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Project EVENHANDED
Missing Women'’s Task Force

COQUITLAM FILE# 98CQ33017

REPORT OF CORPORAL R.M. CONNOR
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

98.08.18 1000 Detective Lori Shenher of the Vancouver City Police - Missing Persons’ Unit met with
Corporal Connor this date. Detective Shenher advised she has been conducting an
investigation into the disappearance of one Sarah Dewries thelr file 98VCP88486. Devries
disappeared in Vancouver, British Columbia on the 98.04.13. Upon her disappearance her
boyfriend put up a number of posters in Vancouver for anyone having information on her
disappearance to call a one eight hundred number he had set up. At one point in ime a
male telephoned admitting to Devries murder. The boyfriend then turned the tape over to
the Vancouver Police who intum had the media play it during their respective new
broadcasts asking for the public assistance in identifying the voice. {f someone had the
information they were asked to call Crime Stoppers. During the course of the investigation
Crime Stoppers has received a number of tips, two (2), from the same person, of which have
been in relation to Port Coquitiam resident

Robert William (Willie) Pickton (B: 49-10-24) FPS: 895072D)
953 Dominion St., Port Coquitiam, British Columbia

The first tip is dated the 88.07.27 and states the following

“ Tipster reporting information on a male suspect whom the caller believes could possibly
be the person responsible for the disappearance of these prostitutes. Cailer says this single
39-40 year old 6'2" - 6'3" stocky build, short brown hair, owns and operates the P&B Used
Building Materiais at 11947 Tannery Road in Surrey. Teiephone number 588-1311. Helives
in a traller on a large farm in Port Coquitlam, British Columbia. Tipster indicates that he
uses the services of prostitutes regularly. A recent female visitor to his trailer noticed there
was at least ten (10) purses and females identification along with women's clothing in the
trailer. He has recently been known to have made comments to other people that he can

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

easily dispose of bodies by putting them through a grinder which he uses to prepare food
to feed his hogs.

Tipster also said he had been investigated for cutting the throat of a prostitute. Caller says
the suspect is a “sicko”. His first name is Wiilly. He generally picks up the prostitutes from
Burnaby, New Westminster and Vancouver areas”

The second tip is dated 98.08.08 and states the following;

“Caller advising that the male party is Wiliie Pickton. Tipster advising that he is the one who
killed Sarah. Pickton hires prostitutes ali the time and might responsible for all the missing
girls. The only other information the tipster had is that Pickton has a farm somewhere in
Port Coquitlam.”

in relation to Robert Wililam Pickton, he was indeed the subject of an investigation in relation
to a brutal attack on an East End Prostitute that occurred on the 23rd of March, 1997.
Pickton picked up one || convinced her to travel to Port Coquitiam,
British Columbia to perform sexual acts on him. As they entered the area of Bumaby/
Vancouver boundary, Il changed her mind and wanted out of the vehicle. Pickton
refused to pull over and let her out of the vehicle. Pickton drove her out to his traller and ten
(10) acres of property In a secluded area of Port Coquittam and both parties engaged in
sexual intercourse (condom used). Il went to the bathroom and when she exited she
asked for money owed to her. Pickton refused to pay. She asked to use the telephone as
he also refused to drive her anywhere, he wouldn't let her use the telephone. Without
waming Pickton handcuffed one of [Illlllllands and fearing for her life she inmediately
began to fight back. [ during the course of the altercation, was able to grab onto a
filleting knife and slashed Pickton's his throat from ear to ear. Pickton was able toget the
knife away from her and stabbed her a number times In the chest and other areas of her

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

body. [l was able to make her way out of the trailer, when again, she was attacked
by Pickton who stabbed her in the abdomen. Pickton then passed out from his blood letting.

25 ables to waik some half a mille to the road and summonsed help from a passing
motorist. Additional information leamt during this investigation was Pickton works with his
brother

David Francis Pickton (B NNIEGEGEGE

in a building demolition business, P&B Used Building Supplies. That both brothers are
associated to the Vancotuver Chapter of the Hells Angels. In fact, the brothers run anillegal
after hours booze can on Bums Road, Port Coquitlam, British Columbla . A number of
criminal charges were iaid against Pickton in this instance but were subsequently “stayed”
because of [JJljneroin addiction and her unreliabiity to attend Crown Counsel for
related interviews etc. (97CQ10797 refers).

When Corporal Connor arrested Pickton his description was noted as a white male,
511", 175 Ibs, Balding with frizzy light brown hair. His Hair was very short on the sides and
much longer on the back

During the meeting with Detective. Shenher it was agreed that the calier has some
credibllity as it relates to known information about Pickton as the description of the property,
Pickton’s previous investigation and his contacts with prostitutes. It was suggested that
Detective. Shenher contact Crime Stoppers and fiag the Tipster should he/she telephone
and attempt to arrange for a meeting with that person. Meeting or talking with that person
may lead to additional information, particularly the possible identification of the woman who

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
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saw the identification in his trailer. It is hoped that she could remember a name that could
lead us to another prostitute/missing person efc.

As Pickton is a resident of this jurisdiction this Detachment will place him on CPIC - OBS
category an attempt to identify his travels, vehicles and associates etc.

Corporal Connor contacted, Ms. Terry Stewart of the Coordinated Law Enforcement Unit -
PA with respect to Pickton, his property, and any known Coordinated Law Enforcement Unit
investigations. In addition, Ms. Stewart was also asked to query P&B Used Lumber in an
effort to identify Pickton as being associated to them.

98.08.18 Pickton was entered on CPIC-OBS for danger to prostitutes.
Corporal Connor also advise Sergeant Blizard of the Division Unsolved Homicide Unit,
Vancouver Intemationai Airport e-mall, of the above detalils for their information.

98.08.26 1200 Ms. Temry Stewart, Coordinated Law Enforcement Unit -PA confirmed that RobertPickton
and his brother, David Frances Pickton, are invoived in P&B Used Building Materials. Also
they are involved in D&S Bulldozing Limited , Piggy Palace Good Times Society. Included
in this material is a list of 20 (twenty) vehicles and trailers currently listed to the above
businesses.

98.09.08 1400 Corporal Connor called VICLAS to run Pickton thru their Data Base. The only entry is
our entry relating to the [ llllnvestigation.

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

98.09.09 1530 Corporal Connor recelved a telephone call from Detective Shenher of the Vancouver City
Police. Previously, we had arranged to conduct a joint interview of the Crime Stopper’s
Tipster and the female, if ever identified.

Detective Shenher stated that in a recent conversation with a person believed to be the
tipster referred to Pickton as a person “who was trying to hire people to find [JJJJjij and

bring her to the farm where he would finish her off like he should have the first time.”
Wendy is believed to be I the victim of the March 1997 investigation. It is
apparent that this person may be in fact the same person who provided the original Crime

Stopper's Tip

98.09.15 1330 Corporal Connor received a telephone call from Detective Pickerell, who advised that
the senior member of the partnership, stated that he and Detective Shenher willinterview
this subject initially. A meeting will then be held to determine what following action will take
piace. Under the circumstances Corporal Connor felt this to be appropriate for the moment.

it was also learnt that Detective Shenher and her partner were in a meeting with other
agencies in an effort to Determine who and how many missing prostitutes were missing in
the Lower Mainland.

98.09.22 1510  Corporal Connor received a telephone call from Detective Shenher. She stated she
interviewed the Crime Stoppers tipster, herein after referred to as Source “A", late last
week. Source “A” confirmed he was getting the information second hand from a female by
the first name of Lee

Lee is believed to be the same person as noted in Pickton’s address book as

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

Lee, NN

PIRS reveals that telephone number for the [ast couple of years to be

Lisa Hazel Yelds (B: NI

In any event, the last conversation with Lee was approximately two (2) weeks before the
interview. It was at this time Pickton asked her if she could provide him with syringes. He
wanted to use these against “lllll}” when he found her. He asked that some of the
syringes be new and the other’s to be used. Itwas at this time he also showed Lee a plastic
bag containing bloody women’s clothing. She stated that it was like his “trophy”.
Apparently, these clothes were in his trailer. Lee stated to this subject that “she believes
him to be a “serial killer” and that he was responsible for killing street prostitutes. This
subject when queried if Lee would talk to the police stated that it was doubtful because of
her upbringing. She assoclates with the bikers and is known to be a bit of a hard case. Lee
is "also a bit weird” in that she buys her meat from Pickton and is present on the Pickton
farm for the grinding up of the meat. The grinding process is what she enjoys(?) Detective
Shenher and Corporal Connor decided to meet the week of 98.09.28 to further discuss this
individual and any approach at this time to Lee.

With respect to the above. Corporal Connor, being the primary investigator of 97CQ10797,
recalls a number of syringes being found on the Pickton kitchen floor. Blood from one came

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

back tolll. There were used and new syringes. Secondly, the clothes that Pickton
has shown Lee, are these articles that were seized during that investigation and retumed
to him?

In hopes of determining the above, Corporal Connor spoke with s date.

(1T ——

She was told that second hand information had been received that Pickton was making
comments on finding her in the East End and dealing with her. She was told that any threat
was received second hand and that it was unknown if this was just talk or not. She advised
she no longer works the street in the East End of Vancouver. She was advised that Pickton
has only referred to Il and it is doubtful heknows her last name. She was advised
to use common sense and that if there is any concem at any time she should call [l
B (o assistance. When asked if the syringes found on Pickton's
kitchen floor were hers she feit that they could be as she had some in her fanny pack. She
feit this fanny pack was seized by the police as she no longer had it in her possession.

1530  Corporal Connor then spoke to Constable PARADIS of “A” Watch. He advised he did not
recall seizing a fanny pack but does recall the syringes on the fioor. With respect to the

possibliity that Pickton was holding a bag of bloody clothes, that may have been his from
being stabbed that night. Constable PARADIS stated to his knowledge none of these

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

personal items or clothing have been retumed to him. Constable PARADIS will check with
exhibits on 88.09.24.

1630  Corporal Connor spoke with telecoms operator and long time Detachment employee Mrs.
Bev *Puff” Hyacynth, who has known about the Pickton brothers for years. She advised that
Lisa YeldS used to live across the street from her. That she is a heavily tattooed biker, who
fixes her Harley Davidson in her frontroom. She is considered wild and is known to buy her
meat from Pickton.

“Puff” stated that she Is a very hard case and will not reveal to authorities what she knows
about Pickton. For certain if she is approachad she would tell Pickton very soon after.

2025  Corporal Connor reviewed the crime scene video taken at the Pickton residence. It
confims both used and new syringes strewn on the floor, however, the above fanny pack
could not be seen.

A message was left for Corporal Andrews of the Coquitiam Forensic identification Section,
who was the Forensic Identification Section man involved in this file.

98.09.24 1200 Constable Psridis checked the exhibits that are stili retained here and he was able to
Determine that Pickton’s clothing seized in March 1997 was still here. Therefore, the
clothing held out to “Lee” and thought by Corporal Connor as ciothing seized during our
investigation is not the case and therefore his statement of the bicody female clothing as his
“trophies” has to be taken at face value. Secondly, the issue of syringes. Corporal Connor
was abie to Determine that the syringes at the Mar 1897 scene contained cocaine. Some
were new and blood in one came from NN tated she did bring some to the
Pickton traller in a fanny pack. Corporal Connor checked to see if the fanny pack was
seized and itwas not. Still photographs of the crime scene were reviewed by Corporals Don

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

WHITE and CONNOR for the fanny pack and none was seen. Therefore Is it possible,
Pickton had his own syringes that were used on [l which Is consistent with his
raquestofLee.ormeyfrom-;ersonandnotmefamypad(she recalis wearing.

1430  Corporal Connor spoke with Staff Sergeant Jack Dop of Spl “O” Section. Staff Sergeant
DOP was advised of our information to date and the need to acquire further intelligence on
this subject, particularly as it relates to his associations with prostitutes and Lisa YekiS.

He agreed and offered the services of his Section. Corporal Connor completed the request
and forwarded same to Special "O” Section. The request for the use of survelllance
personnel was thought to best utilized on Thursday, Friday and Saturday from 1600 hrs tiil
he goes to bed. Consideration will be given to a “tail car” in the event Pickton picks up a
prostitute, in which case, the vehicie will be stopped and the female passenger, under a
ruse, will be removed from his vehicle. Pickton will not be afforded the opportunity to take
a prostitute to his residence.

1500 Corporal Connor advised Detective/Cst Shenher of the above for their information.

98.10.13 Special “O" Section conducted surveillance of Pickton on the 98.10. 9th and 10th. His only
movement was local and he was not seen in the company of any known prostitutes.

98.10.14 Detective Shenher and Corporal Connor met at which time she provided Corporal Connor
a copy of her contact log with the Source "A®

1140  Corporal Connor and Detective Shenher met with Source “A”. The information as noted in
the contact logs was discussed and was consistent with the entries made by Detective

Shenher. Source “A” confirmed that this information is second hand and that it was from a
person known by the tipster to be a very close associate of Pickton, Lisa YeldS. Source A

(R.M. CONNOR) Corporal
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98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

described YeldS as a biker in every sense of the word, in fact, was the notorious Dave
BLACK's mistress. When she is was involved with BLACK she involved in occult activities.
She fixes her Harley Davidson in the front room and is a “cop hater”. She appears to be a
person who will not be helpful with the police. Source “A” admitted that some of the
information provided in the crime stoppers tips were conclusions made by YeldS.
Particularly, that Pickton could be a serial killer and that he could be responsible for the
missing prostitutes.

What are not assumptions on the part of Yelds’ was her conversation with respect to the
request for syringes (both clean and used), the women's identification and purses, and the
bag of bloody clothing she had seen and which Pickton refers to his “trophles”

Lastly, Source “A” stated Yeld's told him thatone piece of women'’s identification was that
of a native girl which was seen approximately two (2) years ago.

Detective Shenher advised Corporal Connor thata report was received by their Department
in Jul 1997 of a missing native prostitute, Janet Harry. Harry worked the same area of the
East End as did [ their file 97vPD158127 refers.

98.11.03 Corporal Connor forwarded a memo to inspector Sabey of “E” Div Air Services requesting
that given the recent grounding of his fleet that itwas understood there are hours that the
helicopter is in the air in order the pilots can keep the proficiency ratings. If so, Corporai
Connor requested that maybe our goals, photography and FLIR, of the Pickton property can
be accomplished at the same time

98.11.04 Corporal Connor also received a copy of 90CQ1339 a request from Surrey Detachment to
attend the Pickton property and Determine if a vehicle was there in relation to a Sexual

(R.M. CONNOR) Corporal
10
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Assault theirpoint. Unfortunately, there is nothing in the file that cross references the Surrey
File. it does indicate that the file investigator was Corporal Don Adam.

Corporal Connor contacted Sergeant Don Adam, of Langley GIS. He could not recall the
file but will look thru his notes in order to Determine what he was working on in January,
19980 and will get back to me.

98.11.04 1530  Corporal Connor received a telephone message from Detective Shenher, Vancouver City
Police.

She advised that in speaking with her supervisor, Staff Sergeant Brock Giles, she stated that

their office is more than willing to provide monies to advance the investigation in the areas

of

(1) u.co.

(2) Witness protection of sorts with respect to their source

(3) Aircraft to undertake FLIR and Land Photography

(4)  Staff Sergeant Giles suggested, that possibly a joint submission by our offices to the
Unsolved Homicide Unit would be in order.

Corporal Connor called Detective Shenher back and as she had left for the day Corporal
Connor suggested thatmaybe she and Staff Sergeant Giles meetwith Sergeant Pollock and
Corporal Connor to discuss the above.

At this time, Corporal Connor feels the option (3)is necessary to advance this investigation.
Option (4) is necessary although Corporal Connor has been keeping Sergeant Bilzard of the
Unsotved Homicide Task Force apprised Vancouver Intemational Airport e-mail (with
attachments) with the exception of our actions dated 98.10.14. With respect to options (1)

(R.M. CONNOR) Corporal
1
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& (2) they may be premature, however, given the information to date and the nature of it this
may be the right time to begin discussions in this matter.

SUI 98.12.20

99.02.10 0900 Constables STRACHAN, PITT-PAYNE and Corporal Connor attended the Vancouver City
Police Headquarters at 312 Main St and met with Detective Constable Shenher, Detective
HOWLETT, Staff Sergeant Al Boyd and Sergeant Honeyboume of the Division Unsolved
Homicide Task Force. The purpose of this meeting was to Determine if any further
information had come to light and the viability of continuing the investigation as known to
date.

itwas agreed that given the information known it would be unwise at this stage to concluded
the investigation without attempting to verify or disprove the information.

Unsolved Homicide stated the information is interesting but would not be in a position to
assist until there is no doubt this individual was invoived in a specific or group of
Homicide(s).

Corporal Connor stated thatit would be a necessary component of the investigation to prove
that Pickton is even down in the East End of Vancouver picking up the working girls etc.
Our PIRS and th Vancouver Police Department complaint system, D.1.S.K. and their Morality
Indices were met with negative results.

It was agreed when Corporal Connor suggested that the shortest point between two(2)

points is to go out and talk to the girls and show them the picture of Pickton to Determine
if he has been around. This was agreed fo. it was agreed that the Coquitiam members in

(R.M. CONNOR) Corporal
12

Page 14 of 76 D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9404.pdf



RCMP-090-000839
RCMP-090-000853

98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

attendance and Vancouver supplemented by their Vice staff would go out on two nights the
99.02.19 and 20 to canvas the East End.

99.02.17 in light of a higher priority file, (HSBC Bank Robberies) Corporal Connor cailed Detective
Shenher to advise Coquitiam members cold not help in the above enquiries.

99.02.24 Corporal Connor called Detective Shenher in order to Determine if those enquires could be
done this weekend. She advised that she and several others interviewed approximately 80
(eighty) east end prostitutes that weekend and none of them knew Pickton. She foilowed
those enquires with a meeting with another fifty (50) girls with the same results. Detective
Shenher, given the above, is inclined to think that Pickton does not frequent the east end

prostitutes.

99.02.25 Detective Shenher left a voice mail message that indicated that in reference to her Source
A" in this matter a problem has surfaced with him. She will re-contact Corporal Connor to
advise what the problem is.

SUI1 99.03.20

99.03.22 CPIC message was received from New Westminster Police Service that Pickton has been
checked on the Sex Trade worker Stroll on 12th St, in company of a female who appears
to be a friend and not a prostitute.

99.03.25 Corporal Connor received information from Detective Shenher that Source A has been

located. That as | was AOL/ODS and that she was AOL the week of April 12th, 1999, she

(R.M. CONNOR) Corporal
13
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will attempt to locate and speak with him on the wesek of April 1st. Apparently this subject
has more information on Pickton. Detective Shenher is also aware of the New Westminster
street check of Pickton.

99.04.13 Corporal Connor returned to work and received information from Detective Collin Burrows,
NWPS. Detective Burrows advised that Pickton is subject of an investigation their point for
the rape and strangulation of a local sex trade wosker. The suspect Pickton stated he was
HIV positive that he was infected by a sex trade worker so she wasgoing to get what she
deserved. The victim, INIIJEE managed to escape. This worker had come forward and
will be a witness, should sufficient infformation be gathered to lay criminal charges.
Detective Burrows advised that their office has been made aware of other offences with
PICTON and other sex trade workers but they will not come forward to the police.
99NWBE10 refers

in light of the above a CPIC message has been sent out to Surrey, Bumaby, New West ,
Vancouver, and Unsolved Homicide Unit for a meeting next Wednesday the 21st in New
West in order to discuss Pickton and any suggestions or strategies with this subject.

SUI 99.05.20

99.04.21 1300 Constable Greig and Corporal Connor attended the New Westminster Police Service for a
meeting fo discuss this subject. it came to light that Pickton has not been pasitively
identified to their offence but is a person of interest as he is frequenting the sex trade
workers/stroll their point. At this meeting members of Surrey, Bumaby, New Westminster
Police Service , Vancouver Police Service and the Division Unsolved Homicide Task Force
were in attendance. All were given a profile and information on this subject. Vancouver
Police Service members advised that their original source is not approachable at this time.

(R.M. CONNOR) Corporal
14
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It was agreed with the exception of Vancouver Police Service who already has done a
canvas, '

(1) thatmembers from each jurisdiction should show Pickton’s picture to their sex trade
workers to see if they have had contact with him and whether any offences had
occurred.

{(2) that surveillance, whether by Special “O”" or a Detachment Special Projects Unit
should be done to establish any contacts by this subject to sex trade workers and
to gather any discarded objects of Pickton's that may contain possible DNA sampies
of his.

(3) [fcollected the sample will be forwarded to the crime Laboratory for DNA profile and
compared to the New West offence and reviewed against any other outstanding like
offences.

(4) That an approach should be made to Pickton's niece Tammy Humeny and queried
to any knowledge she may have of her uncle’s association with Sex Trade workers
at his residence. ( this will be done at the conclusion of the above).

SUI 99.05.20
Corporal Abbott, in company with Ms. Annette Lyth of “E” Div Forensic Laboratory, were

able to secure aerial photographs of Picktons’ property in an effort to establish, if any.
Possible burial sites.

(R.M. CONNOR) Corporal
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99.05.07 As a result of the request for Special “O” Surveillance of Pickton, they have worked him

since the 99.04.30 as time permitted. Nothing of value was gleaned. Corporal Connor did
view a phot of Pickton taken by Special “O" and it appears that Pickton has gained weight.
He was also not clean shaved as when last seen but has several days growth of beard.
Corporal Glllis of Special “O" Section in conversation with Corporal Connor on 99.05.06
stated they wiil continue the surveillance to the end of this week and will pick up on him as
time permits in the future. It was agreed that should Pickton be seen discarding material
suitable for DNA they will collect it and hand over the material direct to Corporal Connor.

SUI pending the examination of aerial photograph’s and surveillance.
Vancouver City Police, Detective Lori Shenher advised accordingly
SUt 98.06.20

99.05.11 0700  Corporal Connor received the Special “O" reports this date. Survelllance had this subject
only to and from work and littie or nothing else.
A varied list of associated vehicle is attached hereto. Unless further information develops
physical surveillance of this subject will be discontinued.
SUI pending receipt of aerial photos

99.06.01 Constable Jennifer Fraser of the New Westminster Police Service conducted a street check
of a known prostitute in their area. She was shown a photograph of Pickton and the worker
recognized him immediately. In fact the worker was emphatic of her identification. She

stated that on Saturday the May 20th between 2100 hours and 2200 hours she was
approached on the corner of 12th Street and 4th Avenue. Pickton pulled up in a white small

(R.M. CONNOR) Corporal
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size mini pick up. The worker recalled it was a Nissan and that there was some sort of
emblem on the passenger door { “possibly P&B Used Building Supplies”) That the emblem

was red/blacikiwhite and that it was a business logo. Pickton was the ione occupant.

Pickton leaned across the street and stated “ I'm looking for a whore” Worker stated “ You're

looking at the wrong person”. Plckton stated that “if | come around the comer and ask you
to get in and if you refuse me, I'll get out and punch your face in". Pickton then “peeled”
away from the comer and the worker left the area. The worker described Pickton as having

a creepy smile and that he wanted to devour her In an evil way. She described Pickton's
voice as rough and gruff, aimost raspy.

99.07.20 1615  Corporal Connor spoke with Detective Mark Chemoff of the Vancouver City Police, Homicide
Section, who advised that he spoke to a subject of unknown reliabliity on the 99.07.19.
Caldwell advised that he had information conceming a subject of the first name of Bob
(Pickton), this subject lived behind the new MacDonald's/Costco and a large piece of land.
The individual was also very good friends of Pickton’s girifriend for the last five (5) years.

He advised that in recent conversations with Pickton’s girifriend she told him that Pickton
was bent on revenge/payback for the stabbing slashing he took from an East End
Vancouver Prostitute and on one occasion accompanied Pickton to Vancouver where they
solicited another prostitute and took her out to the Pickton farm. This individual statedthe
girtfriend and Picton “did one thing that lead to another and that she would never been seen
again.” This subject stated that she was dead and was one of the missing girls on the
Vancouver City Police poster. This individual stated that he and met Pickton about five
months ago and stayed on the Pickton farm for a week in April. Atone point in time, Pickton

(R.M. CONNOR) Corporal
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stated to this subject that if he ever needed to get rid of any girls without any trace he had
a way of doing it. Detective Chemoff agreed to talk with Caldwell in the future.

in light of the foregoing this information appears to besomewhat corroborative to Source

“A"'s information with the additional information thatincludes another females responsibility.

Further information sharing will take place once the additional information, if any is gleaned

from Caldwell. if the information on it’s face is reliable then Pickton and further action will
have to be considered.

99.07.26 1230  Detective Chemoff again spoke with Caldwell. That in reference to "Bob” or “Robert” he
is also known as “Willie”. That Willie owns a demolition company called P&B Demolition.
That Willie also sells dirt and soil from his large property, which is very close to the
Carnoustie Golf Course. That there is gravel trucks and a hopper at the back of the property
used for the dirt and gravel business. Willie also has pigs on the property. That Willie cuts
up pigs every night and also uses a large meat grinder to grind up their remains. That
Caldwell spenta week at Willie’s residence at the end of April, 1999 and observed that Willie
truly enjoys and “gets’ off” on killing things. Willie lives In a single wide trailer which is
situated at the back of the property. Caldwell described the location as an area in which
screams would not be heard.

That beside the trailer is a large barn that is 10 (ten) or 20 (twenty) feet from the bam. Up
until recently Willie lived with a woman by the name of Lynn. Willie kicked her out of the
house 3 (three) to 4 (four) weeks ago. Caldwell described Lynn as being “psycho” and
capable of anything. Caldwell has known Lynn for (5) five years. Lynn lived on the property
with Willie for the past year or so. Lynn had also stayed In the traller and that her
relationship with him was strange. The two(2) did not sleep together and were not
boyfriend/girifriend. Lynn's boyfriend is Ron Maynard. Lynn is described as a white female
_5'6'. 145 Ibs, solid build, brown shoulder length hair, and hard looking. Lynn is

(R.M. CONNOR) Corporal
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currently on welfare and is living behind the|JilllHote! in [JRRl) British Columbla. She has

a son who live’s with Lynn's mother. Lynn's father owns a business called [Nz
B Whie Caldwell was staying at Willies residence in April 1999. Lynn was also living
in the trailer.. That with respect to the homicide Caldwell stated that Lynn often confides in
him and related the foliowing. That Willie was slashed by a Hooker that he picked up in
Vancouver. That his throat was slashed in the incident and he was ripped off. That the
incident occurred a few years ago. That Willie has a hatred for Hookers and it was pay back
time. Willie was no longer successful picking up hookers on his own. The giris don't trust
him and because of all the press about the missing woman he couldn't convince them to
come back to his place. Lynn therefore accompanied Willle to the East End where they
picked up a prostitute in Willie’s Chevy S10 Pick Up that this would have taken place in
February or March of 1899. To entice the prostitute cocalne rocks and alcohol were used.
Lynn convinced the girl that she was also a prostitute and that the two of the them would tag

team Willie at his place in Coquitlam. Once back at the residence the girl was taken to
Willie's bedroom in the trailer. Lynn did not go into the room with Willie and the girl. Willie
became rough with the girfl and was going to do her “up the ass®. The girl screamed and
called Lynn to help her but she did not go into the room. A short time later there was no
more noise. Willie took the girl outof the bedroom in handcuffs and exited the traller. He
brought her into the bam. Lynn stayed in the trailer. Lynn later walked into the bam where
Wiilie had hung the girl by the neck and was “skinning her like a pig “.

The victim's legs were being skinned. Lynn told Caldwell that she didn't realize that a
human being’s fat was yellow. She threw up and had to leave the bam. Lynn did not know
if the victim was dead at the ime. That Lynn felt that Willie get’s off on it. Lynn did not see
the girl afterwards and assumed that she was put into the meat grinder. Willle had a
hallowed out wall believed to be in the trailer where he hid guns and “stuff”. Wiliie had
offered to get her other females identification if she wanted. Willie had gotten jewelry from
the girls, however, it had been stolen from him. Caldwell stated he had stayed at Willie's

(R.M. CONNOR) Corporal
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trailer at the end of April 1999 for one week. And described Willie's bedroomas being on

the left and another bedroom was situated at the other end of the trailer. As well, the trailer
contained a living room, kitchen and a small work space. During his stay Caldwell observed
handcuffs underneath Wiliie's bed, night vision equipment, a semi automatic rifle and clip.
Two(2) wigs shown to him by Willie who retrieved them from his office desk drawer. One
(1) wig was blonde and the other was either red or brown. Willie commented that he wore
them went he went downtown. Caldwell described the bam as being large with a ceiling
height of approximately thirty (30) feet The bam Is used primarily for siaughtering pigs and

other animais. Caldwell observed Willie hand up a pig, slaughter, skin it and cut it up. All
the blood and refuse would drop into a vat at the bottom. Willie would then wash the are
down with a hose and later pump it out to the back. Caldwell advised that the area was
quite filthy and had a foul odour. Willie told Caldwell that if he ever needed to dispose of a
body it could be done without a trace. Caidwell has driven Wiille's pick up truck and
described it as red and black with a blacked out rear window. The interior was filthy.
Caldwell stated that Willie had asked him to go and deal with a young male who had ripped

off his credit card while living with Willie. The male was described as being 28 years old.
The situation was dealt with and the kid didn’t get hurt. Caldwell also stated that Lynn and
Willie had been pulled over by the police in April 1989 while driving the Chevy Truck. Again,

they were looking for a prostitute to take back to the trailer. Caldwell was told that Lynn has
been trying to extort Wiilie since she was kicked out of the fraiter. The extortion surrounds
the witnessed homicide.

Based on the Caldwell’'s conversations with Lynn and his personal knowledge of Willie,
Caidwell belleves that he responsible for several of the missing prostitutes from the
downtown east side.

(R.M. CONNOR) Corporal
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In reviewing the above Information, Corporal Connor notes that the information provided
about Pickton and his property is accurate as a result of dealings with him or about him.
The homicide, as described by Caldwell, is of course is difficult to asses, but is consistent
to a degree with the second hand information of Source “A”. in this instance, Lynn is as
guiity in her participation as is Pickton.

99.07.29 1205 A meeting was held with Inspector Mouiton, Detectives Chemoff, Lepine (Vancouver City
Police), Sergeants Pollock and Robertson and Corporal Connor and Corporal Nels Justason
of the Division Unsolved Homicide Section.

The above information was discussed and requires immediate action. Physical, Electronic
surveillance was discussed and the feasibility of such will be looked into. Tracking devices
and cameras will also be considered. Under Cover Operation thru an OPS plan will be
submitted.

Vancouver Police Service as will the Unsolved Homicide Unit will assist in the investigation.
Caldwell will b re-interviewed on the 99.07.30 in the moming and Vancouver City Police
members will report back to the undersigned later that day. Once the final debriefing has
taken place an Operational Plan will be developed and proceeded with.

1435  Corporal Connor queried Person information Retrieval System for Pickton and any related

police check and found him to have been checked by Constable Jennifer Fraser the New
Waestminster Police Service on the 99.03.24 at 0428 hours

in company of

Lynn Anne Etingsen (5 SN

(R.M. CONNOR) Corporal
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Subjects were checked on the New Westminster prostitute stroll, 12th Street. Pickton was
found to prowling in the area. No vehicle was listed 99NW6523 refers

Photograph of Ellingsen was ordered from Squamish Detachment.

99.07.30 0930  Person Information Retrieval System inquiries on Pickton and Ellingsen revealed a Burnaby
file dated 1999.04.27 whereupon Pickton has listed his address as 953 Dominion Strest,
Port Coquitiam, British Columbia and a telephone number of 941-2690. 99BBY 18700
refers.

Person Information Retrieval System inquiry with respect to Ellingsen revealed a Surrey

contact dated the 1999.07.19 in which Ellingsen provided, [IEEEEGEG_—
B =ddress. Also, noted is a telephone number of I 99SRY6844

refers.

1000 Corporal Connor called Corporal Rob Kuse, Special “I' Section for feasibility study on the
above locations and telephone numbers.

1100  Corporal Connor met with Corporal Gillis and Dave Lutz from Special “O" Section in order
to initiate surveillance on Pickton.

Thelr unit is extremely busy till Tuesday following at which time they will undertake
surveillance in the aftemoons til the following Sunday (inc). They may undertake
survelilance during the days on Friday/Saturday/Sunday next week.

(R.M. CONNOR) Corporal
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Inspector Moulton was able to retain the services of Vancouver City Police Strike Force for
tonight/Saturday and Sunday and our Section will undertake daytime surveillance.

1336  Corporal Kuse advised that his inquiries with British Columbia Telus relative to
aforementioned numbers revealed the following

The telephone number 941-2690

Robert William Pickton

1040 Riverside Drive, Port Coquitiam, British Columbia (*** different address ***)
Also has a fax number to the same address

941-2670

Fax is equipped with Smart Ring and has call display

At the same address, there are two (2) other telephones registered to his brother, David
Pickton

And a business telephone,

941-8494 D&S Bulldozing ( owned by the Picktons)

{(R.M. CONNOR) Corporal
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With respect to the address 953 Dominion British Columbla Telus confirmed a telephone in
the trailer registered to Robert Pickton but indicated it was uniisted and would require a
Search Warrant to get that number .

With respect to the telephone number of Ellingson, the subscriber information revealed the
telephone numberlCame back to one

1615  Detectives Lepine and Chemoffre-interviewed Caldwell. Most of the information previously
received was re-iterated by Caldwell. Additional information was gleaned and/o clarified.
Cakiwell advised that P&B Demolition is owned by Pickton and possibly his brother, who
unknown to Caldwell. Pickton has several work trucks and at least two(2) white coloured
Intemational Tractor Trailer's equipped with flat beds. These vehicles were described as
being newer vehicles and had P&B Demolition written on the doors. That Pickton buys pigs
from the auction six (8) to ten (10) ata time. He always has pigs on the property but will buy
more when he has only three (3) or four (4) remaining. The pigs are kept in the brans or
outside in a horse trailer. That Lynn lived intermittently with Pickton for about a year.
Pickton would often buy her things and liked having her on the farm. In the trailer occupied
by Pickton, Lynn had a separate bed in Pickton’s bedroom. Lynn had a British Columbia
Licence, driver's licence which was taken away recentiy for an Impaired charge. Pickton
arranged for a lawyer for her.

She was charged sometime at the end of 1998 or the beginning of 1999. Lynn has a son
aged [ ™-:t Caidwell met Lynn through a friend named Ron Maynard,

(R.M. CONNOR) Corporal
24

Page 26 of 76 D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9404.pdf



RCMP-090-000839
RCMP-090-000865

98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

whom Caldwell had known for approximately eight (8) years. That Maynard lived at Il
I (o arproximately seventeen (17) years. Maynard stil
owns the house but rents it out. Maynard is now living at [ INNNEG i
B He owns a yellow Cadiliac and a Jaguar. He rents the residence he is at. Caidwell
advised that he first met Picktonin March 1899. ThatLynn had contacted Maynard to locate
a male that had stolen Pickton’s credit card. Maynard in turn contacted Caldwell to assist
him in locating this male. The two{2) were able to find a person who purchased the card,
but not the male in question. Upon retuming to Pickion's residence the male was
coincidentally arrived not knowing they were looking for him. The Caldwell and Maynard
“tuned the guy up” in the trailer. He eventually admitted to taking a credit card. Pickion
appreciated their services and said to the Caldwell that he owed him a favour Iif he ever
required. Pickton also offered Caldwell a pig. A week later Caldwell came by Pickton's
trailer and Pickton cut up a pig for him. That close to the of April 1889, Caldwell was being
released from jail. As he had no residence to go to he contacted Pickton and asked if he
could stay there. Pickton allowed Caldwell to stay with him and Lynn in his trailer. That
Lynn's bed was moved into the back bedroom and she slept in the same room as Caldwell.
When they were moving the bed, Caldwell observed a pair of handcuffs that was in between
the mattresses. That Lynn confided to Caldwell during the Source’s stay in the trailer. She
also came on to Caldwell and that they had sexual relations. That Pickton was not aware
of this. During the stay in the trailer, Caldwell observed Cock Fighting events which took
place in the bam. Apparently, they occur at least once a month and In the summer every
weekend. As many as thirty (30) to forty (40) cars of people would come and observe and
bet on the Cock fights. Caldwell described a meal served by Pickion. That the meat came
from a “special” freezer which was located in the bam. Pickton had other freezers which
contained more typical items which were wrapped In a standard fashion.

The “special® freezer described by the source had items wrapped in black plastic bags. That
Caldwell felt that the had been given human flesh. it was described as being light in colour

(R.M. CONNOR) Corporal 0
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and very stringy. Caldwell then described Pickton’s sleeping habits by saying that Pickton
often stayed up until midnight or 0100 hours. He would sometimes go out for late walks.
That Pickton would slaughter pigs and “get all stinky” before going to bed , without cleaning

himself. Caldwell actually stayed with Pickton for about ten (10) days. That Lynn told him
that Pickton was having trouble getting prostitutes to get into his vehicle. He began to
sweeten the pot by bringing more drugs and booze along to entice them back to his place.

That the prostitutes weren't as easy to get as they used to be. That the giris trusted Lynn
and that Pickton needed her to get the girls for him. Caldwell felt that Lynn sounded proud
and thought of herself as a hero and the head girl. Caldwell assumed by the conversation

that Lynn had done this many times before. That Pickton took good care of her buy buying
her things. That she would purchase the crack cocaine, pot and liquor to be used to entice
the prostitutes. That Pickton doesn't drink alcohol or do drugs. Lynn described the night
they brought the giri back fo the trailer. Lynn gave the girl a “rock” to smoke until the girl got
totally “wacked” and was totally out of it. Caldwaell felt that the girl was in the rear jumper
seat In the extended cab of the pick up truck. That Lynn gave the girl another “rock” to
smoke when they got back to the trailer. The girt and Pickton went in to Pickton’s bedroom.

Pickton was not able to obtain an erection. That Lynn heard the girl yeliing for heip. She
was saying “Come in and help me girl". The victim did not know Lynn’s name and referred

to her as girl. That Lynn went into the bedroom and Pickton was attempting anal sex and
was being rough. Lynn told the girl to “relax and it would be worse if she fought®. Lynn went
t back into the office area and the girl started screaming again. Lynn ignored the call for
help. A short time later there was silence. That Lynn saw Pickton take the girl out to the
bam in handcuffs. Caldwell does not know if the victim was conscious or not. That Lynn
went into the barn at some point and saw the girl standing on a platform. Lynn left the bam

and later came back in. She observed that the girl was “hanging® up and Pickton was
cutting strips off her legs.

(R.M. CONNOR) Corporal
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Lynn left the barn and threw up. Lynn packed up and left the trailer for about four (4) days.
Source was not sure of the time frame that this was done. Lynn told Source B™ that Pickton
kept jewellery, Credit Cards and ldentification taken from the prostitutes. Caldwell described
the bam as having a sliding door going into the middie of the barn. That this barn was only
used for slaughtering. He has another big bam which he uses to fix his vehicles. In the
*slaughtering bam” Pickton has a metal pole on wheeis which has “S” shaped stainless steel

hooks onit. The hooks are above a Vat where blood flows into. The source is not sure how
the pigs are killed. That there is meat grinder that Pickion uses but the Caldwell is not sure
if it automatic or manually operated. In the back of the bam is an area where Pickton holds
the Cock fights. That to get to that area one has to walk past the vat. During the source’s
stay he observed an Ostrich and an Emu in the bam. He was surprised one day when
Pickton killed them both. Caldwell described the trailer as there was an office in the middle
area of the trailer. Upon entering the trailer door, Pickton’s bedroom is to the lef. The
bathroom is directly ahead. The office are is to the right. Past the office is a laundry room,
kitchen and a second bedroom. That there are a couple of desks in the office area. Lynn
told Caldwell that there was a faise wall in the trailer however, the source does not know
where itis. Pickton keeps and automatic rifie in the closet.

99.07.31 0900 Briefing held, in attendance were Corporal Jusafson, Detective's Lepine and Chernoff and
Corporal Connor. Previous Debriefing of Caldwell discussed as well as the ongoing
surveillance.

1100  Sergeant Barry Hicks ifc Coquitiam Surveillance team advised that the Vancouver Strike
Force was quite all night long and appeared that Pickton did not move all night long. At one pointin
time, a flat bed pick up truck armived at 953 Dominion Street, possibly driven by Pickton. Related
British Columbia Licence’s are as follows

§323CC 1994 Ford P/U Blue

(R.M. CONNOR) Corporal
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KMX-705 1993 Plymouth Sundance Red

1490BW 1987 Ford P/U Grey

KWX-835 1979 Ford Mustang

JTN-276 1981 Toyota Tercell

1530  Further Person Information Retrieval System inquiries revealed that Pickton was involved
in two(2) police contacts in which he provided a telephone number of 941-1893 on both
occasions.

(R.M. CONNOR) Corporal
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1540 Telephons call was made to Special “I°, Corporal Rob Kuse and requested that the above
telephone number be queried with British Columbia Telus.

1835  Constable Greg Horton of the day shift surveillance crew advised that Pickton was seen
throughout the day. He travelled to the Fraser Valley Auctions, Langley, British Columbia
and bought a number of pigs . Pickion was driving a white flat bed truck British Columbia
Licence - 3448XM. The truck is followed by a horse trailer British Columbia Licence -
82275V. He retumed home off loaded his animals and retumed to the auction driving the
same vehicle and picked up more pigs. Also noted in surveillance was a green pick up truck
British Columbia Licence - 4673YX. This vehicle was noted to have an orange fuel tank in
the rear box. Other associated vehicles were British Columbia Licences 61240F, 4878DD,
The day shift surveillance crew left Pickton at that point with the afternoon Vancouver City
Police Strike Force. Pickton’s appearance has changed somewhat as he has longer hair
and a full beard.

With respect to the British Columbia Licence plates noted during surveillance. Motor Vehicle
Branch data base queried and the following are the results;

4873YX 1981 Chevrolet Pick Up Green
P&B Used Buiiding Supplies

11947 Tannery Rd.,
Surrey, British Columbia

4876DD 1979 Chevrolet Pick Up Brown

(R.M. CONNOR) Corporal
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3448XM 1983 Chevrolet Flatdeck White
P&B Used Building supplies
Same address

82275V 1992 Keife Horse Trailer Gray
P&B Used Building Supplies
Same address.

99.08.01 0700  Corporal Connor received the surveiltance reports from Vancouver City Police Strike Force
for the afterncon shift, 99.07.31. Again, Pickton appeared to have a quiet night. Once
Vancouver City Police took over the surveillance Pickton drove home. From the Langley
Auction. A number of vehicles were seen arriving and leaving from the property and are as
noted hereunder.

2869DD 1997 Ford P/U Blue

JHV 551 1994 Pontiac Sunbird
Malone, William

(R.M. CONNOR) Corporal
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4087CF Unattached

5503 DD Dodge P/U Black
CTM993 1990 Chev Cavalier Black
Humeny, Tammy

99.08.31 As the result of inquiries made by Constable GREIG with respect to Lynn Ann ELLINGSEN,
the following information was obtained. Particulars were confimed as

Lynn Anne ELLINGSEN (B0: [INENNEG_G_—

(cancelled as of 97-07-08)

There are no vehicles registered to ELLINGSEN at this time.

(R.M. CONNOR) Corporal
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There were two license plates that were registered to her, those being JDK 800 and NFM
507, however, both have expired. The most recent being on the 18th day of December 1994.
ELLINGSEN has a criminal record for a conviction of Dangerous Driving in Squamish, British

Columbia. The conviction date was on the 21st day of February 1991. A query through the
Police Information Retrieval System shows that there are numerous entries in the Lower
Mainland area In which she was named as being involved. Approximately fifty seven (57)
entries were found relating to this subject. Surrey Detachment has numerous entries in
mainly naming her as being involved in aicohol related disturbances ranging from being

suspect in assaults to being a complainant of assaults. Deita Police Department have
numerous entries for this subject mainly relating to landlord tennant disputes where she has

been named as being the aggressor when dealing with the caretakers of the property.

Langley Detachment has Ellingsen entered as a complainant victim of a [V hich

was reparted to Langley Detachmenton the 3rd day of December 1998. Langley Detachment
file number is 98-38981. No charges were laid as the result of this complaint and the
investigation was concluded on the 17th day of December 1998. On the 21st day of March
1999 at 1428 hours, Constable Jennifer Fraser ofthe New Westminster Police Department

stopped a vehicie where Robert Willlam Pickton as the driver, and Ellingsen was the

passenger. The New Westminster file number is 99-6523. it was reported that Pickton was
driving In the area of 12th Street in New Westminster, British Columbia where the local
prostitutes work. A copy of this investigation has been requested for the purposes of getting
full details on that incident. CPIC enquiries revealed that there is an outstanding endorsed
warrant for Impaired Driving, 99SRY24096 refers.

(R.M. CONNOR) Corporal
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990801 1100 Constable STRACHAN prepared a subject profile of Robert Pickton. Pickton particulars were
located on PIRS and reveal that his full name is Robert William PICTON (B: 49-10-24) FPS:
895072D) who resides In the traller at 953 Dominion Avenue, Port Coquitiam. CPIC Checks
revealed Pickton is presently on CPIC Observation by both Coquitiam ROYAL CANADIAN
MOUNTED POLICE and the Vancouver Police as a person of interest with respect to violence
toward sex frade workers. Pickion has a Criminal record for Violence and Offensive
Waeapons however he has no convictions. Pickton has a valid British Columbia Class 3
Driver’s Licence. According to the Motor Vehicle Branch data bases Pickton has had
seventeen (17) vehicles with expired plates and twelve (12) vehicles with replaced plates.
These are only the vehicles registered in his name. Most of the vehicles Pickton drives are
registered to the company his brother David PICTON and himself own, P & B Used Building
Supplies (Materials) 1994 Limited of 11947 Tannery Road, Surrey, BC. PIRS data base
queries revealed that on the 23 rd day of march 1897, Pickton was investigated by Coquitiam
Detachment for the attempted Murder of [ who was a prostitute that worked
the downtown East side of Vancouver, British Columbia. . She was picked up by Pickton and
taken to his residence. They had consensual sex and Pickton refused to pay her. A fight
ensued, he tried to handcuff her, she stabbed him and he stabbed her. She was saved by a
passerby and taken to the hospital. The charge was eventually stayed because of—
drug addiction problems. 97CQ10797 refers. That on the 12th day of August, 1998,
Coquitiam Detachmeninvestigateded a False Alarm (911 Hangup) at the Pickton mobile
home. Constable GREIG investigated and found out that the number was dialled In etror.
Everything appeared fine. 98CQ31959 refers. That on the 18th day of August, 1898,
Coquittam Detachment initiated a Suspicious Person investigation after receiving information
that PICTON has murdered one or more prostitutes. File 98-33017 refers. That on the 1st
day of November, 1898 , Coquittam Detachment conducted an investigation that related to
the theft of a compressor from Pickton's shop. Constable Greig was given a tour of the
premises by Pickton. The thief was his nephew [BEEISESIESSEN Pickton did not wish to
proceed with charges, file 98CQ44323 refers.

(R.M. CONNOR) Corporal
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That on the 21st day of March, 1998, New Westminster Police conducted a street check of
a suspicious person/vehicle. Pickton and Ellingsen were checked by Constable Fraser
prowiing in his vehicle on 12th Street, New Westminster. File SO9NWPS8523 refers. That on
the 15th day of April, 1999, The New Westminster Police file 99-8610 initiated an investigation
into an Assault complaint. The victim, a known sex trade worker, [l in the area
of the Scott Paper Plant, where a number of flat deck trucks were parked Pickton picked her
up at 12th Street / 4th Avenue, New Westminster. After an agreed sex act was performed,
Pickton wanted more from her and hsherefused. She attempted to get out of the van but was
pulled by the hair back into it. as beaten and. During the assauit Pickton stated that
he was HIV+ and that he was infected by a prostitute so she was going to get what she
deserved. The victim escaped. In her report to the police she described her attacker
aasbeing a white male, light brown hair, frizzy, short on the sides and longer, shoulder length,
in the back, hair was receding from the front, stubble, possibly a few days growth,
approximately 8'0" tall and two hundred (200) pounds. She described her attacker’s voice as
he had a possible slight accent, a different voice. The investigation revealed she had
sustained blows to her face, abdomen and possibly broken ribs. The Suspect was driving a
grey coloured Hyundal. F’GS reluctant to proceed with a police investigation, initially
referring to the incident as a domestic and only relented after a friend of her convinced her
to at least report the incident. Subsequent to the offence date.Falled to identify Pickton
ofr anyone eise in a police line up at a later date. The investigator, Constable Fraser, it
appeared to her that she seemed dis-interested and called the incident a bad date. Upon
reading this report, Corporal Connor located the Special “O" photograph of Pickton, dated
the 3rd day of May, 1999, that showed him with very receding hairline, stubble, light coloured
hair shorton the sides. That on the 1stday of May, 1999, Coquitiam Detachment investigated
a complaint of a suspcious Incident with regards to Pickton. Constable SYLVESTRI
attended a hangup 911
call. On call back there
was only static. It
appeared that there
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were problems with the
telephone.

All appeared fine though on police attendance. Ther were also anumber of very minor PIRS
entries, including motor vehicle incidents, reported Arson, and Detachment entries conceming
Pickton as a Person of interest as a result of the aformentioned meetings that were held in
the past.

1415 hours  Constable Strachan met with Constables Jennifer Fraser and Judy Robertson of the New
Waestminster Police Service. That with respect to the aforementioned street check by
Constable Fraser she stated Pickton and Ellingsen were checked by her prowiing in his
vehicle on 12th Street, New Westminster. He was originally pulled over as Constable Fraser
as she thought that he was impaired. He was not drunk but may have been impaired by
drugs. Both Pickton and Ellingsen were very interested in the amount of police patrols in the
area. They both said they were in the area “for a drive.” Ellingsen appeared to be a friend of
Pickton's as opposed to a prostitute.

That on the 27th day of March, 1999, Constable SHIM-PING, of the New Westminster Police
Conducted a Sexual Assault investigation. A local sex trade worker JIEGNGE
reported being sexually assaulted while “strolling™ 12th Street in New Waestminster. A White
male, 45 years, salt and pepper hair, smokes, called himself “Gordie” or "Gordon.” He was
wearing a white T-ghirt, dark jeans with a large silver belt buckie. They made an agreement
for sexual services and he stopped at a bank machine to get money. She performed oral sex
and then wanted more. He began to strangle her and she passed out. She awoke on the
ground with her pants around her ankles. The suspact left with her purse. She cannot Identify
the suspect and no DNA evidence was retrieved after the sex assault examination. Constable
Fraser that this person may be Pickton, due to the description and the fact Pickton offered to

{R.M. CONNOR) Corporal
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pay her in rock cocaine and that the offence occurred in and about the same time the other
offences were committed. Constable Fraser has no conclusive evidence. Their file
9ONWPS7054 refers.

Constable Fraser also advised that Pickton has been seen several times on the 12th Street
stroil.

He is known as a “bad date” as he is very abnoxious toward the “girls.” In fact she has shown
his photgraph to a number of sex trade worker in New Westminster several recall him due to
his distinctive looks and refer to him as being very abnoxious. On the 1st day of June, 1999,
Constable Fraser street checked a prostitute at 12th Street and 4th Avenue. When shown a
photo of Pickton she recognized him immediately. in conversation he said, “I'll get out and
punch your face in", if you don't get into the car. Due to his distinctive appearance and
obnoxious behaviour a lot of the workers remember him. Constable Fraser said that the sex
trade workers in New Westminster are very transient and most of them do not live in the area.

On 2nd day of August, 1999, Constables Fraser and Robertson are starting a sex trade
worker identification program. They will be canvassing the workers on 12th Street, New
Waestminster to take their photographs and fingerprints in order they may be identified if need
be at a later date. They will not be used for criminal purposes. They will be showing the
women a photo of Pickton to see if they can identify him.

980801 1759 Constable Strachan sent a fax to Neison City Police Department to determine if the Pickton

in thelr threatening file is William Pickton, however, this occurrence does not appear to be
related to our subject.

(R.M. CONNOR) Corporal
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990801 1805 Constable Strachan sent a fax to Shaun Fynes, of ICBC - SIU requesting vehicle histories
and descriptions of the vehicles registered to P&B Bullding Supplies Ltd., as well as Robert
and David Pickton.

1915 Constable Strachan received a call from Sergeant Halstead, Neison City Police. He said that
thelr Pickton is not our William Pickton He said that the complainant in this file is always
claiming harassment against the citizens and police of Nelson.

2000 Day shift Surveillance (Coquitlam Team) for this date revealed that Pickton only left his
residence to purchase fue! at the United Way and Shuswap, Petro Canada Card lock.
Pickton was believed to be driving British Columbia Licence 2887CW and Orange coloured
fiat deck truck. However he definetly driving British Columbia Licence 4675YX - Green
Pickup with fuel tanks in th back when he went to fuel up at Petro Canada Card Lock. The
following British Columbia Plates were noted during Dayshift survelllance

2887CW 1987 Chevrolet Flatdeck White
P&B Used Building Materials

ATB356 1980 Chevrolet Camaro Blue

4675YX 1979 GMC Van Gray

(RM. CONNOR) Corporal
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2869DD As noted above

AHCB53

99.08.02 0700 Corporal Connor received an over view of the PM (Vancouver City Police Strike Force)
Surveillance. Again, Pickton departed to The Shell Gas staion at Lions Way and Shaugnessy

for fuel. Subject was driving British Columbia Licence 2887CW. Vehicles noted at the
property during survelilance are as follows;

RFP-629 Unattached

CTM-983 On file

KWX-853 Unattached

3016AR 1981 Jeep Laredo Brown

(R.M. CONNOR) Corporal
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4375BW Brown Pick up

2868DD 1997 Ford P/U Blue

8808CU incorrect Plate as not on file

4007CF 1999 Ford 250 P/UWhite

4673YX 1981 Cehwrolet P/U White
P&B Used Building Supplies

KWX635 1979 Ford Mustang Blue

(R.M. CONNOR) Corporal
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3214BN 1983 Ford Ranger White
Cananova, Patricio

Concems by both surveillance teams
(1)  There is no ability to see what is beiong done in and around the trailer. Theya re
unable to determine who is being met there and what they are doing.

{2) They are unable for the most part to determine which car actually goes to the target
residence and which goes to his bother Dave Pickton’s residence at the front of the

property.

99.08.02 Dayshift Surveillance {Coquitiam) advised that Pickton departed his residence driving the
fiat deck truck bearing British Columbia Licence - 2887CW He drove to the Coquitlam
Center ardi purchased telephone books, paper for fax macine and asked a sales
representative as to what type of fax he should buy. Departed Coquitiam Center and drove
to Safeway at Shaugnessy and Lougheed parked and entered the store. Dayshift team
relieved by the Vancouver City Police Strike Force. Associated plates

5325CC 1988 GMC P/U Orange

]
(R.M. CONNOR) Corporal
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CTM893  onfile Humeny

3214BN on file Casanova

6551DE 1983 Toyota P/U Black

2887CW  onfile Pickton

Afternoon surveillance (Vancouver City Police -Stricke Force) revealed that they picked up
Pickton at that Shaugnessy Safeway, and retunred home, Pickton was wearing a Grey T
Shit, faded dirty jeans. Related vehicles are

3214BN on file
4061CF on file
4673yX on file
8806CV 1989 Ford P/U Black

8217WA 1980 White Dump
D&S Buldozing

762QLG Chev Cavalier Green

(R.M. CONNOR) Corporal
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Manitoba Public Inurance
2869DD on file

093BY 1988 Ford Dump Red
P&B Used Building Supplies

99.08.03 0830 A meeting was held at this office. Members present were Inspector Moulton, Insp Fred
Biddlecomb, Staff Sergeants Henderson, Rinn, Sergeants Robertson, Fleld, Detectives
LePine, Chemoff, Shenher and Corporals Justason and Connor. The purpose of this
meeting was to provide an overview in an effort to illicit resource and financial assistance
from Divisional Units and the Vancouver City Police. It was agreed that an investigative
team must be formed and from that an operational plan be put into place. Additionally,
Regional Crown Counsel should be broached with an interview to determine the legal
position of Ellingsen with respect to the offence describe in early 1999. Vancouver City
Police provided two(2) resources Detectives LePine and Chemoff. This office committed
myself, Sergeant Robertson, Corporal Campbell. Division wished to review their respective
commitment etc.

Day shift (Coquitiam team) surveillance revealed that Pickton departed his residence using
his Flat bed vehicle, British Columbia Licence 2887CW and drove to the Money Mart on
Shaugnessy, Port Coquitiam, British Columbia. He then travelied to the dump at Marshland
and Marine Drive, Burnaby, British Columbia. His vehicle was noted to be full of scrap
metal. He then travelled to the Super Store at Schoolhouse Road. Pickton then travels to
downtown Port Coquitlam and attends the Bank of Montreal. Pickton then travels to his
residence. Day shift Survelllance then terminates and subject picked up by Special “o”

(R.M. CONNOR) Corporal
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Section. Members of Special “O” Section noted that Pickton was clean shaven. He noted
to travel to Canada Springs Manufacturing on Booth Avenue , Coquitiam, British Columbia
.and then to B&J Machine Auto Parts on Kingsway, Coquitiam, British Columbia

Related plates are as follows

0929BY P&B Used Building Supplies and

REW152 85 Ford Bronco White

2868DD on file

2887CW  onfile

3214BN on file

0330BX ‘97Ford P/U White

8052CH 81 Chev Van Blue

(R.M. CONNOR) Corporal
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99.08.04 0700  Corporal Connor received the only located photograph (‘80) of Lynne Anne Ellingsen.
Ellingsen made subject of Criminal Profile on the Detachment C.A.B.S.

0800  Meeting held with an identified investigational group, myself, Sergeant Cathy Robertson will
manage resources for surveillance and inquiries with Special “I” Section. Detectives’ Lepine
and Chemoff will handle Caldwell and other duties as required. Corporals Campbell
(Coquitlam Fraud), Justason (Unsolved Homicide), Russ Nash (Division Serious Crime
Section), Detective Ballantyne (Unsolved Homicide) and myself (Flle Co-ordinator)
Constables Greig and Stuart of our Serious Crime Section were also In attendance. Dusing
the meeting discussion was held with respect to surveiliance visa vie resources. it was feit
that surveillance would be better served by one (1) team of specific hours. The fear of
Pickton going out and committing another offence is probably a real fear but other
investigation is required on other matters within this investigation and given the finite number
of resources consideration will be given to paring down the survelilance hours. Detectives
Chemoff and Lepine were detailed to locate Caldwell and speak with him in relation to
proceeding with him as a witness in this matter etc. Detective Bailantyne requested to
locate the Missing Person file on McDonnell. Corporal Connor was detailed to meet with
Peder Guibransen of the New Westminster Crown Counsel to discuss the feaslbility of a
Part V1 application at this point.

1015 Corporal Connor met with Peder Gulbransen and discussed the file to date. There was a
lot of Information to absorb and the investigational file information was left with him to digest.

1327  Corporal Connor spoke with Mr. Guibransen this time it was in relation to the installation of
a camera in order that the comings and goings of Pickton can be seen. The usual physical
techniques do not work in this instance given the distance from the road to the trailer, the

(R.M. CONNOR) Corporal
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machinery on site that blocks a direct view and the man made dirt piles on the property. The
machinery and dirt piles are in Corporal Connor’s view not strategically placed as to oppose
any view Into the property but rather given the activities and the relatively small spaces left
for the machinery, piles of dirt, vehicles, residences efc. It was placed as space was
available and of course to accommodate their business of selling their fill /dirt. Mr.
Gulbransen feit that he would have to consider the information before providing advice as
to whether a General/Video Warrant was required etc.

1358  Dayshift surveillance crew noted Pickton depart his residenc driving his flat bed truck.
Pickton drove to “Westcoast Reduction Limited abd departed at 1253 hours. Pickion drove
to the Patricia Hotel and entered a store that point. He returmed to his vehicle and departed
to the alley and he was lost to surveillance. The surveiliance team was in the process of
trying to find him. Corporal Connor detailed Constables Cater, Wong and Waddell to set up
stationary surveliilance near Costco, Lougheed Highway. If Pickton and vehicle were seen
and he was in company of a woman the vehicle was to be stopped. The woman removed
from the vehicle, Pickton was to be ordered away from the check stop and the woman
retumed to the office for an interview.

1500 Constable Horton advised that the Coquitlam team located Pickton at Wilingdon and
Hastings Street and noted that he was not in company of any female(s) subject followed
hom where upon Special “O” Section took over the surveillance.

Detective Lepines and Chemoff met with Caldwell. Caldwell was at Ron Maynard's
residence last evening. A male Tom was also there. Maynard Told Caldwell that Elingsen
was extorting money fromPickton for five hundred dilars ($500.00) at atime. Pickton was
paying Ellingsen extortion money since he kicked her out of his residence. Elingsen had
threatened to go to the police, about what she had witnessed. The monles being paid by
Pickton had been occurring for about the past month or so and that Pickton was paying on
a frequent basis, Maynard stated he has found himself in the role of a mediator between

(R.M. CONNOR) Corporal
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Pickton and Ellingsen. According to Maynard, Pickton knows that Maynard can keep
Ellingsen under control. Maynard also stated that Pickton doesn’t want to deal with
Ellingsen directly as she is often out of control. That Pickton has difficuity standing up to
Elingsen and described Pickton as having no back bone.

Maynard told Caldwell that Pickton had told him that he wants to “do” Ellingsen as she is
causing him a lot of grief with the extortion. Caldwell stated that Maynard was not involved
in the extortion or the homicides but rather he was looking the other way. Maynard though
on one occasion was given five hundred dollars ($500.00) by Pickton “to keep Elingsen
quiet “ Maynard gave the money to Elingsen as instructed however, Elingsen called Pickton

and told him that Maynard did not given her the money and wanted more. Maynard laughed

when telling Caldwell stating that it was typical of Lynn. Source™B” suggested that Pickton
may be confiding to Maynard but thatMaynard is believed not to have any information about

the homicides involving Pickton. That Caldwell did not believe that Lynn would go to the
police with the information as she herself was involved and "knew what was going on".
Caldwell stated that the way that Elingsen had described the murder of the East End
porsitute and the event s thatled up to it, that he had reached the conclusion that there was
no doubt that she knew before hand, that the girt was going to be murdered by Pickton.
Caldwell stated that Pickton was in the process of levelling off the property at his residencs,

as it was being sold to developers for eighteenmillion dollars ($18,000,000.00). Caldwell
stated he did not know when the dealw as to be completed.

99.08.05 0815 A meeting was held and Inspector Moulton, Sergeant Robertson, Detectives Lepine,
Chemoff, Ballantyne, Corporals Connor, Nash, Justason, Constables Stuart and Greig were
in attendance. The purpose of the meeting was speak of what developed fom enquiries the
day before. Detectives Lepine and Chemoff detailed their contact with Source, “B” and that
this subject will now provide a written statement and become a witness if required. Source

(R.M. CONNOR) Corporal
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*Blis now identified as Ross Mathew Caldwell (B[} He aiso indicated that he now
realizes that his assistance will be required in order that the investigation be furthered and
he will do what is necessary. Arrangements were to be made to have Caidwell provide a
recorded statement, this date, and that he will then be assessed for a Letter of Agreement,
Threat Assesment with the view of making Caldwell an agent.

Corporals Nash and Justason will undertake the Letter of Agreement, Threat Assessment
Detective Ballantyne will undertake the background profile of Caldwell. Constabie Gelg wilt
under a profile of Maynard. Sergeant Robertson will also undertake the formation of an
additional surveillance crew to iocate and conduct surveillance of Ellingsen in order her
habits, assoclates can be determined.

0920  Corporal Connor called Mr. Peder Gulbransen with respect to the camera installation in
order that comings and goings on Pickton’s property can be recorded. He felt that under the
circumstances a Wamrant will be required. It was discussed that the video authorization will
be sought in and about the time this office would apply for a Part V1 Authorization.

99-08-05 1000 Constable Greig researched the background with respect to Menard and found the
following. That this subject is

Robert Allen Menard (BD: [
Also known as Ronald Allan Menaard (BD: [N
Also known as Ron Crusher

Last known address of:

(RM. CONNOR) Corporal
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British Columbia Driver’s license [l (same on hold due to overdue payments of fines).
Expires 2002-06-08

That CPIC inquiries reveald that Menard has a criminal record for, Failure to Provide Breath
sample, Drive while impaired and Assault.

Canstable Greig checked the Motor Vehicle Branch whichrevealed that MENARD has had
several vehicles registered to him however, to date, there are no active plates showing.
The license plates are as follows:

Constable Greig checked PIRS which revelaed that Menard has several entries under the
names of Ronald and Robert Menard.

That on the 25th day of December, 1997, Surrey Detachment received a complaint by
Menard reported that he slept with his ex-girifriend, Lynn Ellingsen, and that she was
causing a disturbance. Ellingsen was arrested for intoxication. Surrey Detachment file
number 97-121522 refers

That on the 23rd day of December, 1997 Surrey Detachment received a complaint from
Menard at which time he reported that his license plates had been stolen and had been
replaced by other plates. Surrey file number 97-121183 refers

That on the 29th day of March, 1996, Surrey Detachment received a complaint where
Menard and another driver got into an argument over a traffic matter. Menard allegedly
assauited the other driver, however, the complainantdid notwish to persue charges. Surrey
Detachment file number 96-29588 refers.

That on the 9th day of March, 1994, Surrey Detachment received a complaint of a domestic
dispute involving Menard and Lynn Eliingsen. Ellingsen was reportedly poked in the face

(R.M. CONNOR) Corporal
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with a scewer. Menard apparently was criminally charged however, there is no indication
on his criminal record. Surrey Detachment file number 94-20493 refers.

On The 30th day of September, 1991, Surrey Detachment investigated a complaint by a
subject who had been assaulted by an unknown subject however he was able to obtain the
license plate of the suspect. The Registered Owner was Menard. No charges were laid in
this Instance. Surrey Detachment file number 91-84002 refers.

On the 10th day of August, 1996, Surey Detachment received a complaint through
Emergency Health Services reporting they received a call from Lynn ELLINGSEN regarding
her suicidal thoughts. MENARD was present at the residence at the time of the incident.
Surrey Detachment file number 96-79115.

On the 30th day of April, 1994, Surrey Detachment received a complaint of a possible
impaired driver in the Surrey area. The vehicle was located at 72 Avenue and 126 Street
Surrey where Menard was found to be the passanger in the vehcile. Surrey Detachment
file number 94-36847

Onthe 12 thday of November, 1893, Surrey Detachmentinvestigated a complaintofassauit
made by Lynn Ellingsen. Menard was named as being charged in this matter however,
there is nothing to incidate this charge on his criminal record. Surrey Detachment file
number 93-100947 refers.

On the 25th day of December, 1997, Surrey Detachment invesitgated a motor vehicle
accident involving Menard. Menard was charged for Undue Care and Attention under the
Motor Vehicle Act. Surrey Detachmaent file number 97-118651 refers.

On 5th day of December, 1997, Port Moody Police Department issued a viclation ticked to
a subject by the name of -(BD: B vho was using Menard's vehcile

(RM. CONNOR) Corporal
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when stopped in Port Moody. Menard was carded as the registered owner only on this file.
The vehicle was impounded as the driver did not have a valid driver’s license. Port Moody
file number 97-7247 refers.

1300 Corporal Connor was contacted by Corporal Kuse, Special “I” Section who confirmed that
the telephone number 941-1893 was in fact subscribed by Pickton and that it was the only
service to his trailer. The other services were at 1040 Riverside Drive, including the Fax
numbers. He atso confirmed [iliRIRIand his brother, David Pickton, were the subscribers
of the aforementioned telephone numbers.

1615 Detectives Chemoff and Lepine interviewed Caldwell at this office. Caldwefl admittedly was
up ali night and day partying and that he was extremely tired. During the interview, Caldwell
had to take anumber of breaks in order to get his thoughts in line. Caldwell, was confused
on a number of issues and appeared to go “down hill" after the investigators tried fo
establish a time line. On a number of occasions Caldwell stated that he didn't want to say
the wrong thing, that he wanted to be accurate and didn't want to make assumptions as to
what was said by any party. It soon became evident that Caldwell was not only tired but
under the influence of an unknown substance. Or at least the after affects. During the
course of the interview Caldwell repeated a number of aspects of the information he had
recelved from both Ellingsen and Pickton but others he could not repeat, because of what
appeared to condition. The interview was audio recorded and tapes were secured by
Detective Chemoff. They will be transcribed in the near future but it may be very difficuit
due to mumblings. In all faimess Caldwell was not advised previous to pofice attendance
that he would be providing a statement to the police this date and therefore couldn't prepare
himself otherwise. It was agreed that Caldwell should be re-interviewed on Monday the 9th
day of August, 1999. That he should be made aware of that fact in order he can be rested
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and not under the influence of any intoxicating substances, if that was the case for today’s
physical and mental shortcomings.

That Corporal Connor read the Special “O” report for the day shiftfor this date. Vehicles are
noted to be coming and going and Pickton is seen to be driving British Columbia Licence
2887CW. Pickton unloads dirt on Evergreen Drive. Pickton then drives to Auto Sense
where he purchases a flat of oil. Or transmission oil. Pickton then drives to Alignment City
and has work done on his vehicle and then back to his residence on board a taxi.
Surveillance then has Pickton re-attend the shop to pick up his truck. Pickton is seen to
slowly drive about Port Coquitiam, British Columbia finally ending up at his residence.

Corporal Connor then reads the Special “O" Surveillance report for the aftemoon shift,

where upon

99.08.06 Sergeant Robertson queried PIRS and was able to determine that the Ellingsen family, are

oo o

Appears to be the brother as
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Appears to be the father.

0707  With reference to thefJJJJlitvst Caldwell referred o in his statement of the day before.
Sergeant Robertson in her attempt to locate Ellingsen found a 1988 Jaguar Biue, British
Columbia Licence ESL 426 parked at a known residence of Ron Menard. The registered

owner is one_(B- Other vehicles parked at the residence

501184 1985 Ford P/U Blue

KXL872 1987 Ford Mustang Red

Sergeant Robertson noted the following vehicle at Ellingsen’s last known address;

6597CM 1985 Ford P/U Blue

With respect to Caldwell, Corporal Connor queried CPIC and was able to defermine that this
subject has a criminal record from 1972 to 1991. He has only four(4) convictions,
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three(3) from1972 to 1973 for theft under and attempt fraud. One (1) conviction in 1991 for
Uttering threats. Caldwell has a number of criminal charges, Possession of a Narcotic,
Robbery while Armed, Conspiracy to Import a Narcotic, Uttering Threats, Theft of
Telecommunication, Fail to comply with recognizance, Robbery and Extortion that were
either stayed, discharged, or dismissed. CPIC also revealed that he is presently on
Probation for family violence, Assault, Conspiracy to trafficking in Methamphetamine. PIRS
enquiries revealed that Caldwell has a number of police contacts since 1990 to present. In
1990 was charged in relation to an incident that occurred on the 17th day of August, 1990
wherein Caldwell and others attempted to extort money from and individual who intum shot
one of the individual involved. This extortion was over a one hundred and fifty ($150.00)
drug debt, 90CQ27745 refers. On the 3rd day of May 1981, Caldwell is associated to an
Individual who was murdered in Maple Ridge, British Columbia, 91MR66 refers. On the 12th
day of February, 1983 where upon a citizen requests police attendance at a Burnaby
residence in order o keep the peace. Caldwell had been involved in an Assault at that
residence, 93BBY5051 refers. On the 9th day of March, 1985, Caldwell, is a subject of a
complaint for uttering death threats to a subject while attending court over a custody
hearing, Coquitiam Detachment case 1995CQ9785 refers. On the 11th day of 1995,
Caldwell is subject to a police investigation in relation to a domestic dispute, 95CQ19202
refers. On the 21st day of October, 1996, Caldwell was subject to a police investigation
which revealed a complaint of a family related argument, 1996CQ45368 refers. On the 24th
day of November, 1998, Caldwell was associated to an investigation by the Coquitiam
Detachment of the Royal Canadian Mounted Police in relation to a female assaulting her
daughter, 2096CR50243 refers. That on the 2nd day of December, 1996, Coquitiam
Detachment of the Royal Canadian Mounted Police investigated and forwarded Crown
Documents in relation to a Motor Vehicle Accident in which the investigators alleged that
Caldwell was impaired. Caldwell also refused to provide a breath sampie, 1996CQ51347
refers. That on the 9th day of January, 1997, the Royal Canadian Mounted Police in North
Vancouver undertook an investigation into Caldwell and others in relation to the trafficking
of methamphetamine, 97NVRO55 refers. On the 28th day of April, 1997 Bumaby
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Detachment, of the Royal Canadian Mounted Police opened a file with respect to Caldwell
and his court ordered reporting to them, 1897BBY22995 refers. On the 9th day of
September, 1997 Caldwell and another individual were charged with the theft of
communications, 99BBY50395 refers. That on the 24th day of March, 1998 Caldwell was
subject of an investigation in New Westminster, British Columbia as a result of a citizen
reporting he had seen a pistol. When the vehicle was located it was parked. When Caldwell
was observed to get police arrested him for the purposes of searching him and the vehicle.
A firearm was not located but a thirty eight (38) calibre round of ammunition was located on
the vehicle floor, 98MWPS7034 refers. On the 30th day of July, 1998 Caldwell was
investigated by the Bumaby Detachment of the Royal Canadian Mounted Police for the
Robbery of two(2) Individuals, 1998BBY40786 refers. On the 8th day of Aprii, 1999, Surrey
Detachment of the Royal Canadian Mounted Police investigated a complaint of persons
causing a disturbance, Caldwell was named in the investigation but his involvement was not
immediately known, 199SRY34361 refers. Lastly, Caldwell was investigated by the
Coquitiam Detachment of the Royal Canadian Mounted Police for an assault of a girifriend,
99CQ14011 refers.

1418  Constable Marenchuk received a telephone call from Constable Vanoverbeek, of Burnaby
Detachmentand advised that he had a couple of people at the front counter with information
pertaining to a possible homicide. Constable Vancoverbeek advised that they received
information from a friend of their Lynn Ellingsen, that she had witnessed a murder committed
by a fellow by the name of “Willy* arrangements were made to have them attend Coquitiam
Detachment the following day.

Corporal Connor reviewed the surveillance reports for both shifts this date and nothing out
of the oridinary, toher than what was reported hereunder occurred.

99.0807 1155  Leah Claudette Best (B IEGzGE
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Was interviewed by Constable Marenchuk and Corporal Connor. The Interview was tape
recorded and a transcript will be forwarded in due course. Best advised that she had met
a woman by the name of Lynn Ellinsten(sic) at her friend, _. residence.

Through the course of the friendship she leamt from Ellingsen she was living at a residence

in Port Coquitlam, British Columbia, since the new year. That the fellow she was living with
was Pickton, that he was a millionaire, that he lived on property in which his brother lived in

the front residence on the left and he lived in a trailer at the rear of the property that was
down a long muddy driveway. That there wera large piles of dirt everywhers. That there
was other equipment and cars also on the property. That the property was a rural street
near Ottawa Streetand Lougheed Highway. That she was learning to drive dump trucks and

was answering telephone and dispatching dump trucks with top soll from that residence.
Thatwhile she at the [JilllllRresidence on or about the 20th day of June, 1999, Ellingsen

told her that one night, Best believed that it occurred a week to a week and half prior to that
but couldn't be sure, at about 0200 hours, she was wondering about Pickton's property.
She was up from doing cocaine and didn't know why she was wondering around. She saw
a light on in the barn, entered and saw a woman hanging, dead. Pickton was there “gutting
her”. Ellingsen was asked if she was dead to which Ellingsen replied “oh yeah he was
gutting her”. Best confirmed that she knew that Pickton killed pigs and could only picture
in her mind what “gutting” means. Ellingsen didn’'t describe the person or scene any further.

Pickton saw Ellingsen and she departed. Ellingsen packed up her belongings and had her
boyfriend, Ron, pick her up. Ron had met in fact worked for Pickton a couple of times.
Ellingsen aiso stated that on other occasions while in the traller she saw other woman's
identification, under the bed or the couch and night vision glasses. She challenged Pickton
who was evasive in his answers. She has also seen a woman'’s earring on the property and

on another occasion she saw a woman'’s shoe on the property. She also mentioned that
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Pickton had a compartment in a wall, a faise wall, where he stored guns. Best stated that
Pickton raised pigs. Ellingsen stated that he “got really excited when he killed a pig.”
Ellingsen also stated she concluded that Pickton was responsible for the kiliing of
prostitutes. Eliingsen stated that Pickton works downtown sometimes and hinted other
people, who know Pickton are aware of this, including Ron, that he is doing this to other
women and have said nothing. She did not say why or how she had come to that
conclusion. Eliingsen never stated to her that Pickton was involved with prostitutes, or
whether she had been with him in company of a prostitute. Ellingsen also stated that she
had been toid by her boyfriend that he had looked into his freezers on the property and saw
women’s legs, Best unexplainably didn’t believe her In that regard. Ellingsen was
concemed for her well being but was also worried about being “with murder, you know an
accessory” as she had stayed there. She seemed upset, edgy and stated she was having
nightmares at the time. Ellingsen that she wanted to get money from him, possibly two
thousand doilars ($2000,00) or money for a cruise. This money would be *hush money” to
keep her quiet, so that she wouldn't go fo the police and report what she had seen.
Ellingsen stated she was scared to call the police so in her mind it was better to try and get
money from Pickton. Best advised that Ellingsents living at the residence of [BIRIRISIRES
near them-lotel -vad a telephone number of _and a celiular number
i She described Ellingsen as a person who liked her cocaine and likes her
alcohol. Best, who had met Pickton on two(2) occasions, described as 511", greyish blonde
hair, thin, maybe a moustache, scruffy looking hair and wore a cap on two(2) occasions she
met him. On one (1) occasion when she was with Ellingsen and were there to pick up some
property. Eliingsen asked Pickton for some money and he gave her one hundred and
twenty dollars ($120.00). The last time she spoke with Eliingsen was on the telephone and
they an argument over a guy. When asked, Best did not know if Ellingsen would talk to the
police, she might or she might be scared to. Best was asked why she came forward now
and stated that after hearing the information and hearing that another woman's body in
Queens borough, thought it may be related was found she felt she had to tell someone.
Best was provided three (3) pictures, one of Ellingsen, Pickton and Menard. She identified
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Ellingsen * that's Lynn" and confirmed that she looked very much iike the picture but wore
her hair to one side. Pickton's picture was shown to her to which she responded “that looks
like Willy, he looks thinner now” and felt that she knew Menard from being in New
Westminster, British Columbia. When asked if she would be willing to be a witness if need
be she stated that she would. Best stated she was never told about other women's clothing
and that she would have moved into Pickton’s residence possibly in 1999 after Christmas,
but stated that they hadn't seen each other for a while. Best felt that for sure she would
have lived there in March. April, May. Best described the trailer as a single wide trailer, fifty
(50) feet long by about fourteen (14) feet wide, one bedroom and that Ellingsen had her
room in the living room area. An office was in the middle of the trailer.

1500  Corporal Connor queried CPIC with respect to Best. She is a holder of criminal record FPS
I She has three (3) convictions for Drinking and driving related offences from 1989
fo 1996. She is not wanted or on probation. PIRS queries revealed a number of entries the
majority of which are related to the drinking and driving offences as noted previously. A
number of amrest warrant files were noted, a suspect In an auto theft and assault. But
nothing further.

Corporal Connor read the surveillance reports for the 7th day of August, 1998 and nothing
out of the ordinary occurred.

99.08.08 Corporal Connor read the surveiliance reports for this date and nothing out of the ordinary
occurred this date.

99.08.09 0700  Corporal Gonnor received a report from Constable Krasman that revealed that during the
afternoon surveiilance of the 6th day of August, 19989, 2000 hours, Pickton was observed
to pick up a female child at a local residence. They are both cbseverved to go to the local
Kentucky Fried Chicken. Whilst in the truck Pickton is observed to tickie the girl and then
touch her again. The nature of the touch is not known. Not knowing the relationship of the
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unidentified girl to Pickton, he was checked by Constable Krasman advising him there was
an anonumous complaint about their activity. Pickton was very co-operative. She then
spoke with child alone who identified herself as Felicia RN RIS eted that Pickion
was a good friend of her mother. -uhen asked denied being the victim ofanything
inappropriate. Constable Krasman then advised Pickton of the complaint to which he
thanked Constable Krasman. Constabie Krasman then suggested to Pickion that he take

-ome. He agreed. Surveiliance established that he wasn't so he was stopped again
on Dominion Street near his residence. Pickton was told the KFC complaint was not happy
with the action taken by police and thatjilllllvould have to come to the polcie who would
then take her home. At this point Pickton became aggitated and he stammed his fist againt
the steering wheel demanding to know why. Constable Krassman settled Pickton down, he
agreed with the action being taken and took the child home to her mother. She explained
Pickton was -step-father. Her mother was not a least concemed with the child's
saftey and related that maybe the police should concem themseives with real crime.
Constable Krassman departed the-esldenoe. In any event, any concems relative
to the saftey of the child had been dealt with and no further action was undertaken with
respect to Pickton or-

0825 A meeling was held with investigators this date. Corporal Connor expiained the
developments to date, particularly the surveillance and the new information from Best. it
was agreed that the information is coming from Ellingsen that it may be time to interview her
and see what she says about any knowledge she may have given she seems to have told
at least two(2) other persons already. During the interview she will not be pressed for
information and only deviop information that she offers. If she elects to say nothing she wili
not be in a position to go back to Pickton with any concrete Information as she will not be
given any during the interview. So liftle damageif any, will have been done. On the other
hand she may provide us a detailing of what she knows of Pickton and his activities. Should
she say nothing, then a Under Cover Operation will hopefully be in place to deal meet with
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her. As well, Detectives Lepine and Chemoff will iocate Caldwell and obtain a statement
from him.

Corporal Connor read the surveiilance reports for this date and nothing aof value occurs this
date.

99.08.10 0930 Detective. Chemnoff and Detective. Lepine met with withess Ross Caldwell. Calwell stated
that he had been speaking to Ron Menard who told him the following information, that
Ellingsen is back in town. But he Is not sure where she is staying. That Ellingsen Is still
extorting money from Pickton. Pickton is upset with Ellingsen for extorting money from
Pickton. Pickton has offered Menard two thousand dollars (2,000.00) to deliver Ellingsen
to his property so that Pickton could “take care of her”. Menard refused, and didn’t want
anything o do with it. Menard is not aware that Ellingsen has told Ross Caldwell about the
incidentwith the prostitute where Pickton killed and disposed of a female body. That Menard
described the exact same story, as told to Caldwell by Elingsen. Menard knows what is
going on with Pickton. Menard told Caldweli that Pickton disposes of the body parts into
forty-five (45) galion drums which are taken away to recycling plant. He does not know
where this place is. That all the blood that falls into the drain is washed down and pumped
out onto the piles of dirt that are made into topsoil.

1136  Detectives Chemoff and Lepine obtained a witness statement from Caidwell. Caldwell
stated that on the 5th day of August, 1899 when he was lastinterviewed Caidweli stated that
on that date he had very little sleep and that he may have missed some points and not clear
on certain aspects of his conversations with Ellingsen. Caldwell stated he only knew
Ellingsen for five (5) years. but only knew her as Lynn. That he met her thru a friend, Ron
Menard who he had also known for five (5) years. That the information he became aware
about was with respect to “Willy" Robert Pickton. Who lived on Dominlon Street in Port
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Coquitiam. His residence is behind the Costco and MacDonald's Restaurant. Caldwell
stated that Pickton has his land up for sale and that it is a sizeable property that surrounds
the Camoustie Golf course. He stated that Ellingsen was living there with Willy. On one
occasion in February, 1999 she called Menard and stated that they had some problems and
asked if they could help. Apparently a male who had lived with Pickion stole some of his
property, a credit card. Pickton asked for their assistance. They helped him by attempting
to locate him which they did and ultimately found the missing credit card. Caldwell couldn’t
remember the person’s name. Pickton befriended them. For helping them he gave them
apig as payment. Caldwell stated that Pickton is known as a pig farmer. Caldwell described
the Pickton property which is consistent with what is already known by investigators.
Caldwell aiso advised that Pickton owns a demolition company, sells top soil. Caldwell
stated that after the above incident he dropped by the trailer to see Pickton a couple of
times. He confirmed that Ellingsen lived on the property for quite some time, but for about
a year. She could in that time, left for a period of time and then came back. Hedescribed
their relationship as a friendship. That she never feit too close to him. That Ellingsen llked
to use people and that she also fiked the money Pickton had. Pickton also liked to have a
girl around his property. He described Lynn, from his own experience with her as devious
that she used meth, cocaine and alcohol in the past. That she is not a nice person to be
around. Thatshe is a “haywire” and not a good person to be around. That the only trouble
with the police that he was aware of was assaults, domestic disputes. Ellingsen was
charged with impaired driving related offences and has lost her licence. The latest driving
offences were in March of this year, just before he moved into Pickton’s residence in April,
1999. He described Pickton as a loner with very few friends. That he isn't very worldly and
doesn't get out much. That Caldweli stated he had worked at the [N
British Columbia. One night, both Ellingsen and Pickton amrived very near closing time.
That they had been In Vancouver, British Columbia and were checked by the Vancouver
Potice Department while they were driving around the East End of Vancouver. The police
officers apparently saw the vehicle driving about the neighbourhood and Caldwell
summarized that they suspected Ellingsen was a prostitute pulled the car over. Caldwell
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also surmised that they were there to pick up a prostitute. After the police check they made
their way to the MBI Caldwell believed that Ellingsen wanted to pick up some drugs
and so Pickton dropped her off at the Hotel and left. He eventually dropped of Ellingsen of
at the Picton residence where Ellingsen did some. Caldwell left in the morning. During the
moming hours he and Ellingsen talked about things in general Caldwell stated that this
event also occurred in March, 1899 and before he moved into Pickton’s residence. He
described that Pickton at the time was driving a Black and red Chevy S-10 pick up truck with

blacked out windows. Caldwell stated that one point he moved into Pickton’s trailer after he
was charged with the Assault of his then gisifriend. That prior to his release, Pickton
required an address to give for his bail. He asked Pickton if he could use his address and

stay there for a period of time to which Pickton agreed. That Caidwell stayed at the

residence for a couple of weeks in April, 1999. Caldwell described the trailer which is

somewhat consistent with the way Corporal Connor recailed it from the March, 1997

incident. He stated that there was a separate bed in which Ellingsen slept in which was
moved to the area in which he sleptin. When Caldwell moved in he and Ellingsen and he
would stay up late at night and watch Television. When Caldwell moved into the trailer the
trailer was fiithy, so they cleaned it up. While in the traller he observed handcuffs that fel
out between the mafitresses when they moved it. Ellingsen had told him prior to seeing them
that Pickton had them. Ellingsen had told him that she was concerned for her safety when
she discovered them given he was $0 strange. Caldwell stated that it wasn't long, with in
afew days after he moved in that Eliingsen confided in him. On one occasion they were out
driving that Ellingsen told her that he liked having her around because Pickion was having

trouble with picking up prostitutes in Vancouver, British Columbia. That he was having
trouble getting the girls to come out to his trailer and that he had been tumed down a
number of times. That he had asked Ellingsen to come aiong with him to make it easier to
entice prostitutes to get into his vehicle. She stated that she had done this for Pickton but

did not elaborate on a time frame or frequency. That for helping him she was given money,
drugs, booze and a place to stay. Caldwell stated she went along with it though, and she
enticed the giris into the vehicle by saying that she was a prostitute and that they needed
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another as Pickton wanted a dual. That they had booze and crack cocaine if the girl would
come back to Pickton's place. Caldwell stated that this was all being told to him while they
driving around. Caldweli when asked, stated that Ellingsen only told him of the one time it
appeared to him she was talking as it had occurred more than once. That on this occasion
the girl agreed 1o go along with them and when she got in the car she was given some rock
cocaine. She became high and they drove back to the famm. That Pickton took the girt into
his room. Ellingsen stayed in the office part of the trailer. Ellingsen then heard a short time
later some screaming or complaining that it was hurting and that she was calling for her to
help. That Ellingsen went into the trailer. Eliingsen apparently didn't go into the room but
told her to be quiet. At one point thegirl was led out of the room handcuffed. The female
was lead outside and lead into a barn. Ellingsen didn't escort her out but did go out there
sometime later as she never heard or saw anyone leave and saw the girl hanging in the
bam. That Ellingsen got sick as Pickton was cutting strips of skin off her legs. Ellingsen
stated to Caldwell “ | never knew the fat in legs were yellow”™. Ellingsen then got sick and
threw up. Caldwell not wanting to hear any more and the conversation “was kind of broken
up, | really didn't like even hear any of this®, as it was gruesome. Eilingsen left the trailer for
four(4) or five (5) days. Caldwell stated that he was told that the girl was hanging in the
middie of the bam. That he himself has been there and that there is a block and chain
tackle in the center where the pigs are hung up and killed and below there is a drain where
blood flows down into a big hole into a pool below. Ellingsen then left for four days or so
then returned. When asked why she would have retumed Caldwell stated it was for the
money. That Caldweil was told by Ellingsen that Pickton was noticeably edgy and that she
could tell because he hadn't killed anyone lately. That just killing pigs was not enough.
Caldwell stated that “these are her words right... she made quite light of it... | listened us,
made me sick listening to it.” in trying to establish when this particular incident occurred,
Caldwell that it occurred in 1999. That it couldn’t have happened much before he moved
into the trailer.  Ellingsen also told Caldwell that at one point Pickton could get her
identification, credit cards. He also stated he could get jewellery. Caldwell repeated his
dinner he had with Pickton and that he believed the meat was definetly not pig meat or
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anything else that was close to what he eaten before. Caldweli also advised that he was
shown by Ellingsen with Pickton present, night vision glasses/binoculars. He also noted
a semi automatic rifie with a big clip (magazine). Eliingsen also told him on another
occasion that Pickton had a faise wall in his trailer, where he had weapons and “things”.
Caldwell confirmed that Pickton had large freezers on the property. Most of the packages
were wrapped properly and some were wrapped In black plastic. That those packages
appeared to be odd and that it didn't look like it was wrapped from a meat market. On one
occasion Pickton puiled out a ladies wig . Pickton didn't like to taik much but seemed very
interested and talkative about the wig. He told Caldwell that he often dressed up like a
woman and go downtown. Caldweli stated he had a couple of wigs, one blonde in colour
and the other one darker. Pickton stated to him he had woman’s clothing but never showed
itto him. Caldwell talked about the Cock fights he has on his property and that Caldwell has
seen Pickton killing pigs on the property an aimost everyday occurrence. Pickton would
stay out in the bam area till midnight or so. Caldwell talks of the meat grinder and it's
operation including grinding up large pieces of meat. Caldwell describes thatin cleaning the
bam, which is done after every use, the refuse is washed down into a vat which is pumped
into a hoiding area at the back of the property in which he covers over with dirt. Pickton
has said on a number of accasions, often jokingly, “you know like you know if there was
anybody that uh, we wanted taken care of or whatever, made uh to disappear without a
trave,,, no one knows and no one can find out where they are anything like that because
they are gone. Caldwell then advised that Eliingsen has not iived on the property for about
two {2) months or so. That Pickton finally kicked her off the property. Caldwell stated he
was told Ellingsen was extorting money from Pickton in that "she was always able to extort
money and, stuff like that and whatever. “ When asked on what basis he was extorting
Pickton Caldwell answered that "she was gonna go to the police and tell then what she
knew, you know that he was a killer and that. Those are her words, she used..... Probably
used.” Caldwell stated that Pickton as a matter of routine, would buy Ellingsen things and
that Ellingsen was seen getting money. That In relation to the extortions Menard had told
about what had occurred. That she would get five hundred ($500.00) at a time and that she
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was asking for more. Apparently, Menard has helped pay Eliingsen so he doesn't have fo
see her. Recently in a conversation with Menard he related how Pickton was getting angry
about the money he was handing over to Ellingsen and that she was a “thom in his side”
That he mentioned to Menard that he would like to dispose of her and he offered Menard
two thousand dollars ($2,000.00) to bring her to the property so he could get rid of her.
Menard tumned Pickton’s offer down. Caidweli stated that the thousands of dollars Picton
has paid Ellingsen she has spent ti on liquor and drugs. That Caldwell stated Pickton's
property is being sold for eighteen million dollars ($18,000,000.00) for a town house
development and that he would be on the property for about five {(5) months. Caldwell also

advised that in a conversation with Menard about how Pickton disposes of bodies, Menard

stated that he puts them in forty five (45) gallon drums and it gets shipped to a depot for
fertilizer. That Menard has knowledge about an incident that Eliingsen had told him about.
Caldwell was asked if Ellingsen was making this up to which he replied not at all. Caldweil

advised that his motivation for coming forward was that he has four (4) daughters and it’s

somebody else’s daughter and it's go to be stopped. When asked why he didn't
immediately tell the police, he stated that he has afamily, chikiren and grandchiidren and

could be putting their lives in danger by coming forward. He wasn't concemed with his own
safety, but didn't want to put his family in *harm’s way”. That he had to weigh the difference
firstly before coming forward.

1320  Detective Ballantyne and Corporal Henley interviewed Ellingsen this date. She was
originally found at her residence, arrested on an outstanding impaired driving warrant. She
was escorted to the Surrey Detachment, Whallley office. There was some forty five (45)
minutes of conversation that occurred prior to the interview being tape recorded. Detective
Ballantyne advised her that her name came thru a tip with Pickton. Ellingsen had indicated
Pickton was weird and stated that it was because from time to time he wore women's
clothing, She never saw him cause harm to any girl, specifically prostitutes. That she saw

(R.M. CONNOR) Corporal

Page 66 of 76 D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9404.pdf



RCMP-090-000839
RCMP-090-000905

98CQ33017
Homicide Suspect PICKTON

one (1) prostitute at his trailer. That Pickton and a prostitute came into the trailer Pickton
gave her one hundred and fifty dollars ($150.00) and Efllingsen grabbed another one
hundred and fifty doflars ($150.00) and called a cab. She couldn't initially recall whether it
was day or night but then recalled it was night. She imagined that the prostitute was picked
up by Pickton and returned to the trailer. She couldn't recall any description or age of the
female. Ellingsen stated that she remained about ten (10) or fifteen{15) after her amival.
She couldn’t recall any conversation between her and Pickton. Ellingsen stated that when
the prostitute came into the trailer, she was sitting in the office. The prostitute sat down.
Pickton stated, “which one of you are first. The prostitute stated “l am®. It was at that time
Pickton gave them the money as noted above. Pickton and the prostitute then went into
his room. Ellingsen then called a cab and left. Ellingsen had no idea why Pickton asked
which one would be first and stated she didn't go back o the house that night. In fact she
had gone to oMM nu's residence, stayed there for a couple of days and drank and did
drugs. She was then queried about their police check in New Westminster. initially she
denied being with Pickton and then stated they were pulled overin New Westminster, British
Columbia. That they were at the|JJJjjJvistting a bouncer, Ross Calkiwell. They left the
-and rove over the bridge and then Pickton turned and stated they were going for
a drive, get something to eat. They drove into New Westminster and then they were
checked by the police. She denied approaching any prostitute. The female police officer
stated they were being checked only as a matter of routine. She emphasized they did not
approach any prostitute. When they were at the|JJlishe stated that she had been
drinking and when they departed Caldwell invited them to come back the next night.
Ellingsen did as Pickton dropped her off there and then Caldweli gave her a ride home the
next night. Ellingsen described Pickion as “different” , that he thinks differently than she
does, eats weird things, like muffins and ice cream in the moming. That he'll open a can of
something that looks like pet food. She agreed that she may have told someone else that
he had worn woman's ciothing and when asked if what she said may have been
misconstrued to which she replied she doesn’t know how people interpret other people. She
reiterated that she has never withessed Pickton harm any other woman except her. She
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then explained how Pickton had grabbed her around the neck. She called Pat Lnu and he
gave her a ride to Surrey at which time she stayed at her parent’s residence. She couldn’t
expiain why Pickton invoived himself with the argument that was between her and one of
the truck drivers. When asked if Pickton ever tried to have sexual contact with her she
stated, “Not really no.” and then stated he would give her a hug. Ellingsen stated that even
though she worked out at Pickton's place she never was paid by him. She did agree that
any money she got was from her welfare payments. She denied being paid for anything
eise. Eliingsen stated she had been in the Bamn and did see him slaughter pigs. Detective
Ballantyne stated that she hadn't liked it and that she left to which she said “No, | get sick.
Justeven the smell, it's gross®. Ellingsen stated Pickton kills pigs both during the night and
daytime. That he usually starts around eight o’clock and the Pat Lnu comes in around the
same time. Ellingsen confirmed that Pickion has a business that involves the selling of
meat. To which Ellingsen stated he sells them right away, then loads them into barrels and
then takes It to the waste. The pig, when slaughtered are sent out for packaging.
Ellingsen, when asked, denies ever seeing Pickton harm any woman In the bam.
Detective Ballantyne states * And If put it {0 you that perhaps you have told somebody that
he did that, how would you answer that®. Ellingsen stated, "I would still say no.” When
offered the excuse that she could have been drinking Ellingsen stated that even if she had
been drinking and she saw anything like that she would remember. She denied that she
was ever with Pickton when he picked up a prostitute, or procure the services of a prostitute.
Detective Ballantyne then stated “ Okay, I'll be specific here and this obviously comes to us
from one of the tips, that Lynn walked into the bam where Willy had a girl hung up by the
neck and was skinning her like a pig®. To which she stated “No not al all’. That “Lynn sald
she didn't realize that human, that human beings fat was yellow”. That's not true... No, no,
not at all. That's the truth. When asked if she may have said that to somecne she stated
, “I don't know, Like | can't see why, why | would say something like that. You know
something like that you just don’t make up. Detective Ballantyne then stated, “ | guess that
what we are trying to find out, Lynn, is whether or not it's made up, either intentionally or
unintentionally. Ellingsen stated “I'm telling you the truth, no.” The interviewers wrap up the
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Interview with Ellingsen asking that this interview subject not get back to other people to
which Ellingsen agrees stating this is serious, it's not a joke. They canvas what has been
identified by Ellingsen and the interview in concluded at 1338 hours

Dayshift and Afternoon surveillance reports revealed little significant movement of Pickton.

99.08.11 0815 A meeting was held with members of Unsolved Homicide, Serious Crime Section and our
Detachment members. Discussion was held with respect to The respective interviews of
Caldwell and Ellingsen. Caldwell was interviewed the Detectives Lepine and Chemoff.
Caldwell as noted above provided a consistent statement with respect to the information
provided by Ellingsen and Information that was made privy to him by Menard. Caldweli was
physically and mentally prepared for the interview and as such provided a complete
statement in this matter. Corporal Henly and Detective Ballantyne stated thatthey did s a
soft interview of Ellingsen. She was receptive. They conducted a pre interview with her
then recorded the interview with respect to Pickton. She confirmed that she resided with
Pickton. That among other things is a cross dresser. That he kills pigs and in fact on one
occasion entered the bam to see him kill a pig and then got sick at the sight of it. She offered
an explanation of the New Westminster check which is inconsistent with the known elements
of it, particularly the timing of the check. She confirmedPickton used one (1) prostitute in
her presence. That both she and the prostitute were payed one hundred and fifty dollars
($150.00). She didn’t know why she was paid but left the premises and partied for four (4)
days. Why she was paid, what part did she have was not explained. What wasn't
discussed was the fact that this is similar to what Caldwell had stated and that it is believed
by Corporal Connor that she was paid because, like Caldwell had stated she accompanied
Pickton to entice the prostitute and was paid as such. Ellingsen stated the only money she
gets from him is from her welfare payments as her cheque is sent to his trailer. There was
discussion as to the soft approach of the interview particularly as she was not challenged
on her statements. There was discussion with respect to the comment that the pig was
hanging as opposed to a human and how it could be mistaken for a pig. Particularly given
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Ellingsen’s previous statement to Caldwell that it was hanging by the neck and as such she
would have had to look at that part of the anatomy therefore, how would you confuse a pig
to that of a human. That uitimately what we know of Pickton’s activities stem from Ellingsen
and it was agreed that her statements if possible should be corroborated.

99.08.12 0830  Corporal Connor atiended the Menard residence in NN He was
woken up and had been in the company of a “girifriend”. On the doorstep Menard appeared
to be co-operative although it was apparent he was concerned with what could have been
overheard by the female in the residence. Menard stated he had known Ellingsen for some
elght years. He referred to her on several occasions as a trouble maker, that she had a
cocaine and aicohol problem as he (cocaine) did on occasion. That she moved to Pickton’s
property about eight or nine months ago. That while there she would clean up the traller for
him. That he had met Pickton thru Ellingsen as he and a good friend Ross did a job for him,
in that a male had stolen from him and they got the property back. That after approximately
three (3) months living with Pickton, Ellingsen told Menard about an incident where Ellingsen
and Pickton picked up a prostitute. That he believed that this occurred some month prior
to being told. Elingsen then toid Menard that “couldn’t believe how we finished her off like
we did" or something to that effect. Menard was asked if he believed her he scrunched up
his face and stated that he didn't know. Menard was told at a later date that a male on the
property a Pat Lnu, an older oriental male told Ellingsen that he had seen body parts in the
freezer (mechanical bam). Given what Menard was told about the prostitute and what he
was told by Pat Lnu he looked in the freezer for himself but he did not find any body parts.
Menard described Pickton as a loner who kills pigs. When asked if Ellingsen was being paid
by Pickton he stated that as she is not working, Pickton gave her about five hundred dollars
($500.00) a month but did not state how she or why she was getting the money. Menard
was asked if he would be willing to meet again with Corporal Connor. Menard was asked
for a telephone number and he provided a contact number of B 2 d instructed
Corporal Connor to leave a message and he will retum the call. It was apparent that
Menard knew more but was reluctant to talk about it during the course of the first meeting
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and with his girifriend there. Efforts will be made to speak with Menard on the 16th day of
August, 1999.

0935 Corporal Connor spoke with Lisa Lee Hazel Yelds at her residence. Yelds herself was fully
tattooed wore large gold rings and looked like a "Biker”. Yekis described herseif as an
outiaw biker. Corporal Connor noted Nazi flags and paraphernalia on the walls and a tribute
(shrine) of David Black on her walls. With respect to Pickton she describes him as
misunderstood and sociaily underdeveloped. Interestingly enough, Pickton and other
people have described to her that he has muitiple personalities. Yelds has told him to his
face that she doesn't believe that he has multiple personalities. Corporat Connor spenta
lot of time with her discussing her life and biker related associations and very little time was
spent on Pickton as it was apparent she was not going to divulge information to Corporal
Connor as she did with Source “A". Corporal Connor attempted to leave and end the
conversation with Yelds with each attempt Yelds assuring that Pickton was gentie and
wouldn't be responsible for violence towards prostitutes.

99.08.13 0700 In relation the aforementioned Pat Lnu he has been tentatively identified as

Casanova, Patricio Noche (B: [ no Frs

British Columbia Licence
3214BN
1983 Ford P/U Gray. Casanova is an oriental male possibly Filipino.

1025 Corporal Connor spoke with Britco Meats, Langley British Columbia and their manager,
-advlsed that a pigs fatis white not yellow. Arrangements were made to attend their
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operation and view a killed pig in an effort to determine whether it could bemistaken for a
human hanging.

1035  Corporal Connor attended Britco Meat Export plant in Langley, British Columbia. In
conversation with the Plant Manager_he advised that he has been in the hog
butchering business for years and that he himself has killed thousands. The plant kills
upwards of eight (800) hogs a day. [Jedvised that any butcher who hes any
experience with killing hogs, and most animals, hoist the carcass from the rear legs. inorder
that the blood drains out more efficiently. Corporal Connor observed and photographed
butchered hogs at the plant. All were hoisted by the rear legs and spread slightly apart with
a metal apparatus and hung onto a stainless steel “S” hook. The front legs were very short
and protruded from the bodies at aimost a forty five (45) degrees from the body. Corporal
Connor observed hog fat in person and found it to be aimost pure white in colour. Corporal
Connor explained briefly what had occurred and the foreman laughed and questioned how
can any body mistake a hanging pig for a human. Infact, he asked the persons name we
were interested in and asked if it was Pickton. When asked why he thought that, he stated
Pickton buys a lot of pigs from them as well and that he lives in Coquitlam. Therefore, in
relation to what Ellingsen has told Caldwell, that she entered the barm and saw the girl
hanging by the neck, that Pickton was skinning her and that she dkin't know human fat was
yollow. Itis very unlikely, in fact almost improbable, that Ellingsen could confuse what was
hanging there with a pig, regardless of her sobriety, given that she stated she saw the
female hanging by the neck. To make that statement Eilingsen had to be looking at that
area of the body (the neck) which connects directly to the head and therefore could readily
identify it as a human, whereas in hog butchering the head (if still attached) is at the bottom
and the spreaded rear legs are at the top.

99.08.16 0800 Given some question as related to probability that Ellingsen saw a pig hanging

instead of a human because she was under the influence of cocaine. Corporal Connor
spoke to Clvilaim member Leslie of the “E” Div Forensic Laboratory, Toxicology Section
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with respect to cocaine use, including smoking cocaine would cause haliucinogenic
episodes, in identifying a human hanging as opposed to a pig actuaily hanging and being
skinned. Corporal Connor explained the circumstances surrounding the inquiry to which she
stated that Cocaine is not a haliucinogenic drug that at best it would cause paranocia

(psychosis).

1100  Corporal Connor attended or attmepted to located the Elingsen residence In fllEin
order that they could be spoken to about their daughter but the residence could not be
located. Their related telephone number was called on several occalsions but nobody was home.

1220  Corporal Connor interviewed with Patricia “Pat” Casanova. HE is elderly Filipino man with
severe physical health problems. Noticeably he has an airway in his throat in order to
breath. He advised that he has worked for Pickton for approximately ten (10) years. He
knew Ellingsen as a person who stayed at the Pickton residence earlier this year and has
been gone for the last month or two. Casanova confirmed that Pickton is In the pig
slaughtering business. That he slaughters them on an almost nightly basis. When he goes
to the Pickton farm, Casanova his usually there in order to fulfill pork orders from the Filipino
community. Pickton does the slaughtering, by using a knife, raises the pig up by the hind
legs with a block and tackle and between the two(2)of them carve the pig up as required.
He often works there til midnight. in describing Pickton he stated that Pickton s very gentie
to kids and other animals. That it does not surprise him that Pickton would use the services
of a prostitute although he has never seen this himself. Casanova was aware of Pickton's
aftercation in March 1997 with a prostitute and was advised by Pickton It was over payment
for her services. Casanova stated that Pickton told him about a month ago that the police
were talking to friends of his asking questions about him apparentiy in relation to the missing
prostitutes. Pickton was very worried. Casanova never saw any suspicious activity in and
about the trailer/farm nor did he see any human body parts in the freezers there. Corporal
Connor sensed a reluctance on the part of Casanova, possibly culturalor health reasons,
to offer anything to the investigation. Admittedly, he advised that Pickton and Eliingsen
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would argue from time to time but because he didn’t understand the language well he would
not offer the content of those conversations. Casanova did state heunderstood one thing
that Ellingsen stated to Pickton and that being * you do the sickest things®, however,
Casanova could not state what the conversation was about or it's context that he overheard
that phrase. Again, it was apparent that Casanova would not be able to understand an
argument, particularly, if they were speaking quickly, but admittedly he did say believes he
heard things during these arguments but would not repeat them as he was unsure what was
actually said. All in all Casanova appeared to be genuinely sincere and honest.

99.08.19 0920  Sergeant Pollock and Corporal Connor re-interviewed Menard this date. Menard he met
Pickton in the early part of 1999. stated Menard stated that Ellingsen moved in with Pickton
sometime on or about October 1999. She was having drug and alcohol problems and was
there to clean up. She lived on and off with Pickton for about seven (7) months. During her
early stay and prior to his meeting Pickton, Ellingsen made a comment to Menard about the
fact Pickton was angry at the slashing he took by another prostitute and wanted her to go
with him to find her. She stated they couldn’t find her but found another one. Menard stated
that in another conversation will Ellingsen she stated in relation to Pickton that something
had gone wrong and that she felt she should see a lawyer. Menard was reminded of the
statement he made to Corporal Connor last week that Ellingsen told him that in relation to
a prostitute that he “wouldn't believe how they finished her off”. Menard stated he couldn’t
recall her making that statement. Menard confirmed that he was told by her that both she
and Pat Casanova saw body parts in the freezer, he stated he too searched one of the two
freezers in the mechanical bam and found only pig parts. Menard advised that when
Ellingsen spoke of this she seemed edgy, she was not drunk or high on drugs. Menard also
confirmed that Ellingsen had told him of a under cover police check while she was in the
company of Pickton. That the officer brought her aside and asked him if she knew who
Pickton was. Menard confirmed that Caldwell had lived on the Pickton farm for two(2)
weeks in April, 1999 and that he and Caldwell had done a job for Pickton because of a theft
from his property. Menard confirmed that Pickton was recelving the Welfare chequesfor
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Ellingsen’s rent and was signing the money over to her, some five hundred doliars

($500.00). That he was always giving her money, apparently for no reason. This would get
away from the drugs and related local culture. To which Pickton would also pay another five
hundred dollars ($500.00) for living expenses etc. Twenty dollars ($20.00) here or there,
Menard called this extortion but denied this was money she was receiving for what she

reported to others about what she had seen and that she was going to the police with that

information. Menard was aware that Pickton had approached Ellingsen’s father about
arranging to have his daughter live inthe interior. When asked what his feelings were with
respect to the statements attributed to Ellingsen Menard stated that she causes a lot of
problems for people and will make up lies to get them into trouble with each other but the

seriousness of the allegations and the fact that she has told more than one person of what

she has seen is characteristic of the serious side of Ellingsen and therefore, contrary to any

other information believes what she is reporting. Menard asked if the police were able to
search Pickton’s property what the likelihood of finding DNA would be. Menard aiso denied

being at the Pickton residence since last speaking with Corporal Connor. it shouid be noted

at this time that although, a report has not been received from Detectives Chemoff and
Lepine in a telephone conversation with them on the 17th day of August, 1999 they stated

that in speaking with Caldwel! he informed them that after Corporal Connor ‘s conversation

with Menard the week before, Menard has since been on the Pickton property advising him

the police were asking him questions about a murder there. ThatPickton was concerned

about DNA being found there after Menard brought up the suggestion that DNA could be

found. That Pickton stated that it seemed that this was over his head and talked about
taking a flight and leaving the area. During the discussion it was Corporal Connor’s opinion
that Menard knows more than he is saying. It may be as simple as having additional
knowledge he had learnt from others, for example Caldwell, or is unsure of what was said

by Ellingsen and the like. It was also apparent that he was, on occasion, trying to obtain
information that would assist him in telling others as to what is taking place in so far as a
police investigation.
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- REPORT CONTINUATION é‘g-_ Z30/7
RE ~ OBUEY BIN—8D" ®
\r‘ DATE i iy ACTION TAKEN — MESURES PRISES
1277 )&r§f e[cu? a/ é,anrg FcwTon s muZZ/zri’
be thalay ; Ay 4sin
hovae o (F2n-
flek7on's dad dud,
a?e 77, natoral (gusec.
/979 Prer7on = mdThes dies,
ag &% canen
~ £
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. N
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| A N
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COPIES TO: — COPIES A cis ars Other — Autre PAGE

HO. 1
053 0 o 0 s O ses l

1624-1 (82-07) 7530-21-890-3827
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COMMAND ==> PROTECTED “A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 14
SUBJECT LIST REPORT
\_<UERIED: PICKTON DAVID SEX: M MAXIMUM SCORE:17
poB: [ Frs: EYES: POB: HT: MASS :
1 PICKTON DAVID F coM SCORE:12
BC20044 SURREY MUN DET 1999 0039042 001 01 PROPERTY CHECK 19990423 > P<
2 PICKTON DAVID FRANCIS OTH SCORE:12
BC10003 CRIMINAL INTELL CI 1998 0000845 001 12 IND CHECK 19980901 > <
3 PICKTON D F
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0038044 001 0
4 PICKTON DOUGLAS  JOHN :
BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1994 0007910 001 07 ASSAULT LEVEL(1 19940419 > <
S PICKTON DAVE OTH SCORE: 04
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0033868 001 03 OTH THEFT >5000 19970730 > <
6 PICKTON BOB COM VIC SCORE: 00
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0044323 001 01 OTH THEFT >5000 19981101 > <
7 PICKTON ROBERT CoM SCORE: 00

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0016009 001 01 SUSP PERS/VEH 19990501 > P«<

HITS REMAINING > 2 | 16 < HIGHEST SCORE: 00 HITS IN RANGE > 16 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

o

dustei Davis <0
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COMMAND ==> LAST RESPONSE PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 16
SUBJECT LIST REPORT

\_JUERIED: PICKTON DAVID SEX: M'MAXIMUM SCORE:17

posB: [ Frs : EYES: POB: HT: MASS :

1 PICKTON ROBERT vIC SCORE: 00

BC30011 PORT MOODY PD 1992 0002112 001 17 B&E RESIDENCE 19920421 > <

2 PICKTON ROBERT sus SCORE: 00

BC10079 VANC FORENSIC LAB 1997 0001034 001 02 ATTEMPT MURDER 19970423 > <

HITS REMAINING > o | 16 < HIGHEST SCORE: 00 HITS IN RANGE > 16 <«
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

-
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COMMAND ==> PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 7
SUBJECT LIST REPORT
\_<UERIED: PICKTON DAVID SEX: M MAXIMUM SCORE:17
DOB: , EYES: PCB: HT: MASS:
1 PICKTO DAVID JUNIOR B v SCORE:17
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1992 0005117 001 03 ASSAULT LEVEL(1 19920214 > <
2 PICKTON D J G - 1 SCORE: 14
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1995 0016705 001 01 NONFATAL INJ AC 19950425 > <
3 PICKTON DAVID coM VIC SCORE:12
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1996 0020155 001 02 PROP DAM < 5000 19960512 > <
4 PICKTON DAVID
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0014996 001
5 PICKTON DAVID :
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0015293 001 01 SUSP PERS/VEH 19990426 > P<
6 PICKTON DAVID F CoM SCORE:12
BC20044 SURREY MUN DET 1998 0077249 001 01 EMERG SITUATION 19980806 > P<
7 PICKTON DAVID F OTH SCORE:12
BC20044 SURREY MUN DET 1999 0038944 001 01 PROPERTY CHECK 19990423 > P<
HITS REMAINING > 9 | 16 < HIGHEST SCORE: 12 HITS IN RANGE > 16 <

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

o

- mel-ft/m‘
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COMMAND ==> PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 7
SUBJECT LIST REPORT
\_<UERTED: “ HUMENY SANDRA SEX: F MAXIMUM SCORE:13
DOB: FPS: EYES: POB: HT: MASS:
1 HUMENY SANDRA EEE co SCORE:13
BC10073 MISSION DET 1992 0007172 001 01 B&E RESIDENCE 19920611 > <
2 HUMENY SANDRA CcoM SCORE:13
BC10073 MISSION DET 1997 0019003 001 01 PROP DAM < 5000 19971222 > P<
3 HUMENY SANDRA B R RO CHA SCORE:13
BC20003 ABBOTSFORD MUN DET 1993 0009666 001 01 NONFATAL INJ AC 19931214 > <
4 HUMENY SANDRA OTH SCORE: 13
BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1994 0007910 001 08 ASSAULT LEVEL(1 19940419 > <
5 HUMENY SANDY CoM SCORE:13
BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1997 0021410 001 01 OTH THEFT <5000 19971013 > <
6 HUMENY SANDRA MARIE B o= SCORE: 13
BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1997 0021410 001 04 OTH THEFT <5000 19971013 > <
7 HUMENY SANDRA MARIE S o SCORE: 13
<6 BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1998 0004749 001 02 CORONER'S ACT 19980314 > <
HITS REMAINING > 17 | 24 < HIGHEST SCORE: 13 HITS IN RANGE > 24 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

g URRIE, bo»sﬁ/ax forernl (:afz.»os'—zl)
19el~S 55 LT
b REZISHS
Fos.: eloo 994 .
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COMMAND ==> PROTECTED "A"

LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 14
SUBJECT LIST REPORT
\_<UERIED: HUMENY SANDRA SEX: F MAXIMUM SCORE:13
DOB: FPS: EYES; POB: HT: MASS:

1 HUMENY SANDY -~ coM SCORE:13
BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1998 0006250 001 01 UNSPECIF ASSIST 19980404 > P<

2 HUMENY SANDRA COM VIC RO SCORE:13
BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1999 0010458 001 01 B&E RESIDENCE 19990603 > <

3 HUMENY SANDY EEEE v SCORE:13
BC30003 DELTA PD 1998 0013428 001 07 FIREARMS 19980520 > <
4 HUMENY SANDY WIT SCORE:13
BC30003 DELTA PD 1998 0013428 001 08 PIREARMS 19980520 > <

5

HITS REMAINING > 10 | 24 < HIGHEST SCORE: 04 HITS IN RANGE > 24 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

N
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COMMAND ==> PROTECTED “A*
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 21
SUBJECT LIST REPORT
“~<«UERIED: HUMENY SANDRA SEX: F MAXIMUM SCORE:13
DOB: FPS: EYES: POB: HT: MASS:
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COMMAND ==> LAST RESPONSE PROTECTED "A*

LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 24
SUBJECT LIST REPORT
“<UERIED: HUMENY SANDRA SEX: F MAXIMUM SCORE:13
DOB: FPS: EYES: POB: HT: MASS:
1 HUMENY TAMMY COM VIC RO SCORE:00
BC20044 SURREY MUN DET 1996 0040752 001 01 AUTO THEFT 19960429 > <«

HITS REMAINING » o | 24 < HIGHEST SCORE: 00 HITS IN RANGE > 24 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

|

Je S HIwE
Led 200 L X~
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COMMAND ==> LAST RESPONSE PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 3
BUSINESS LIST REPORT
“<UERIED: WESTLEY MILITARY SURPLUS LID.

1 WESTLEY MILITARY SURPLUS LTD CoM
BC30010 NEW WESTMINSTER P 1999 0009925 001 02 LIQUOR ACT 19990429 > P<
2 WESTLEY MILITARY SURPLUS MILITARY IMP ACT SUS
BC1021% E DIV OIS 1999 0004465 001 02 OTH WEAP OFFNCS 19990616 >R <
3 WESTLEY MILITARY SURPLUS LTD OTH

BC20012 RICHMOND/VAN IAP D 1999 0036140 001 02 UNSPECIF ASSIST 19990929 > P<

HITS REMAINING > o | 3 < HITS IN RANGE > 3 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

N
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Py

COMMAND == PROTECTED "A"
SUBJECT SCREEN
“UNCTION: OCC NO: 1995 0016803 VOL: 001 ORI: BC20037 RESTR: 0
\—4TATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
OTH 15 19950908
SURNAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOQOCL
ARMSTRONG ADAM MERLE M
PCODE
POB
PASSPORT
DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
bAave p y 5
! “w- Lan/
/é?e%f7bﬁJA% }&ﬂz;£bt' LA .
N\’
N’
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-

COMMAND ==> PROTECTED "A"
SUBJECT SCREEN
"UNCTION: OCC NO: 1995 0016803 VOL: 001 ORI: BC20037 RESTR: 0
N\—S$TATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
RO 14 19950908

SURNAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOCL

F
STRT# STREET APT ITY PROV CTRY PCODE
BC CAN
MASS HAIR EYES RACE-DESCENT POB

PHOT NO FPS BOOK NO CITIZENSHIP PASSPORT

DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
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COMMAND == LAST RESPONSE PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER o

HITS REMAINING > 0 | 5 < HIGHEST SCORE: 00 HITS IN RANGE > 5 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES
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11FEB2000 06:33pm Direct Delivery Message IDN A0l
SN:D00007-0211 MT:MUF MSID:H933-000211-18:33:39

FROM:BC41027

“7:BC02014

\odXT:

HC BC41027
BC02014

END OF DRIVING RECORD.
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WSIDIQOUBC02014 E
Q CNI

N
RE: 0014

RESPONDENTS 1 FOR:

>>>QUERY REMARKS: 34747
QUERY VALUE 39

RESPONDENT SCORE: 39

— FPC:W08,U05,U05,U05,U06,W08,0U05,U04,003,U06

\_<ILE OPEN

** CAUTION: THIS IS NOT A CRIMINAL RECORD **

FILE OPENED 1989-039-25 LAST ENTRY 1993-06 OF:-
DRUGS, SEX, OTHER CR. CODE, FAIL TO ATT.,

04...

Fri Feb 11 15:35:25 2000
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WSIDX0OUBC02014 E
0 CR
REM:34747/1ANG :E/FPS I/ LvL: 2/

RE: 0017

Q CR LANG:E LVL: 2
REM: 34747

*ROYAL CANADIAN MOUNTED POLICE - IDENTIFICATION SERVICES

*RESTRICTED -~ INFORMATION SUPPORTED BY FINGERPRINTS SUBMITTED BY LAW
*ENFORCEMENT AGENCIES - DISTRIBUTION TO AUTHORIZED AGENCIES ONLY.

\
*CRIMINAL CONVICTIONS CONDITIONAL AND ABSOLUTE DISCHARGES

*AND RELATED INFORMATION

1989-09-25 (1) SOLICITING FOR THE (1-2) 5 DAYS ON EACH CHG
VANCOUVER BEC PURPOSE OF PROSTITUTION
SEC 213(1) (C) CC
(2) FAIL TO ATTEND COURT
SEC 145(2) (A) cC
{VANCOUVER PD

131818)
1989-09-28 {1) SOLICITING FOR THE PURPOSE (1) 1 DAY
VANCOUVER BC OF PROSTITUTION
SEC 213(1) (C) CC
(2) FAIL TO ATTEND COURT (2} SUSP SENT

SEC 145(2) (A) CC
(VANCOUVER PD

131818)
1990-05-11 (1) POSS OF NARCOTIC (1) 2 DAYS
TANCOUVER BC SEC 3(1) NC ACT

(2) FAIL TO ATTEND COURT (2) 3 DAYS CONC

SEC 145(2) (A) CC
{VANCOUVER PD
131818)
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* 1991-02-18 COMMUNICATE FOR THE SUSP SENT & PROBATION 1 YR
VANCOUVER BC PURPOSE OF PROSTITUTION
SEC 213 (1) (C) cC
(VANCOUVER PD

h-— 131818)
1991-07-31 (1) COMMUNICATE FOR THE (1-2) 7 DAYS
VANCOUVER BC PURPOSE OF PROSTITUTION

SEC 213(1) (C) CC
(2) FAIL TO APPEAR

SEC 145(5) CC
(VANCOUVER PD

131818)
1991-11-12 (1) POSS OF NARCOTIC (1-2) 5 DAYS ON EACH CHG CONC
VANCQUVER BC SEC 3(1) NC ACT

(2) FAIL TO ATTEND COURT
SEC 145(2) (B) CC
(VANCOUVER PD

131818)
1992-07-10 COMMUNICATE FOR THE SUSP SENT & PROBATION 1 YR
VANCOUVER BC PURPOSE OF PROSTITUTION

SEC 213(1) (C) ccC
{VANCOUVER PD

N 131818)
1993-06-28 (1) INDECENT ACT (1) %200 I-D 5 DAYS
VANCOUVER BC SEC 173(1) {A) CC

{(2) FAIL TO COMPLY WITH (2) $100 I-D 2 DAYS

PROBATION ORDER

SEC 740(1) CC
(VANCOUVER PD
131818)

*END OF CONVICTIONS AND DISCHARGES

*SUMMARY OF POLICE INFORMATION - NOT INTENDED FOR SENTENCING PURPOSES

1989-09-25
FAIL TO ATTEND COURT SEC
145(2) (A} CC - STAY OF
PROCEEDINGS
(VANCOUVER PD
31818)
N

1989-09-28

FAIL TO ATTEND COURT SEC
145(2) (A) CC - STAY OF
PROCEEDINGS
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*END OF POLICE INFORMATION
Fri Feb 11 15:37:48 2000

(VANCOUVER PD
131818)

1990-05-11

FAIL TO APPEAR

SEC 145(5) CC

-STAY OF PROCEEDINGS
(VANCOUVER PD
131818)

1991-02-18

FAIL TO APPEAR

SEC 145(5) CC

-STAY OF PROCEEDINGS
(VANCOUVER PD
131818)
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RCMP-090-000952

-

¢+ COMMAND == PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 7
SUBJECT LIST REPORT
“UERIED: CARR TANYA SEX: F MAXIMUM SCORE:14
N DOB+ FPS: EYES: POB: HT: MASS:

1 CARR TANYA MARY
BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1994 0024072 001 01
2 CARR TANYA MARY CoM VIC SCORE: 14

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1994 0001930 001 01 OTHER CRIM CODE 19940112 > <

3 CARR TANYA MARY COM VIC RO SCORE:14
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1995 0012761 001 01 THEFT FROM MV - 19950315 > <

4 CARR TANYA MARY CoM VIC SCORE: 14
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1995 0013836 001 01 ASSAULT LEVEL(1l 19950404 > <

5 CARR TANYA MARY CHA DRI RO SCORE:14
; - 3 O 4 03 NONFATAL INJ AC 19960610 > <

HITS REMAINING > 71 ) 78 < HIGHEST SCORE: 03 HITS IN RANGE > 78 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

_ livdl i T Bob ﬂo«u@m %//%

7__%154/

@5’ 3836)
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RCMP-090-000953

.

RESTR DIV FILE NO

PROTECTED "A"

HQ FILE NO

CODE NATURE OF EVENT
AR44 ASSAULT LEVEL(1)

* COMMAND ==
OCCURRENCE SCREEN
OCC NO VOL ORI
\—UNCTION: 1995 (0013836 001 BC20001 O
REPORT DATE-TIME OCCURRED BETWEEN DATE~TIME
19950404 2240 19950404 2220
DETAILS:

& SHOULDERS,

EXEMPT: AUTH:
LOCATION:
MEMBER: 43960 LENFESTY, SEAN
DD NO DUE DATE REASON REGNO COLL
CONCLUDED STATUS PURGE CMP NOTF
19950724 20030724
ASSISTED AGENCY ORI: OCC NO:
sC DET NC: BATCH:

=>
ASSISTANCE RECORDS
SUBJECT RECORDS 2

0 VEHICLE RECORDS
PROPERTY RECORDS

Page 26 of 186

COM ATTENDED F/D TO REPORT SHE HAD BEEN ASSAULTED BY BOYFRIEND NSRS
SUB ARRESTED FOR ASSAULTING HER,COM SUSTAINED CUTS ON HER FACE

UNIT: B ZONE: 33E
DETAILS
ASSOC OcCC LINKAGES SCORED
FED:
ST
0 VOLUMES 1
0 DIARY DATES 0
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RCMP-090-000954

* COMMAND == PROTECTED "A"
SUBJECT SCREEN
"UNCTION: OCC NO: 1995 0013836 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: O
\—4$TATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
coM VIC 01 19950408
SURNAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOCL

CARR TANYA MARY F
STRT# STREET APT CITY PROV CTRY PCODE

DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
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RCMP-090-000955

+ COMMAND == LAST RESPONSE PROTECTED "A"

SUBJECT SCREEN
"UNCTION: OCC NO: 1995 0013836 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: 0
\-STATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
CHA 02 19950408

SURNAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX
M

e

DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
TRUCK DRIVER
ALIAS : CHARGE : PENALTY : FED:
N’
N

Page 28 of 186 D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9407.pdf



RCMP-090-000928
RCMP-090-000956

* COMMAND == PROTECTED "A“
SUBJECT SCREEN
"UNCTION: OCC NO: 1996 0024603 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: 0
N\—4TATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
CHA DRI RO 03 19960729 19960729
SURNAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOCL

CARR TANYA MARY F
TRT APT PROV

DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTCOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
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RCMP-090-000957

- COMMAND ==> PROTECTED "A"

SUBJECT SCREEN

"UNCTION: OCC NO: 1996 0024603 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: O
N—$TATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
PAS INJ 04 19960729

B R R TR TR e T
M

STRT# STREET PROV CTRY PCODE

POB

DRIVERS LICENCE POI PHOT NO FPS BOOK NO CITIZENSHIP PASSPORT
DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD

COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION

ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
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RCMP-090-000958

> PROTECTED "A"
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RCMP-090-000959

COMMAND ==> PROTECTED "A*
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 21
3 SUBJECT LIST REPORT

\SUERIED: YELDS LISA SEX: F MAXIMUM SCORE:15

DOB: FPS: EYES: POB: HT: MASS:

1 YELDS LISA RO SCORE:15

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1996 0022425 001 01 ARSON 19960926 > <

2 YELDS LISA COM VIC RO SCORE:15

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1599 0021119 001 01 PROP DAM < 5000 19991017 > P<
3 YELDS LISA COM VIC RO SCORE:15

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1999 0022487 001 01 PROP DAM < 5000 19991105 > P«
4 YELDS LISA COM RO SCORE:15

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1999 0023399 001 THEFT 19991118 > <
S YELDS LISA HAZEL

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1999 0023770 001
6 YELDS LISA HAZEL

BC20037 CHILLIWACK MUN DET 1997 0007499 001
7 YELDS LISA HAZEL

BC10003 CRIMINAL INTELL CI 1999 0000808 001 14 IND CHECK 19990730 > <«
HITS REMAINING > 6 |} 27 < HIGHEST SCORE: 02 HITS IN RANGE > 27 <

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

o
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COMMAND =

=>

LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER

SUBJECT LIST REPORT

\WgUERIED: HOUSTON

DOB:

HOUSTON
BC20037
HOUSTON
BC10073
HOUSTON
BC20001
HOUSTON
BC20001
HOUSTON
BC20001
HOUSTON
BC20001
HOUSTON
BC20001

HITS REMA

GINA
19680303 FPS: EYES:
GINA
CHILLIWACK MUN DET 1598 0013125 002
GINA
MISSION DET 1993 0008933 001
GINA
COQUITLAM DIST MUN 1996 0033494 001
GINA ALICE
COQUITLAM DIST MUN 1996 0044090 001
GINA ALICE
COQUITLAM DIST MUN 1996 0048024 001
CGINA
COQUITLAM DIST MUN 1997 0006010 001
GINA

COQUITLAM DIST MUN 1997

INING > 33 | 40 <

0013193 001

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

AN

Page 33 of 186
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7

POB:

02

03

01

02

01

02

02

HIGHEST SCORE: 25

RCMP-090-000960

PROTECTED

SEX: F MAXIMUM SCORE:

HT: MASS:
19680303 OTH SCORE:
SUSP PERS/VEH 19980609 >
19680303 WIT OTH SCORE:
ASSAULT LEVEL(l1 19930722 >
19680303 VIC COM SCORE:

OTHER CRIM CODE 19960805 >
19680303 OTH SCORE:
OTHER CRIM CODE 19961013 >
19680303 COM VIC SCORE:
OTH THEFT <5000 19961108 >

19680303 OTH SCORE:
DISTURB PEACE 19970214 >
19680303 SUS SCORE:

OTHER CRIM CODE 19970409 >

HITS IN RANGE > 40

IlAﬁ

25

25
<
25
<
25
<
25
<
25
<
25
<
25

<

<
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COMMAND ==

RCMP-090-000961

>

LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER
SUBJECT LIST REPORT

\ogUERIED: “HOUSTON GINA
DOB: 19680303 FPS: EYES:

1 HOUSTON GINA ALICE

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0026985 001
2 HOUSTON GINA ALICE

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0009671 001
3 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 001700S 001
4 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0020290 001
5 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0038565 001
6 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0049935 001
7 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0050012 001

HITS REMAINING >

26 | 40 <

HIGHEST SCORE:

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

o/
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PO

01

o1

01

01

01

03

01

25

PROTECTED

SEX: F MAXIMUM SCORE:
B: HT: MASS:
19680303 COM SCORE:
DISTURB PEACE 19970708 >
15680303 COM SCORE:
UNSPECIF ASSIST 19980314 >
19680303 COM VIC SCORE:
OTHER CRIM CODE 19980506 >
19680303 COM SCORE:
OTHER PROV STAT 19980530 >
19680303 COM SCORE:
OTH THEFT <5000 19980925 >
19680303 OTH SCORE:
UNSPECIF ASSIST 19981212 >
15680303 COM SCORE:
UNSPECIF ASSIST 19981213 >

HITS IN RANGE > 40

"Al’

25

25
<
25
<
25
<
25
P<
25
<
25
<
25

<

<
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RCMP-090-000962

COMMAND ==> PROTECTED “A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 21
SUBJECT LIST REPORT

\hdUERIED: HOUSTON GINA SEX: F MAXIMUM - -SCORE:25

DOB: 19680303 FPS: EYES: POB: HT: MASS:

1 HOUSTON GINA ALICE 19680303 CHA SCORE:25

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0005011 001 02 ASSAULT LEVEL(2 19990131 > <

2 HOUSTON GINA 19680303 SUS SCORE:25

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0005011 001 04 ASSAULT LEVEL(2 19990131 > <

3 HOUSTON GINA 19680303 OTH SCORE:25

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0018154 001 02 IMP OP M VEH 19990516 > <

4 HOUSTON GINA 19680303 COM VIC SCORE:25

BC20044 SURREY MUN DET 1995 0046201 001 01 BICYCLE THEFT - 19950529 > P«

5 HOUSTON GINA 19680303 COM WIT SCORE: 25

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1994 0024524 001 01 ASSAULT LEVEL(1 19941126 > <

6 HOUSTON GINA ALICE 19680303 SUS SCORE:25

BC20012 RICHMOND/VAN IAP D 1990 0043687 001 01 DRUGS 19901114 > <

7 HOUSTON GEENA 19680303 OTH SCORE:16

BC10008 AGASSIZ DET 1997 0001351 001 03 PERS RPTD MISS 19970428 > <

HITS REMAINING > 19 | 40 < HIGHEST SCORE: 15 HITS IN RANGE > 40 <

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

7
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RCMP-090-000963

COMMAND ==> PROTECTED A"

LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 28
SUBJECT LIST REPORT

\gUERIED: “"HOUSTON GINA SEX: F MAXIMUM SCORE:25
DOB: 19680303 FPS: BYES: POB: HT: MASS:

1 HOUSTON GINA ALICE 19680330 OTH SCORE: 15
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0025008 001 04 OTHER WEAPONS 19970625 > <«
HOUSTON GINA COM SCORE:12
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1996 0048186 001 01 B&E RESIDENCE 19961109 > P«
HOUSTON GINA COM SCORE:12
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0012280 001 01 ASSAULT LEVEL{1l 19970402 > <
HOUSTON GINA Sus SCORE:12
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0014336 001 01 COCAINE TRAFF 19970414 > <«
HOUSTON GINA CoM SCORE:12
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0021582 001 01 OTHER CRIM CODE 19970604 > <
HOUSTON GINA COM SCORE:12
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0021617 001 01 OTHER CRIM CODE 19970604 > <
HOUSTON GINA OTH SCORE:12
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0035865 001 02 B&E RESIDENCE 19970901 > <

HITS REMAINING > 12 | 40 < HIGHEST SCORE: 12 HITS IN RANGE > 40 <

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

N\
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RCMP-090-000964

COMMAND ==>
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER

35

SUBJECT LIST REPORT

N-gUERIED: HOUSTON : GINA
DOB: 19680303 FPS: EYES:

1 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0031228 001
2 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0036827 001
3 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0043458 001
4 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0007831 001
5 HOUSTON GINA

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0046577 001
6 HOUSTON GINA

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1996 0005462 001
7 HOUSTON GINA

BC20012 RICHMOND/VAN IAP D 1994 0023394 001

HITS REMAINING > s | 40 < HIGHEST SCORE: 06

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

N

Page 37 of 186 D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9407.pdf

PROTECTED "A"

SEX:F MAXIMUM SCORB:25

POB: HT: MASS:
OTH SCORE:
05 OTHER CRIM CODE 19970803 >
COM VIC SCORE:
01 OTH THEFT <5000 19970907 >
COM VIC SCORE:
01 OTHER CRIM CODE 19971022 >
CcoM SCORE:
01 UNSPECIF ASSIST 19990301 >
COoM SCORE:
01 SUSP PERS/VEH 19991130 >
COM VIC SCORE:
01 OTH THEFT <5000 19960309 >
OTH SCORE:
05 SEXUAL ASSAULT 19940617 >
HITS IN RANGE > 40

12
<
12
<
12
<
12
<
12
<
12
<
12
<

<



RCMP-090-000928
RCMP-090-000965

COMMAND ==> LAST RESPONSE PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 40
SUBJECT LIST REPORT
\.gUERIED: HOUSTON GINA SEX: F MAXIMUM SCORE:25
DOB: 19680303 FPS: EYES: POB: HT: MASS:

S HOUSON GINA COM VIC SCORE: 01
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0029870 001 01 OTHER CRIM CODE 19980730 > <

HITS REMAINING > o | 40 < HIGHEST SCORE: 00 HITS IN RANGE > 40 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

o
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RCMP-090-000966

COMMAND ==a> PROTECTED "A*"

LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN 15 NUMBER 7
TELEPHONE LIST REPORT

N\UERIED: (604)

1 HOUSTON GINA ALICE 19680303 SEX: F CHA
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0005011 001 02 ASSAULT LEVEL(2 19990131 > <
2 HOUSTON GINA 19680303 SEX: F SUS
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0005011 001 04 ASSAULT LEVEL(2 19990131 > <
3 HOUSTON GINA SEX: F COM
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0007831 001 01 UNSPECIF ASSIST 19990301 > <
4 CONTOIS ROSS EpwARD (IS scx: M cHA
BC30010 NEW WESTMINSTER P 1999 0006551 001 04 SHOPLIFTING (-) 19990321 > <
5 CONTOIS ROSS EDwARD [ sEx: M sus
BC30010 NEW WESTMINSTER P 1999 0006554 001 01 OTHER PROV STAT 19990321 > <
JC-PERE ALICIA SEX: F WIT
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0005011 001 10 ASSAULT LEVEL(2 19990131 > <
7 CONTOIS ROSS SEX: M COM
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0044806 001 01 ASSAULT LEVEL(1 19991117 > <

HITS REMAINING > 1} 8 < HITS IN RANGE > 8 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

N
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RCMP-090-000967

COMMAND ==> LAST RESPONSE PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 8
TELEPHONE LIST REPORT

\UERIED: (604)

1 HOUSTON GINA SEX: F COM
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0046577 001 01 SUSP PERS/VEH 19991130 > <

HITS REMAINING > o | 8 < HITS IN RANGE > 8 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

A\
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RCMP-080-000968

v

COMMAND ==> PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 7
SUBJECT LIST REPORT
‘uerIED: [ FELICIA SEX: F MAXIMUM SCORE:15
DOB: FPS: EYES: POB: HT: MASS:

C-PERY] FELICIA N SCORE: 15
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1997 0012280 001 02 ASSAULT LEVEL(1 19970402 > <
2 O T H SCORE: 06

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1998 0003884 001 16 IND CHECK 19980301 >

HITS REMAINING > 41 | 48 < HIGHEST SCORE: 02 HITS IN RANGE > 48 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

D ,M}u%;ﬁl&w Hptealon
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RCMP-090-000969

COMMAND == PROTECTED "A"
OCCURRENCE SCREEN
OCC NO VOL ORI RESTR DIV FILE NO HQ FILE NO
N~¢UNCTION: 1997 0012280 001 BC20001 O
REPORT DATE-TIME OCCURRED BETWEEN DATE-TIME CODE NATURE OF EVENT
19970402 1902 19970402 1902 BA44 ASSAULT LEVEL(1)
DETAILS: CN'S R OLD FRIEND ASSAULTED BY 2 MALE STUDENTS FR SCHOO
L, N, ocutr-rELICIA [N B FRI
END SEE CN & VIC'S AT CN'S RES//RTF...JS/
UTH:
LOCATION: PORT COQUITLAM, BC,,
MEMBER: 40990 LANCASTER, GARY UNIT: B ZONE: 07E
DD NO DUE DATE REASON REGNO  COLL DETAILS
CONCLUDED STATUS PURGE CMP NOTF ASSOC OCC  LINKAGES SCORED
19970415 20050415
ASSISTED AGENCY ORI: OCC NO: FED:
SC DET NO: BATCH: ST
=>
ASSISTANCE RECORDS 0 VEHICLE RECORDS 0 VOLUMES 1
SUBJECT RECORDS 7 PROPERTY RECORDS 0 DIARY DATES 0
N
R
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COMMAND ==>

RCMP-090-000970

PROTECTED "A"

SUBJECT SCREEN

UNCTION: OCC NO: 1997 0012280 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: O
TATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED

COM 01 19970403

SURNAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOCL
HOUSTON GINA 3 604 5523479

STRT# STREET APT CITY PROV CTRY PCODE
1570 GRANT AVE PORT COQUITLAM BC CAN

DOB APP AGE HT MASS HAIR EYES RACE-DESCENT POB
DRIVERS LICENCE PCI PHOT NO FPS BOOK NO CITIZENSHIP PASSPORT

DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
FELICIAS MOM
ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
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RCMP-090-000971

COMMAND == PROTECTED "A"

SUBJECT SCREEN
"UNCTION: OCC NO: 1997 0012280 VOL: 001  ORI: BC20001  RESTR: 0
N\-STATUS SUBJ NO  DATE ADDED  DATE MODIFIED
VIC 02 19970403
SURNAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX MVIOCL
G- FERS] FELICIA F
APT CITY PROV__ CTRY  PCODE

POB

BOOK NO CITIZENSHIP PASSPORT

DRIVERS LICENCE POI PHOT NO FPS

DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
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RCMP-090-000928
RCMP-090-000972

COMMAND == PROTECTED "A"

SUBJECT SCREEN
"UNCTION: OCC NO: 1997 0012280 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: 0
\—$TATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
ViC 03 19970403

GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOCL

F
CITY PROV CTRY PCODE

SURNAME

TRT STREET APT
HT MASS HAIR EYES RACE-DESCENT POB

DOB APP AGE

DRIVERS LICENCE POI PHOT NO FPS BOOK NO CITIZENSHIP PASSPORT
DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION

ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
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RCMP-090-000928

COMMAND ==

‘UNCTION:
N\=$TATUS
5U0S
SURNAME
STRT STREET
DOB APP AGE
DRIVERS LICENCE
DEFORMITIES
COMPLEXION

ALIAS :
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RCMP-090-000973

PROTECTED "A"

SUBJECT SCREEN

OCC NO: 1997 0012280 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: 0

SUBJ 'NO DATE ADDED =~ DATE MODIFIED
04 19970415
GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOCL
M 604 N
APT CITY PROV CTRY PCODE
HT MASS HAIR EYES RACE-DESCENT POB
BLK BRN OTHER
POI PHOT NO FPS BOOK NO CITIZENSHIP PASSPORT
AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
CHARGE: PENALTY FED:
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-

COMMAND ==

"UNCTION:
\—$TATUS
sSus
SURNAME

DOB APP AGE

DRIVERS LICENCE
DEFORMITIES
COMPLEXION

ALIAS
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RCMP-090-000974

PROTECTED "A"

SUBJECT SCREEN

OCC NO: 1997 0012280 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: 0

SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
05 19970415
GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOCL
M
PCODE
HT MASS HAIR EYES RACE-DESCENT POB
BLK BRN
POI PHOT NO FPS BOOK NO CITIZENSHIP PASSPORT
AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
CHARGE: PENALTY : FED:
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COMMAND ==

RCMP-090-000975

PROTECTED A"
SUBJECT SCREEN
'UNCTION: OCC NO: 19%7 0012280 VOL: 001 ORI: BC20001 RESTR: O
N=§TATUS SUBJ NO DATE ADDED DATE MODIFIED
OTH 06 19970415 19970415
NAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX PHONE NUMBER VIOCL
F
APT CITY PROV CTRY PCODE
DOB APP AGE HT MASS HAIR EYES RACE-DESCENT POB
DRIVERS LICENCE POI PHOT NO FPS BOOK NO CITIZENSHIP PASSPORT
DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATION POSITION
MOTHER OF SUS
ALIAS CHARGE: PENALTY : FED:
s
_
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-

COMMAND == LAST RESPONSE PROTECTED "A"
SUBJECT SCREEN
"UNCTION: OCC NO: 1997 0012280 VOL: 001  ORI: BC20001  RESTR: 0
TATUS SUBJ NO -~ DATE ADDED  DATE MODIFIED
OTH 07 19970415
SURNAME GIVEN 1 GIVEN 2 SEX  PHONE NUMBER VIOCL
v
STRT# STREET APT CITY PROV  CTRY  PCODE
DOB APP AGE HT  MASS  HAIR EYES RACE-DESCENT  POB

DRIVERS LICENCE POI PHOT NO FPS BOCK NO CITIZENSHIP PASSPORT

DEFORMITIES AMPUTATIONS TATTOOS BUILD
COMPLEXION OTHER DESCRIPTORS OCCUPATICN POSITION
FATHER OF SUS
ALIAS : CHARGE: PENALTY : FED:
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COMMAND ==>
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 42
ADDRE REPOR
UERIED:
N P

1

BC30003 001 01
2

BC20023 001 01
3

BC20023 001 03
4 APT#REAR

BC20044 001 01
5

BC20044 3 001 02
6

BC10219 H 001 02
7 APT#REAR

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1998 0033017 001 15

HITS REMAINING > 179 | 221 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

RCMP-090-000977

PROTECTED "A"

BC CAN

B&E RESIDENCE 19990422 > <
BC CAN {604)

BREACH PROBATIO 19990608 > <
BC CAN (604)

BREACH PROBATIO 19990608 > <
BC CAN {604)

LIQUOR ACT 19990714 > <
BC CAN (604)

LIQUOR ACT 19990714 > <
BC CAN (604)

MURDER - 1ST 19980101 > <
BC CAN (604)

SUSP PERS/VEH 19980818 > <

HITS IN RANGE > 1621 <
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COMMAND ==> PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 49
ADDRESS LIST REPORT
UERIED: BC
N

1 APT#REAR BC  CAN

BC20001 001 16 SUSP PERS/VEH 19980818 > <
2 APT#REAR BC  CAN  (604)

BC20044 001 02 B&E RESIDENCE 1999 > <
3 BC CAN  (604)

BC20044 001 02 PROP DAM < 5000 19990729 > <

BC10219 E DIV OIS
5 114

BC20044 SURREY MUN DET

BC30010

BC20044 SURREY MUN DET

HITS REMAINING > 24 |

73 < HITS IN RANGE >

BC CAN
1999 0006891 001 01 OTH INSPECTIONS 19990816 > <
SURREY BC CAN

001 02 UNSPECIF ASSIST 19991014 > P<
BC CAN (604)
001 04 AUTO THEFT 19990710 >
BC CAN (604)
2000 0003975 001 03 UNSPECIF ASSIST 20000112 > E<

1999 0099944

<

1621 <

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES
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COMMAND ==> LAST RESPONSE PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 50

|
1 114 BC CAN (604)

BC30010 NEW WESTMINSTER P 1999 0017430 001 THEFT FROM MV - 19990719 > P<

HITS REMAINING > HITS IN RANGE > 1621 <
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COMMAND ==> PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 7
SUBJECT LIST REPORT

\wwer1eD: IS~ sEX: M MAXIMUM SCORE:32

POB: HT: MASS:

1 [ S R e s 0 oo ] M 1T SCORE:32

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1993 0012646 001 04 NONFATAL INJ AC 19930409 > <

> CEEET N MMM COM WIT  SCORE:32

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1955 0024506 001 01 ARSON 19951030 > <
3 I vt SCORE: 32
BC30002 ABBOTSFORD PD 1996 0025342 001 02 ARSON 19960903 > <
4 [ Ke:rN SCORE: 32
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1995 0018004 001 01 MARIHUANA POSS 19950504 > <
s OTH SCORE:19

BC30010 NEW WESTMINSTER P 1998 0019810 001 11 B&E BUS PREMIS 19980828 > <
COM RO VIC SCORE:19

BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1996 0028294 001 01 AUTO THEFT 19961215 > <«

6

7 B 1T SCORE: 15
BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1994 0006834 001 07 FIREARMS 19940222 > <
HITS REMAINING > 55 | 62 < HIGHEST SCORE: 15 HITS IN RANGE > 62 <

CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES
- Hud /I
P sus—
s

curtunt cn phontlort
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COMMAND ==> PROTECTED "A"
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 14
SEX: M MAXIMUM SCORE:32

N\gUERIED:
DOB:

EYES: POB: HT: MASS:

B cCoM VIC RO SCORE:15
BC20028 RIDGE-MEADOWS CIID 1998 0018574 001 01 THEFT FROM MV - 19980912 > P«
COM SCORE: 02

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0000988 001 01 SUSP PERS/VEH 19990109 > P«
COM WIT SCORE:02

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1999 0027190 001 01 OTH MOV TRAFFIC 19990718 > <
COM SCORE: 02

BC10136 PORT MANN HIGHWAY 1997 0004896 001 01 IMP OP M VEH 19970830 > <
COM VIC RO SCORE:02

BC20001 COQUITLAM DIST MUN 1595 0046348 001 01 PROP DAM < 5000 19951029 > P«

1

2

3

4

s

6 PR SCORE: 02
BC20012 RICHMOND/VAN IAP D 2000 0001524 001 01 FALSE ALARM 20000114 > P<
7 OTH SCORE: 02

BC20023 LANGLEY CIIDS DISP 1999 0040614 001 01 UNSPECIF ASSIST 19991231 > P«

HITS REMAINING > 48 | 62 < HIGHEST SCORE: 02 HITS IN RANGE > 62 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

-
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-

COMMAND ==> PROTECTED "A®
LAST HIT OUTPUT ON THIS SCREEN IS NUMBER 14
SUBJECT LIST REPORT

\—gUERIED: SEX: M MAXIMUM SCORE:32
poB: [ Frs: EYES: POB: HT: MASS:

1 T S T e e coM SCORE: 02
BC10064 LUMBY DET 1998 0002050 001 01 OTH THEFT <5000 19981126 > P<

2 OTH SCORE: 02
BC10092 PRINCETON DET 1999 0001690 001 04 CORONER'S ACT 19990812 > <

3 [ 1] T CcoM SCORE: 02
E : RACE 1998 0001519 001 01 WRITTEN WARNING 19980327 > <

4 coMm SCORE: 02

BC20008 TERRACE MUN DET 1998 0001620 001 10 SUSP PERS/VEH 19980401 > <

SR TG A com SCORE: 02

%TRRRACE MUN DET 1998 0005198 001 01 TRESPASS ACT 19981002 > P<
VIC SCORE: 02

BC20008 TERRACE MUN DET 1998 0005657 001 06 FALSE ALARM 19981101 > <«

7 R T R ST com SCORE: 02

BC20008 TERRACE MUN DET 1999 0005889 001 01 REPORT PROP DAM 19991012 > <

S
6

HITS REMAINING > 11 | 25 < HIGHEST SCORE: 02 HITS IN RANGE > 25 <
CONFIRM ALL HITS WITH ORIGINATING AGENCIES

s
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bR

HC BC41028

“BCO2014

FE LIC:TXNI82

LIZ:CXN3IBZ STATUS:INACTIVE EXP:1999-10-03

REG: 9587855 SINCE:1998-09%-24 LOHG:1993-07-05 DECAL#E 59133579
\_-1983 DATSUN HATBK FASSENGER RED VIN: IMIFPBLI48XDUOZ4284
i EIGHT ¢ 880 NUM OF OWNEMS: 1

SEND MT:D TO:BC41027 FROM:BCO2014 TEXT:DL 4364217/
24JANZO00 12:03pm IDN Message Function Applicatiaon IDN AOL

Message I053--000124-12:0'3:13 accepted for delivery.

ZATJANZOO00 12:09pm Direct Delivery Message IDN A0l

SN:DOQOOE-0124 MT:MUF MSID:HI23-000124-12:09:21
FROM:BC41027

TO:BCOZO14

TEXT:

HZ BC41027
BZO2014

2 YR RENEWAL

RE
TUS 2 %L TCENCED *% TYFE:

CURRENT DRIVER LILCENCE INFOQF:
class s*x ExpIres RS

FESTRICTIONS : TORRECTIVE LENSES
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WSIDIOOUBZOZO14 E
@ v
REM:34747 /R0 Y/LIC:CXNIBZ/FROV:BC/

RE: 0002
~

DUERY VEHICLE REM: 34747

NOT ON FILE @ V LIC: CXN3I82 PROV: BRC

tZ 2 s L 2 2 L 3L L

RO/DL TRANSALTION BEING FROCESSED
Sat Jan ZZ 03:07:57 2000

~\

SAJANLOOT 12:0Bpm Direct Delivery Message 1DN A0l

.SN=n90004—0124 MT:MUF MSID:I1097-000124-12:08240
FROM:BC41028
__TO:BEDEOI§
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RCMP-090-000986

File No: 98CQ-33017
Statement of Robert PICKTON, taken on 00.01.19 @ 7:30 p.m. by CST. Ruth YURKIW
and CST. Jobn CATER - Coquitiam RCMP Serious Crime Section, in the presence of Gina
HOUSTON

YURKIW:  Um, Bob, just for, uh, some tombstone data, because 1 don’t know you, is, it’s
Robert PICKTON?

PICKTON: That’s correct.

YURKIW:  And do you go by ‘Bob’?

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  Okay. That’s comfortable for you?
PICKTON: Yeah.

YURKIW:  And what’s your current occupation?
PICKTON: -Susowiiags. Self emploqed.
YURKIW:  Yeah, but what do you do?

PICKTON: Uh, construction, demolition, excavation.
YURKIW:  Yeah.

PICKTON: Everything else that falls in between.

e
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RCMP-090-000987

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 2

YURKIW:  Okay, now the reason we’ve asked you to come in here...

PICKTON: Mmm hmm.

YURKIW:  ..is regarding, um, a lot of, um, allegations and rumours we’ve heard and, um,
we’ve heard them through, um, one person in particular but some others as well.
Um, let’s start off by how did you know Lynn ELLINGSEN?

PICKTON: (Laughs).

HOUSTON: I’ll explain how Lynn, I'm, me and Lynn, I met Lynn, we were both in a women’s
shelter at the same time,

YURKIW:  Uh huh.

HOUSTON: Going through the same things; both screwed up on drugs, both homeless. And,

um, I ended up getting a place out in PoCo and Lynn helped me move in and
when I moved in there I wasn’t really into the party scene after being in the
women’s shelter and stuff like that and all she wanted to do was phone me up, she
always was wanting to party, party. She’d phone some of her dope dealing
friends up and say that Gina wants drugs. She’d get close to my house and you
know pulled the trip like she’d already been into the dope whatever bag she got
off the guy, you know, and then she had these guys starting to threaten me and I
Just basically told her to beat it. I wanted nothing more to do with her. So she
comes out whining at him one day and tries to lay the guilt trip how I brushed her
off and left her high and dry and you know she just she got really weird. You

know really rude on me.
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RCMP-090-000988

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 3
.4

YURKIW:  Okay, so when did Gimhliving with you, Bob?

PICKTON: Mmmm.

HOUSTON: Do you mean Lynn?

YURKIW: Lynn. Sorry, not Gina, when did Lynn start living with you?

PICKTON: Uh...

HOUSTON: February 14, last year, 15, 14 the week, that weekend on Sunday.

PICKTON: (inaudible)

HOQUSTON: Yeah, it was that Sunday. The Sunday, Valentines Sunday. I think it was the
15th, 14th. If you have a calendar with that week...

PICKTON: Yeah, we can check, yeah, that’s no problem.

HOUSTON: Yeah.

PICKTON: Valentine’s day.

HOUSTON: [I'm, it was the Sunday. I think Valentine’s day was on Saturday.

YURKIW:  Okay. Bob, where did she $y when she, uh...

PICKTON: Be-, before she moved in?
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RCMP-090-000989

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 4

YURKIW:  When she...

PICKTON: She got, she got bur-, her house burnt down.

YURKIW:  Where was...

PICKTON: Her place in Surrey.

YURKIW:  Okay, and, uh...

HOUSTON: So she says.

PICKTON: Yeah, it was.

HOUSTON: Wasit?

PICKTON: Yeah, big time.

HOUSTON: Oh.

PICKTON: She left the grease, she turned the grease on and she didn’t know what she was
doing.

HOUSTON: (Laughs).

PICKTON: (inaudible).

YURKIW:  Where did she stay when she was at your place?
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» Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 5
PICKTON: My, my place.
YURKIW:  In your trailer?
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  Okay. Now just because there’s two homes on that property, there’s the house at
the front of the property.

PICKTON: Mmm hmm.
YURKIW:  And that’s your brother’s place?

N PICKTON:  Yeah.
YURKIW:  And then your place is the trailer further down.
PICKTON: That’s right.
YURKIW:  Now that property’s owned by you and your brother?
PICKTON: Mmm hmm, that’s correct. Uh, three, three ownership.
YURKIW:  Oh, who’s the other one?
PICKTON: My sister.

N YURKIW:  Where’s your sister?
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" Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 6

PICKTON: Vancouver.
YURKIW:  Oh, okay. And what’s her name?
PICKTON: Linda.
YURKIW: Linda. PICKTON?
PICKTON: Uh, WRIGHT.
YURKIW:  WRIGHT.
PICKTON: Ithink. I don’t even know.

| —
YURKIW:  So did the three of you, um, have that property willed to you by your parents?
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  Okay. So they’re no longer living?
PICKTON: No.
YURKIW:  Alright.
PICKTON: They pa-, my brother, my mo-, my dad passed on in 1977 and my mother passed

on 1979,
s YURKIW:  Okay. And, um, who lived with you when Lynn was living there? Was there
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RCMP-090-000992

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 7

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

YURKIW:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

anyone else living in your trailer with you?

Um, yeah there was.

His name’s Ross. Ron’s friend.

Hmm.

Yeah, Ron’s friend.

Ross, yeah.

I don’t know the last name.

(inaudible) what was he, a boyfriend or?

No, it’s one of the guys from Lynn’s, um...

But the, the, the...

When Lynn's going around to beat up someone or get money they supposedly

owe her, he’s one of the guys that she takes with him. He’s a, I think he’s bald

1sn’t he? Last time I seen him he had shaved his head bald.

Yeah.

Big guy. I think he had blue eyes. I can’t remember his last name.
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w Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 8
YURKIW:  Okay. When Lynn when was staying there, what was the relationship? Was she
just a...
PICKTON: Justa friend.
YURKIW:  Okay.
PICKTON: I never had anything to do with her.
YURKIW:  Did she want a romantic relationship?
PICKTON: 1don’t know. Like I said, she wanted a place to stay because, uh, she didn’t have
no place to mo-, but it, but sometimes, um, when she comes in she’s, and she go-,
\— walks in there right by the thermostat tumns the thermostat right to a hundred

degrees.

YURKIW: Mmm hmm.

PICKTON: And, oh, man, [ was, I was sleeping and what the fuck it got hot in here. And the
next thing I know the furnace is come on, come on, come on, get going, trying to
catch te-, temperature. It happened twice. It was about about ninety degrees there
once and, uh, the place in Surrey there got burnt down and [ mean I think she
turned the grease on there and or whatever I’'m not too sure. That’s the house in

Surrey.

YURKIW:  So she’s not too good with temperature.

\— PICKTON: No, she likes....
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RCMP-090-000994

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 9
HOUSTON: When she gets high she turns the temperature up and she strips down.
YURKIW:  Okay.

HOUSTON: That’s common with a lot of people that smoke crack.

YURKIW:  Um, did she do any work for you? Like how did she pay her rent there?

PICKTON: Uh...

YURKIW:  What was the arrangement?

PICKTON: Well, she was supposed to only stay there for two or three months until she found
a place to move to her, for, you know a couple wee-, week or two or three.

YURKIW: Mmm hmm.

PICKTON:  And then it turned out to be a month and it turned out to be two months and then
it was into the top soil and I says ‘do you want to do something?’ so I got her to,
um, to do with topsoil like take orders and everything else.

YURKIW:  Mmm hmm.

PICKTON: Then I got her to, driving truck.

YURKIW:  Okay.

PICKTON: To, driving truck around the farm (inaudible)...
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RCMP-090-000995

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 10

YURKIW:  Okay.

PICKTON: Not on the road like ‘cause...

YURKIW: Inthe...

PICKTON: Yeah, because I think you need a class three licence for a farm vehicle.

YURKIW:  Yeah. Okay. So she sort of earned her keep that way?

PICKTON: Yeah, but I mean then at the end, uh, I was giving her a little bit of money too.

YURKIW: Mmm hmm.

PICKTON: And I shouldn’t but the problem is her money wasn’t going anywhere so, fuck, I
wish I, like I said, I wish I never met her.

HOUSTON: (Laughs)

PICKTON: I wish. I wish.

YURKIW:  Has she tried to, uh, get money from you other than what you gave her?

PICKTON: Uh, I phoned the paramedics up there twice of, on her because she was, um, she

was almost, uh, passed out like I mean she was under cocaine or whatever and
then 0.d’d and I got the paramedics there once and, um, uh, so 1 mean she has
gone (inaudible). I don’t know where she’s getting all the dope from or anything
else. And I didn’t even know she was even on dope when, but Gina, Gina warned
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RCMP-090-000996

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 1

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

CATER:

HOUSTON:

CATER:

HOUSTON:

me.

I kept telling him.

Gina wammed me.

And telling him.

Gina warned me.

Yeah. She used, a bunch of stuff would go missing from his place and she would
say ‘oh, well, I know where it all is but I want, I have to have $400.00 to get it
back.’

Yes.

And then she would say the guy ripped her off but she was going to this Val
chick’s place down by, you down Shaughnessy and before tum with the Shell gas
station there’s that school.

Pitt River Road there, yeah.

Yeah, there’s that little school, I can’t remember the name of it, down, like right
there.

Central Elementary.

Yeah.
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RCMP-090-000997

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 12
CATER: Mmm hmm.
HOUSTON: And she’d be going to this chick Val’s place and smoking it all the way and she’d

PICKTON:

HOUSTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

be, you know, I mean all these places like there’s people in and out of there. Stuff
always going missing. She’d always, she’d be taking it, pawning it for dope,
telling them ‘oh, well so and so took it and this guy came and approached me but
I need this much money’ and I mean he would, being a trusting man, he would

trust her and give her the money and she’d be gone for two days (laughs).
(inaudible) three, three.

Yeah.

Now there was a time that you and her were stopped in New West, um...
Yeah.

And at that point, uh...

Uh, no, let’s go back a little bit.

Mmm hmm.

Okay, um, I had my pick up truck. That’s the one just a little Ranger, uh, a little,
little S10. Anyways, she jumps in my truck and she takes it and she’s gone for
three days. She’s gone for three days. And I can’t report it stolen because she

took it from me, I left the keys in the truck. So I can’t report it stolen or anything.
L I got it back.
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YURKIW: Mmm hmm.

PICKTON: The day before this all happened. The bumper’s all bent.

YURKIW: Mmm hmm.

PICKTON: And here I went off the deep end. I went off the deep end.

YURKIW:  And, what ended up...

PICKTON: My brother, huh?

YURKIW:  What did you do? What do you mean you went off the deep end?

PICKTON: 1 went off the deep end. I go to her, I says ‘what the fuck happened here? And
everything else and I was pissed you know what I mean?

YURKIW: Mmm hmm.

PICKTON: ‘Cause nobody smashes my truck up and mainly when you take it for three days
and you bring it back and it’s all and the bumper’s all pa-, a-, all bent up
everything else. The next day she wanted to go back to [IIlllJlnd to see Ross.

YURKIW:  Ron.

PICKTON: Ross.

YURKIW:  Ron lives in-
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-
PICKTON: Ross.
YURKIW:  Ross lives in [J I Ron tives i
PICKTON: Yeah, Ross is working.
YURKIW:  Oh,is he?
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  Okay.
PICKTON: Anyways, he was working and he wanted to go and see Ross and from there
N actually it was when [ says, uh, ‘I'm hungry, I’m tired’ and the next thing I know !
says that, uh, so we went to New Westminster. We went across Patullo and I,
‘cause I used to go to, um, uh, where is that place there, uh, unk-, no, not Joey’s,
um, what do you call that place there, uh, Wendy’s.
YURKIW: Mmm hmm.
PICKTON: Righton 12th Avenue. And that’s where we were heading up to. And then next
thing I know Lynn says ‘hey, I know that person over there’ so anyways we were
and the next thing the police pulled me over and gave me wha-, wha-, whatever I
do I mean just watch the pen or whatever. My eyes are 2ll bloodshot ‘cause I
shouldn’t even be driving. This was 11 o’clock at night. Anyways, uh, she
wanted to go out to Surrey and I says ‘okay, if you’re gonna go out to Surrey I'm
gonna go over to Unc-, uh, Wendy’s and go up there and have supper so had
N something to eat there. And when I got there they were almost closed and so just
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HOUSTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

went in there and got myself a frosty, I like frosties. I buy Lynn and Gina
(inaudible) frosty too.

Every time we go by Wendy’s he stops for a frosty.

But there was another occasion when you were in New West you know when the

hooker’s i.d’d you. You approached her. You...

Hookers i.d.’d me?

Yeah. Um, she got your plate number and everything and, uh, you yelled at her...
What?

And, uh, took off.

No.

Oh, yeah, no I'm not making this up.

Okay, okay, where is, when was this?

This was back last spring and, um, anyhow, um, she i.d’d you and, um, you had
an occasion I think it was back in 1997, we’ve got a file on it, where you had a
prostitute out to your trailer, and you and the prostitute had a big altercation. I

mean that’s all gone by the boards now, you can’t be charged with that. What
happened there?
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N
PICKTON: Yeah. Okay, first of all, I was charged but I, | mean everything’s been dropped.
YURKIW:  Yeah.
PICKTON: But the problem is she should’ve been charged.
HOUSTON: Yeah, she attacked him.
YURKIW:  Well...
HOUSTON: And when the statement was given they dropped it.
YURKIW:  Let, let Bob say it because you weren’t there okay, Gina?
o
PICKTON: She, she attacked me.
YURKIW:  Okay, well, number one you, you’ve got a prostitute out there. She’s got a
handcuff on her wrist.
PICKTON: I putiton afterwards.
YURKIW:  Okay.
PICKTON: (inaudible)
YURKIW:  So tell me the story.
" PICKTON: That was all afterwards. I mean it’s, uh, it’s all marked down on paper anyways
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YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

but the problem is, uh, like I said, she should’ve been charged. And I really I
wonder why she isn’t really.

Well, she’s the one that technically died and they brought her back so.
I was dead.

Well, I read the file and she was the one tha}.tke at the hospital.

I was, uh, I mean I drove myself to the hospital and everything else. I went to the
police station.

Yeah. No, but she basically died in the ambulance and they brought her back.
1 don’t know nothing about that.

Yeah.

I mean I, I went to the police station first.

Yeah.

And then from the police station I drove myself to the hospital.

Yeah.

And, uh, like anymore than I didn’t know because but I did go to the police
station first.
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HOUSTON: Yeah, but what does that have to do with this? - u[“ V’M
/,/V

YURKIW:  Well, it’s just a state of min(}tempcr type thing. I want him to know what, um,
what got you angry and I mean....

PICKTON: Nothing got me angry.

YURKIW:  Okay, I mean you both ended up with life threatening injuries.

PICKTON: Okay. The biggest thing is she attacked, I had about $3500.00 on me.

YURKIW:  Mmm hmm.

PICKTON: Really I do. I usually carry two wallets.

HOUSTON: At that time you carried at least....

PICKTON: I always carry two wallets, you know what I mean?

HOUSTON: At that time he was carrying at least $5000.00 minimum on him at a time.

PICKTON: I carry alot of money. And anyways she wanted the money, money. And that’s
where it started from. Then she (inaudible), I hate to say that.

CATER: Well, maybe you can walk through the scene because that’s the thing. You’re kind

of saying ‘you already know that’ but CST YURKIW wants to, to know like in
your words like what happened, exactly. So maybe if you can just walk us
through it.
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HOUSTON: Yeah, but his lawyer said he shouldn’t even be talking about it (inaudible)...
CATER: He can’t be charged with that anyways. We just wanna know from his like from

his point of view what happened anyways.
HOUSTON: Like what set him off you mean?

g

CATER: Yeah, we/‘asking him and not you, though.
PICKTON: Well, it’s a long story back and anyways. I was in Vancouver. I was tired. It was

two cops pulled me over. I mean I pulled over to one side of the road and they
knocked on the window, 1 says ‘what’s wrong?’ He says ‘what’s wrong?
‘What’s, uh, what’s you doing?’ 1 says ‘nothing. Do you mind if I have a rest? |
mean I’m just tired, tired driving.’ I was on the way home. Prior to that I went to,
uh, to, uh, Empire Auto Wrecking ‘cause I owed ‘em a bunch of money and I had
to pay ‘em. Anyways I paid them. Then I went to, then I went to, then I was on
my way (inaudible) side of Vancouver there. I pulled over. I was tired and I
passed out there. The cops came and knocked on my window and they says they
go I mean I, ‘hey sir’ uh, they said ‘what’s wrong?’ You know eyes blood shot |
says ‘I"'m just trying to have a rest here, do you mind?’ He says ‘this is not a
place to stop.” I says ‘I’m just tired. I mean I'm a-, I’m at a meter and it’s all
done. I'm okay, aren’t 7 He looks around ‘yeah, you’re okay.' So then anyways
there was three bike cops and they left. I don’t know who they were. Anyways
from there, oh (sighs) I guess around 11:30, 12 o’clock, I decided to go home.
Then I see a broad that’s hitch hiking or whatever. She stumbled off the curb, fell
on the road. I stopped and says ‘do you mind if I get in warm up’ or whatever and
I says that’s, well, we agreed seo, uh, for $100.00 or whatever and I said ‘I’ll bring
you back.” That was the end of that. Okay, no problem. And she says ‘do you
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have any, do, do you sure you got a $100.00 on you?’ ‘Yes.” so I had about I'm
not too sure how much money I had on me at the time. The rest of the money [
had at the trailer. But anyways (inaudible) kind of nervous. I went home. Went
in the back. She went in the washroom, shot herseif up and I didn’t know
(inaudible). Then afterwards she went back to the washroom and shot herself up
d}r again and she just (inaudible). She smashed the window in the shitter. Then all of
- XYW/ & asudden she went to the kitchen and she started, she grabbed a hold of this knife
L‘\)ﬁ ,(kr’ that’s right on top of the table, really, it was on wp of the table. And why I had it
\&H" , o
\3’ W M

there I don’t even know. I don’t even know. I don’t know. I keep saying to

[2

myself ‘why?” but I had my dogs out all the time and the problem is there just you

j\\k p . know (inaudible). I, I cook you know and I do pigs or whatever and anyways |
¥. \ bi \J/'M turn around (inaudible) sliced a big chunk off my face (inaudible).........I mean. I
W

| g/'})r/‘"% don’t know (inaudible) anyways. (Inaudible) and I just left it on the table
W

\’b
g & !} . +  (inaudible)...
YURKIW:  What kind of knife was it?
PICKTON: A butcher knife, six inch. You’ve got it here.
YURKIW:  Oh, okay. Probably still do in exhibits then.

PICKTON: Yeah, you still got everything. You got all the (inaudible) everything else.
Anyways so the story and it was just we’re, I was in the back room and you had to
go through the kitchen, through the office and into the bathroom and into the back
room (inaudible)....and I’'m not too sure exactly, I remember something about I'm
go-, but I'm going back a long time here aren’t ya. Uh, and the office I was
checking the answering machine, gees I'm just getting scared just even thinking
- of it, fuck. She knifed me both arms, across, uh, both arms. Through the mouth,
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. through the tongue on the bottom. I just went to my dentist yesterday and it was
#u‘ ’ like I said I'm just fucken freak me out about. I don’t wanna even think of it but
0*‘ A J‘ anyways, both arms, right from here across my throat and from here back here,
y
j (&-M’L Y L through my mouth. Um, took two teeth out, right through my jaw, took two teeth
o
N 0._“‘\ out. The whole fucken tongue and I was, and I says I jumped in my truck and 1
AWV
:/ o ‘/\ ¢ didn’t have my keys in there. I didn’t have my keys in there. I jumped out and she
Ny
knifed me in the back. I said ‘you fucken bitch’ and, mind my language, I guess,
oh, and I turned around, I didn’t take the knife away from her. I did not take the
knife away from her. I aimed it to her and I knifed her twice. I did do that. I admit
I did that. That’s one thing I didn’t, shouldn’t have done. I never want to think of
that day again. I ne-, please.
CATER: What do you think made her start doing that, though? ‘Cause you kind of went
N~ from her being in the washroom to all of a sudden she’s trying to cut you. Like
what, what started that?
PICKTON: Idon’thave aclue. [ don’t have a clue. I don’t have a clue.
CATER: ‘Cause you suggested carlier.
PICKTON: But like I says I had the knife on the, on the table and I, I can’t (inaudible)...
CATER: No, but you suggested earlier it might be because you carry a lot of cash and she
found that out,
PICKTON: Yeah, but she never said that.
N CATER: So did she say anything before she attacked you or? Just out of the blue?
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PICKTON: [don’tknow. I don’t know.

CATER: Well, we’re asking ‘cause clearly it was a traumatic event for you and usually
those things stand...

PICKTON: Itwas.

CATER: ....out in your mind.

PICKTON: It was a terrifying event for me. I didn’t even. I was down for almost about two,
two months in the hospital and nothing happened in the hospital, the wounds and
everything else. I couldn’t work, I couldn’t do anything and my back still bothers
me. Like I said I don’t even want to think about it again.

YURKIW:  One other incident that, uh, Lynn, uh, said to other people that she and you
brought another prostitute back to that trailer.

PICKTON: No.

YURKIW:  And that she was paid $150.00 and the prostitute was paid $150.00.

PICKTON: No, that’s not true. Totally not true.

YURKIW:  Why would she make it up?

PICKTON: 1don’t know.

HOUSTON: (inaudible) Val. Remember the time she said Val needed money. You gave her

D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9407.pdf



RCMP-080-000928

Page 81 of 186

RCMP-090-001008

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 23

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

$150 bucks to go get some new (inaudible)...
I know I, I know I gave her a hundre-...

Remember? And then she phoned and saying ‘Val needed $150 bucks and she
hassled you....

She always bribing me. She always been bribing me.

Yeah. She said Val needed it and I can’t remember what it was for. | remember
being there when she phoned. Val needed the $150 bucks whate-...

She’s alwa-, she’s always been bribing me.

And that would’ve been in the spring, probably been around April or May. [

don’t remember.

So you’ve never taken any other prostitutes back to your trailer?

AY

Not since this incident, no.

But before that incident?

s~

No, no, no, no, no, no, no, no, no, nope. And like I says [ wouldn’t even stop for
her. But the problem is she fell in the road there and I said ‘are you okay? Are you

okay?’ so...

Did, uh, Lynn ever have you take her around to try and buy drugs?
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PICKTON: Yeah.
YURKIW:  Where would she want you to go?
HOUSTON: By the school.
PICKTON: Maryhill. Maryhill Road.
HOUSTON: Yeah, veah.
PICKTON: And even....
HOUSTON: That’s by where and by, to Val’s, by Val's. That was over by that school. Maybe
N’ that was by Maryhill.
PICKTON: Ooh, I just fe-, I'm just getting shivers when I even think of oh that little bitch.
YURKIW:  What’s Val’s last name?
PICKTON: Idon’t even know it.
HOUSTON: I don’t know. I've got the number at home somewhere. I could, I...
PICKTON: Idon’t even know it.
HOUSTON: Never even thought about it.
N PICKTON: I, the don’t even wanna think of the fucking broad.
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HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

YURKIW:

HOUSTON:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

(Laughs)

Qooh.

She’s got two really young kids too, though.

‘Cause Lynn, uh, indicated to us that you were so upset by that, um, prostitute
knifing you that, uh, you wanted to get back at her. That you wanted to go
downtown and find her again and....

No.

Who, who’s this?

Well, Lynn’s alleging that that’s what you wanted to do. You wanted to find that
prostitute. No?

No. Definitely not. I mean, myself, she can stay right where she is. I mean I wish
she was on the board. (Laughs) ... ! just, like I said I don’t have...

You'’re afraid.

I had my share of it.

He’s saying if he never sees her again he’d be happy.

Never.
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YURKIW:  You're referring to what ‘board’? You said...

PICKTON: On the, where all the people or whatever.

YURKIW:  Qut front there in the office?

PICKTON: Yeah, yeah.

YURKIW:  Um, speaking of that, um, it’s been alleged that you may have had something to
do with one or two of those prostitutes. No?

PICKTON: No.

YURKIW:  Would you, um, going back to the, um, the prostitute you did have in your trailer,
you had handcuffs, why did you have handcuffs?

PICKTON: I always have them there.

YURKIW:  What for?

PICKTON: Well, you, uh, you haven’t been out, you haven’t been around there too much.

YURKIW:  I’ve been there. It’s a basically a huge farm that you’re moving a lot of earth and
you got a lot of trucks in and out.

PICKTON: Yeah Yeah, but the problem is I mean we got so many people coming in and

around out there all the time. The problem is I don’t have no, no weapons, no

nothing. 1don’t have nothing. And the problem is there is no law saying you
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can’t have handcuffs or anything.
YURKIW: No, you're right but I’'m just wondering what you’d want them for.
PICKTON: Imean I had people coming in and out of there. I mean you just don’t know. I
mean I’m ba-, I’m down there by myself. I'm down there by myself. That’s all I
am. I mean [ just want to, I just do my own little thing down there, that’s it.
YURKIW:  Okay, so what would you use the handcuffs for?
PICKTON: For other people that come down there. Whatever, I mean, ] mean from the from
the back and everything else.
N\~ HOUSTON: If you’re down there by yourself and someone breaks in what do you do? If you
can get ‘em down you handcuff ‘em.
PICKTON: Well, well, you don’t, you don’t have, you don’t got nothing, you don’t got
nothing.
YURKIW:  Well.
PICKTON: You're by yourself.
YURKIW: I've been down there Bob. You’ve got lots of tools I mean but regardless...
PICKTON: Yeah, I got a lot of tools and I lost lots of those, lots. I lost a lot of tools.
) YURKIW:  Regardless. You’re also known to, you buy and slaughter pigs?
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PICKTON: Uh, yesIdo.
YURKIW: Is that a business as well, a part of your business?
PICKTON: [Ido that in, in spare time yes.
YURKIW:  Okay and that’s for your own consumption?
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  Or other people or?
PICKTON: For a few other people.
\—
HOUSTON: (inaudible) me and some of my friends that are on welfare. They, he slaughters
pigs for us.
YURKIW:  So you buy the pigs what, at the auction?
PICKTON: Yeah.
S
YURKIW:  Full size pigs, they’re not wiemers or?
PICKTON: Uh, whatever. Whatever comes through at a time.
YURKIW:  Okay, so how...
o PICKTON: Cheap ones.
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YURKIW:  Yeah.

PICKTON: (inaudible)...have a lot of money.

YURKIW:  How often, or how long do you keep them for? Like do you have to feed them as
you’re....

PICKTON: Sometimes, yeah. Some, sometimes, some, uh, sometimes I take them back to
sell.

YURKIW:  Yeah

PICKTON: Ibuy ‘em for 5, 10, 15 or $20.00. I take it back and get a $100 for it.

YURKIW:  Feed them up.

PICKTON: Uh, no I don’t even feed them up. Just take ‘em back next week.

YURKIW:  Depending on the price of pork.

HOUSTON: Yeah.

PICKTON: (inaudible).

YURKIW:  Now, you slaughter the pigs, but who does the butchering?

HOUSTON: We do our own butchering. He’ll cut it in half or quarters. (Laughs)
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PICKTON: [Ijust, I, yeah (inaudible)....

YURKIW:  So, um, does anybody help you with this?

PICKTON: What do you mean, what do you mean help me?

YURKIW:  When you’re slaughtering the pigs and butchering them, does somebody help you
do it?

PICKTON: Yes, yes, Pat.

YURKIW:  Pat.

PICKTON: Yes. Pat Casanova.

YURKIW:  Okay. And who does the, like do you store it in the freezer?

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  Okay. Who does the wrapping and all that?

PICKTON: There’s no wrapping.

YURKIW:  You don’t wrap them.

HOUSTON: He just gives them to us in halves or quarters. Depending on how big it is we take

it home and do whatever with it ourselves.
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YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

Okay. Um, what are your facilities for doing that like, um, how did you learn to
slaughter them?

I’ve been doing it for years.

Did you work in a slaughter house or?

No.

No?

No, I did it for the most I did in one year was, uh, one day it was 23 head.

Mmm hmm.

And 1 was working from 7 o’clock in the morning ‘til 3 o’clock the following

morning.

So when you slaughter a pig you, uh, kill it first. Do you kill it before you string it
up? Like...

Yeah.

Okay. So what do you, what method do you use for killing them? I know with
sheep you have a sort of a gun thing.

Yeah, 1 got like a, uh, like I made myself my own little, little gun there.
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YURKIW:  Okay.

PICKTON: It’s, uh, it’s made out of (inaudible)... Lt Jo

YURKIW:  Yeah, and so it just goes into the...

PICKTON: Yeah, right in the brain.

YURKIW:  And then you hook them up. Do you have a, what, block and tackle or something?

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  And..

PICKTON: And then they come and put in hot water and 2ll the hair comes off and clean ‘em
right up from there.

YURKIW:  Okay. So what do you have for, for hot water. What do you use for that? Like do
you have a boiler or?

PICKTON: Yeah, uh, big just a brow-, round barrel.

YURKIW:  Okay. How hot? Like is it over a flame?

PICKTON: A hundred-, 130, 140, 140 degrees.

YURKIW:  Okay, so they go into the water and then you hook them up? And then peel the

skin off them?
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PICKTON: No, no, no, no, no. You put them in water you, the hair comes off.

YURKIW:  The hair comes off.

PICKTON: Then you put ‘em on top of the table and you, you clean it right off there.

YURKIW:  Yeah

PICKTON: Then (inaudible)

YURKIW:  Okay. How long does it take to do a pig?

PICKTON: Uh, (inaudible) I guess about 20, 25 minutes to do a pig.

YURKIW: Now when you hang them out and I know with some animals like wild meat and
that, you hang them and you bleed them out. Do you do that with pigs too?

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  Okay. So you bleed them out and then that....

PICKTON: And you put it in hot water.

YURKIW:  Okay. Hot water after bleeding them out. And then what steps from there?

PICKTON: Put it up on the table.

YURKIW:  Okay.
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PICKTON: And you hoist ‘em and clean ‘em up.

YURKIW: Do you have a place to hang the meat for curing or anything or?

PICKTON: I, I just got a small cooler.

YURKIW:  Okay. Now how do you dispose of all the remains? Like does somebody buy it off
you or what do you use it for? Like there’s gonna be...

HOUSTON: The place downtown.

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  There’s gonna be remains. Where do you take it to like a rendering plant?

PICKTON: Yeah. Westcoast.

YURKIW:  And what form is it in when you take it there? Is it in, uh...

PICKTON: Barrels.

YURKIW:  Barrels.

PICKTON: Uh, do they mean, Westcoast was picking up from me for 20 years.

YURKIW:  They come in and pick up from you? Okay, you don’t have to transport the...

PICKTON: [1didn’t, uh, until just recently for, uh, because I wasn’t doing that much.
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YURKIW:  Okay.
PICKTON:  Uh, uh, like I says I was doing anywhere’s around 50, 60 a week, 70 a week

YURKIW:

PICKTON:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

sometimes, sometimes a lot more.

Okay. But you don’t do that much anymore.

I bring in maybe 15, 10. I don’t have (inaudible) anything else. Things slow
down from after Christmas.

Oh, it’s just because of the time of year. And because there’s not as many pigs

being born?

Oh, no, lots out there and the price of the pigs are cheap. But I don’t wa-, I don’t
want any, I don’t. ] wanna get out of it this year. I want to retire. I mean I was
gonna close up.

You’re closing up. Now I heard a rumour you sold the place.

No.

No? You didn’t, some developer didn’t want to come in and buy that? Oh, ‘cause

they’re developing all around you. A golf course on one side.

A golf course not gonna be developed.

And then all the new, uh, homes behind you.
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PICKTON:

YURKIW:

HOUSTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

(inaudible) the homes behind us, that was our property. We sold the property to
the houses.

Oh, you did. I didn’t realize that was part of yours already.

All the way back to Cedar, Cedar Drive.

How many acres did you have there?

Forty.

Forty acres. And what have you got left?

23.

So you sold off 17 acres. Okay. You guys got money in the bank then.

Well, we pro-, one pro-, one piece of property there for 1.3 million and that, uh,
that’s why (inaudible)

You’re moving out there? Where’s that?

Um, Burns Road.

Just around the corner. Go down (inaudible)...toward’s the dike. They even

plowed (inaudible) place over.

Well, we cleaned a lot of it, lot, lot of it up there already. It was a hell of a mess
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before.

YURKIW:  So, I’ve been by and you’ve g-, got in a ton of dirt. Is that just because you get
paid for people that don’t, don’t (inaudible) houses?

PICKTON: Where's the dirt?
YURKIW:  The front of the road.
PICKTON: No. We brought the dirt from the back.
YURKIW:  Oh.
\—  PICKTON: To the front.
YURKIW:  What'’s the purpose of that?
PICKTON: For (inaudible).
YURKIW:  Okay, and you save up all the top soil?
PICKTON: Hmm? (SIDE A ends)
(SIDE B:)
YURKIW:  Oh the tape is just going the other way now.

_/ PICKTON: Oh. There’s top soil from the back to the front.
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YURKIW:  Okay.
PICKTON: That's all that is. That’s (inaudible) for settling ...
YURKIW:  Yeah.
PICKTON: ... for weight.
YURKIW:  What are they gonna build there?
PICKTON: Townhouses.
YURKIW:  So your brother’s moving too?
s
PICKTON: Yeah, I guess we all gotta move (laughs)
HOUSTON: (Laughs)
PICKTON: We (inaudible) the house back in 1967, the house there ... ‘67 ... ‘67, yeah.
YURKIW:  So when do you have to be out of there?
PICKTON: Oh we haven’t sold it yet.
YURKIW:  Oh, okay. Still waiting for somebody to come and give you an offer.
PICKTON: Imean you can’t, you can’t just suddenly go up and gone, you know what I mean.
N
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YURKIW:  Yeah. But you put a, an offer in on that other place, or you bought it?

PICKTON:  What place?

YURKIW:  The $1.3 million.

PICKTON: Oh we bought that, we bought that, we bought that back in ‘98, ‘97, ‘96
(inaudible).

YURKIW:  Okay.

PICKTON: “96 (inaudible) we bought that place.

YURKIW:  And you’re trying to sell what’s left there now then?

PICKTON: Yeah, and hopefully it’s gonna increase and you know so we can get more cattle,
cattle (inaudible).

YURKIW:  Yeah

PICKTON: No, the problem is right where we are here, then there’s another piece of land
right on this one side ...

YURKIW:  Yeah.

PICKTON: ... right behind that ... and we've got a fair lease on that place right now ...

YURKIW:  Okay.
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PICKTON: ... but he doesn’t want to sell until he retires ...

YURKIW:  Uh huh.

PICKTON: ... cause his taxes are going (inaudible) too much. (Inaudible)

YURKIW:  Yeah. Okay, um what would you say if we asked you to consent to a polygraph?
What would you think of that?

PICKTON: 1Idon’tknow. Idon’t think so, not right now.

YURKIW: No. What’s makes you unsure?

b PICKTON: Um I mean like I said I should talk to my lawyer before you know ... 1 haven’t...
like I says I’m not hiding anything or anything, but ...

CATER: See it has nothing to do with the incident back in ‘97 there because like we’ve
already said you can’t be charged for that or anything. We just wanted your read
on it because obviously we had some allegations here and everything. For
example we didn’t really go through it as well as we should have for example in
New West there. Like the prostitutes there, some of them have picked you out of
photo lineups ...

PICKTON: Idon’t know nothing ...

CATER: ... and they were saying ...

N PICKTON: ... about that.
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CATER: Well do you frequent prostitute strolls?
PICKTON: Do I what?
CATER: Do you frequent them? Do you go there often to prostitute strolls? Like for
example 12th Street in New West is well known for a prostitute stroll.
PICKTON: No. No.
HOUSTON: When was this incident because I don’t know if you guys are aware that during
the spring time like I had his, his main vehicle for like five months?
CATER: Well actually Mr. PICKTON himself was picked out, his face and his plate.
N~
HOUSTON: But I had the (inaudible), I had the ...
CATER: I’m speaking to Mr. PICKTON though. I’'m just asking you you know because ...
PICKTON: No.
CATER: .. 1’s ... we like ...
PICKTON: No.
CATER: ... to try and uh, you know ...
PICKTON: Yeah ...
N
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CATER: ... if these allegations are true or not ...

PICKTON: ...1agree.

CATER: ... then we need to get your opinion of course.

PICKTON: 1agree...

CATER: There’s a couple of sides to every story ...

PICKTON: ..butlIdon’t..

CATER: ... of course, right. So if you can help us out in this regard that would be good ...

PICKTON: Yeah, but ...

CATER: ... because you did seem a little bit irritated when that was presented by Constable
YURKIW that uh, as if you surprised to be picked up.

PICKTON: I was really more surprised because the problem is I wasn’t even around
Westminster too much.

CATER: You see the incident in ‘97 too it wouldn’t be first time ... Would that be the first
you’ve ever used the services of a prostitute ...

PICKTON: Yes. Yes.

CATER: ... whether or not they’ve come back to your place?
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PICKTON: That's the only time.

CATER: The only time. And it resulted in that kind of an event with handcuffs?

PICKTON: That’s the only time.

CATER: So nothing previous to that?

PICKTON: No.

CATER: So you've ...

HOUSTON: There ... okay my old roommate, her name wa.okay.

CATER: That’s uh ...

HOUSTON: He used to go downtown and pick her up. He used to go down there and look for
her for me and bring her home. She would phone really screwed up so yeah he
frequent looking for her to bring her home for me, cause she would phone and say
I'm (inaudible). She’d been on like a ten day bender and he’d go bring her, bring
her home.

CATER: So she was a working lady?

HOUSTON: Yeah.

CATER: Yeah.
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HOUSTON:

YURKIW:

HOUSTON:

CATER:

PICKTON:

HOUSTON:

YURKIW:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

CATER:

PICKTON:

So yeah he did frequent, but not frequent to look for girls, he was frequently

looking for ... She’d phone and want to come home.

Which-vas this?

F .. Hername is

Cause that’s the kind of stuff we need to clear up in hearing it from you, right, so.
I don’t know what ever happened to her. I’'ve never seen her ...

Yeah actually I've been wondering too. I haven’t heard from her for a while.
When did you last hear from her?

Oh my God, about a year ago I guess, year and a half ago. I haven’t heard from
het. I’'ve even went down there a few times looking for her. I haven’t seen her or
heard from her. Don’t know anyone that has.

That’s how I met uh Gina ...

Uh huh.

... through her.

So you met this-irst?

Yeah.
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CATER: A working prostitute?

PICKTON: Yeah.

HOUSTON: She was hitchhiking to come home. She phoned me, she wanted a ride home, 1

CATER

couldn’t find no one to give her a ride home ...

@ No, but Mr. PICKTON metjJijfirst?

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

CATER:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

Yeah.

Yeah.

... he was ... she as hitchhiking, he brought her home.
Shefas working downtown at the time?

No.

Yeah. No, I don't think ...

She was working.

She wasn’t, what wasn’t working.

She was on her way home.

I mean but the problem is that I mean I was, I was pulled over to one side of the
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road because ...
HOUSTON: No, not ... My [} We're talking about my il
PICKTON:  Yeah.

HOUSTON: She was on her way home, she’d been phoning for a ride home. He picked her up
hitchhiking and brought her home.

PICKTON: Sometimes I, I, I go down uh and pass out, you know [ mean [ just park my truck é —
over to one side because after, after when you’re working a full day, a long ... you

know long days ...
CATER: Uh huh.

PICKTON: ... and the problem is you’ve gotta be there when the, before the guys get there
and you’ve gotta get there, you’ve gotta leave there after to make sure it’s all

secured.

CATER: Oh I can appreciate that, but it’s just, you know it’s relatively unusual to be
picking up a working lady who works the streets for several hours and you happen
to catch her on her way home as if you’re helping 2 hitchhiker rather than
somebody who is obviously working the streets in the sex trade.

PICKTON: But the problem is like I mean I was pulled over on the si-, I was on the side of
the road there, she knocks on the wi-, on the door, says uh you, you need, so you,
you want some company or whatever and ... Was this before? This is, this is

after,
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HOUSTON: No, this is before. This was like ... this wasin ...
PICKTON: So this was afterwards.
HOUSTON: No, this is before you ... before - This was in January, I think it may have
been January, the end of January.
PICKTON: Okay, I'm not ...
HOUSTON: (Inaudible) January.
PICKTON: ... I’'m not too sure. Anyways like I says I was on, I was on the side of the road
there and then uh, and she knocked on the window there and (inaudible) ... I can’t
N remember cause I’m going back a while now. Anyways uh like I says oh yeah no
problem and so I says okay no problem. Yeah I think this was before, it was
before.
HOUSTON: It was before.
PICKTON: It was before.
CATER: What are you saying, before what?
HOUSTON: Before [
PICKTON: Before, before the other girl.
N CATER: Before ‘97.

Page 105 of 186 D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9407.pdf



RCMP-090-000928
RCMP-090-001033

s Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 48
HOUSTON: It was like a month before the incident with- that he was going up and
down. He brought-mme that one time and ...
CATER: Uh huh.
HOUSTON: ... we started talking to him after that and there’d be a few times she’d be phoning
cause she ...
CATER: So that would be two women quite by chance within the period of a month that
Mr. PICKTON has picked up ...
PICKTON: Uh huh.
e CATER: ... who are working in the sex trade.
HOUSTON: Nothing happen between him ...
CATER: And the second one happened ...
PICKTON: No.
CATER: ... to have an incident.
HOUSTON: [l e broughtfiilistraight home.
PICKTON: Yeah.
N\ CATER: No, I'm just saying the second one happened to end up in an incident.
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PICKTON: Yeah.
CATER: And whereas the first one, - what happened there? Did you bring her to her
house or ...?7
PICKTON: NolLI ..
HOUSTON: No, my house.
PICKTON: She said she wanted a ride back to PoCo.
CATER: I see. Do you remember what kind of ... what time of the day that would have
been like?
Noor
PICKTON: Night time.
CATER: Okay. But let’s just say working ladies work until like early in the moring or
would you have been out all night?
PICKTON: No, no, no. No, no, no, no, no.
HOUSTON: It was about 10:00, 10:30.
PICKTON: About uh 10:00, 11:00.
HOUSTON: Somewhere in there, yeah.
N CATER: In the evening?
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PICKTON: Yeah.

CATER: Okay. In and around January?

PICKTON: Yeah.

CATER: And that would ‘977

PICKTON: Yeah.

CATER: Cause that’s unusual for a working girl to be coming home at that time.

HOUSTON: No-would £0, go on a five, six day binge or whatever and then she’d want to
come home to sleep and then she’d want to go back, right, so that’s ... She’d
come home and she’d be oh I don’t want to do this anymore, I don’t want to do
drugs, 1 want to get my life straight and she’d come home and after about four or
five days the itch would be on and she’d want to go back and she’d be gone four
or five days and then she’d be back.

CATER: How long had you known her?

PICKTON: (Inaudible)

HOUSTON: (Inaudible) years.

CATER: Yeah. Who, who was her man? Was she working for somebody?

HOUSTON: No.
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CATER: No (inaudible) guys?
HOUSTON: She had an incident with ... oh what was his name? ... the black dude ... what was
his name? Damn [ can picture him.
PICKTON: Did she have a pimp she was working for?
HOUSTON: It was a pimp, yeah.
CATER: That would help if you could recall that.
HOUSTON: (Laughs)

N CATER: So Mr. PICKTON you can, you can understand a little bit of concern there from
our point cause that’s, it’s, it’s unusual. I mean do you frequent the area down
there? Do you recall where ...

PICKTON: No.

CATER: ... you picked her up from?
PICKTON: Mm...

CATER: Approximately.

PICKTON: I think right around Church’s.

L HOUSTON: Church’s on Hastings. 1 think ...
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PICKTON: Yeah.
HOUSTON: ... Hastings and Nanaimo, is it?
PICKTON: Yeah.
HOUSTON: Yeah.
CATER: In the City of Vancouver though.
PICKTON: Yeah.
HOUSTON: Yeah.
N
CATER: Okay.
PICKTON: Cause I’'m working out there and I’m on my way home.
CATER: Church’s is Church’s Chicken?
PICKTON: Yeah. I’'m on my way out coming, coming out of Vancouver.
HOUSTON: 1 can’t remember his name. I know his main woman was Moose, they called her
Moose. I remember her name was Moose, her nickname. I know exactly what he
looks like, but I couldn’t tell you what his name was. I can’t remember it. She
had a really bad incident anyway. I guess she didn’t want to go out one night and
he turned her over and did some things to her that she’d never had done to her in
\— her life.
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CATER: If you recall that as we're talking I'd appreciate that. That’s fine, I’ll let you think
about that.
PICKTON: All1know, I know he took her out to the auction a couple of times, I mean at the
uh, uh not ...
HOUSTON: Fraser Valley?
PICKTON: No, not the Fraser Valley, no she never went ...
CATER: This was after though, right.
PICKTON: Yeah.
N
CATER: And then she became more of a ...
PICKTON: Yeah, just a friend.
CATER: Would you describe her as a friend?
PICKTON: Yeah.
CATER: Did you ever drop her off back down to work?
PICKTON: Yeah, I took her (inaudible)
HOUSTON: (Inaudible)
N

Page 111 of 186 D:ARCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9407 .pdf



RCMP-090-000928

Page 112 of 186

RCMP-090-001039

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 54

CATER: Like to work the stroli?

PICKTON: Yeah.

CATER: Okay.

PICKTON: Yeah, I took her back to Vancouver a few times, yes.

CATER: Okay. So then there’s certainly reason why you would have been seen on several
occasions for example in a prostitution stroll.

HOUSTON: Oh yeah. There’s been a few times I’ve asked him to take me down there too
{inaudible).

CATER: Yeah. Oh I understand.

HOUSTON: AndIcan..

CATER: I was asking Mr. PICKTON though.

PICKTON: Yeah but ... no, no I did take her down there and uh I mean I know one time we
went out to the auction there and she says uh she was bored there.

HOUSTON: (Laughs)

PICKTON: Uh that was at the uh, at Ross’ auction.

HOUSTON: Oh yeah.
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PICKTON: And she was bored there. And uh...

CATER: Did she use drugs?

PICKTON: Idon’t know. I have never even seen her use it.

CATER: Alright.

PICKTON: Because the problem is I’ve been just on the road all the time.

CATER: Oh no it’s clear you’re a hard working man.

HOUSTON: (Laughs)

CATER: It’s just (inaudible).

PICKTON: No, no I’d be on, I’d be on, I'd be on the road. Like I mean sometimes she
phones me up at 9:00 or 10:00 o’clock at night, hey I need a ride to go to ... no big
deal I'll give you a ride.

YURKIW:  What vehicle did you usually use?

PICKTON: UhaZ24.

YURKIW:  That’s a, what a (inaudible)?

HOUSTON: No, at the time it was a red one, first, when you first met her is that red truck ...

red truck puddle jumper they called it, the red one with the black bars. The Chev,
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PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

YURKIW:

HOUSTON:

PICKTON:

CATER:

YURKIW:

PICKTON:

I think it was a Chev, a red Chevy.

Yeah, but I (inaudible) that.

You had that, you sold that about a month or two after.

Okay, I had the Z24 too didn’t I?

Yeah you did, but the first, the first few times you ... like when you first started

going down there ...

Yeah, yeah it was a red ... yeah, yeah, right, yeah right.

A G- ... ] think it was a GM.

Yeah, that’s the one.

A Z24,isthata ...

Car.

Yeah.

That’s a Cavalier, yeah.

Yeah.

‘92 model.
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YURKIW:  What colour?

PICKTON: Hm?

YURKIW:  What colour?

PICKTON: Black.

your .

YURKIW:  So yeuse red truck with black bars was sold?

PICKTON: Yeah, I sold it to Ross.

YURKIW:  Okay, so any other incidents with women down there?

PICKTON: No.

CATER: It’s unusual just for a man you know of your age to only all of a sudden twice in a
very short period of time, and I understand you’ve explahfwhy there could be
reasons for you to be down there.

PICKTON: (Laughs)

CATER: But nobody else ... Like there’s some, I take it there’s many occasions when you
doze off because you’ve been working hard all night or because you want to get
there before the other guys do.

PICKTON: No, I gotta get _.. like I leave after when everybody else leaves becanse I make

sure it’s ali ...
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CATER: Right.

PICKTON: ... secured and locked up and everything else.

CATER: And you’ve dozed off at other times I'm sure.

PICKTON: Sometimes I get really tired.

CATER: Right. But only twice have women, in particular sex trade workers ...

PICKTON: (Inaudible)

CATER: ... knocked on your window?

PICKTON: Oh yeah. Quite a few people knock on my window, I said no thanks, no thanks,
no not today, no, no.

CATER: See thi.cverybody knows, especially a, a sex trade worker who uses drugs.
On that occasion when you first met her when she gets into your vehicle, being a
nice guy or not to let her warm up, she would usually try and get some money out
of you to perform some act.

PICKTON: I give her money, no problem.

CATER: Just like that?

PICKTON: Yeah.
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CATER: Did she solicit you?
PICKTON: No. No. No, I mean uh after we went ... I mean uh when I brought her over uh

HOUSTON:

CATER:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

the first night there, it was a foggy night ...

She already had dope on her when he picked her up.

Uh huh.

She did have the dope, she didn’t ...

But I think she come to PoCo and get the drugs, drugs from PoCo there.

No, she already had the drugs when you picked her up. I think she got twenty bu-

... I don’t know she told you ...
Well 'm, I'm ...

... she needed milk and cigarettes ...
... ’'m not sure.

... and something stupid that night. She wanted an extra twenty bucks in case she
didn’t have enough dope to las;\night, right. As soon as she got in the door ...

I keep thinking ...

(Laughs)
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PICKTON: ... you're a fuckin’ little bitch. Jesus Christ, you know the little bitch almost
killed me.
cater: [
noustoN: [
ricktoN: [
cater: o[l
PICKTON: (inaudible) think [ Rs.
~ HOUSTON: [JJffjand [l actually knew each other.
CATER: Which is not necessarily uncommon.
HOUSTON: No.
CATER: Uh uh.
HOUSTON: That’s not Lynn ELLINGSEN, that would be_
L]
YURKIW: Mnm.
PICKTON: Yeah, it’s not the sam-
—
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HOUSTON: (Laughs)
CATER: No, for sure.
PICKTON: Uh huh.
CATER: So since that occasion in ‘97, aside from this, the New West incident ...
PICKTON: Oh God I hate thinking (inaudible).
CATER: ... have you been, any reason to be around the 12th Street stroll at all?
PICKTON: No, never did.
S
CATER: Other than the occasions ...
PICKTON: Never did.
CATER: ... when the women have picked you out.
PICKTON: Neverdid.
CATER: Okay.
PICKTON: Honestly, never did, never did.
CATER: Is there any cause for business in New West at all?
—
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PICKTON: UhT go to Wesit Military Supplies uh on 1st Avenue, on Front Street.
YURKIW:  Military Supplies. What do you get there?

PICKTON: I just go there just, you know just to bullshit.

YURKIW: Do you buy any of their surplus stuff or anything like that?

PICKTON: Oh we always buy something, whatever you know. What uh, what are you
referring to? Like Imean uh ...

YURKIW:  Oh stuff that they’d only use for military purposes. Um sometimes they have uh
different style binoculars. Um what else do they have? I'm trying to think.

N
CATER: Well he’s already stated he doesn’t have ... You don’t have any weapons or

anything like that?
YURKIW: No.
CATER: No firearms or ...
YURKIW:  He can’t buy them ...
CATER: ... at the house?
YURKIW: ... at military supplies anyhow.
e CATER: No. No perhaps not. Any clothing or anything, items that you buy?
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PICKTON: No, no, no.

CATER: Not your fashion?

PICKTON: No, no, no I'm not ... I don’t like the, the ... ’ve gota ...

HOUSTON: (Laughs)

PICKTON: ... truck at my place which is, is camouflage like I mean, but this guy here is uh ...
like what I got him for is a night, night, night watchman and the problem is I
mean it didn’t work out for him so I says ... so I got somebody else.

YURKIW:  What did you get for the night watchman?

N

PICKTON: Ihadn’t..Thad.. This guy was a military and through Wesf Military Supplies ...

YURKIW:  Yeah.

PICKTON: ... Westley Military Supplies he got after me for me to get this guy to, for a night
watchman or whatever. There’s no, no big deal and then [ bought his truck off
him at the end.

YURKIW:  Who is that?

PICKTON: What’s his name?

YURKIW:  Yeah.

N
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PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

Bobby.

No, before him.

Oh, oh that one.

The space cadet.

Oh yeah, what is his name?

Uh him and Lynn, him and Lynn ELLINGSEN used to go (inaudible).

Yeah, yes.

They were both crack maniacs too.

Um..

Geez (inaudible). Not ...

Geez 1 hate thinking about that fuckin’ little bitch.

I can’t remember his name.
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PICKTON: Um don’t know what the hell his name was. It’s on the tip of my tongue. What
the hell is his name? It’s coming to me. Adrian.
HOUSTON: Yeah.
PICKTON:  Adrian.
HOUSTON: Adrian (laughs).
CATER: Even I can’t do that sometimes ¢h.
PICKTON: Uhhuh.
N CATER: The memory.
PICKTON:  Adrian.
HOUSTON: What ... And you hired him through the, some guy at the military supply place.
PICKTON: Yeah Wes, Wes,
HOUSTON: Wes.
PICKTON: Yeah. You can give him a phone call if you want. I'll give you a number.
YURKIW:  For Wes?
N o PICKTON: Yeah.
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YURKIW:  Sure.

PICKTON:  Uh his number there is um [

YURKIW:  So you’re kind of a regular in there are you?

PICKTON: No.

YURKIW:  Oh.

PICKTON: [Ihaven’t been in there for about a2 month or two.

YURKIW:  Ch you’re just a friend.

N

PICKTON: Just go in there and just bullshit with him.

YURKIW:  Yeah.

PICKTON: And you can ask Wes about Adrian.

YURKIW:  Why didn’t he work out as a night watchman?

PICKTON: Well him and Lynn was always ...

HOUSTON: Smoking crack and hiding under the table (laughs) cause (inaudible) gonna get
him. It doesn’t work too good being the night watchman if you’re hiding behind
the curtain or you're under the table.

N
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CATER: Nobody said it did good things to you.
HOUSTON: (Laughs)
CATER: You don’t do that kind of drug stuff, Mr. PICKTON? Do you drink alcohol?
PICKTON: No, no I don’t drink and I don’t smoke, I don’t use drugs and everybody says how
come you're eyes are so bloodshot, I says from where I gotta work.
YURKIW:  What do you do for entertainment?
PICKTON: Work.
b YURKIW:  You don’t watch videos or go to the movies?
HOUSTON: Maybe once a year we go to the movies. We do that magic show at ...
PICKTON: Yeah we went to the magic show.
HOUSTON: ... 8th and 8th once ... the Fireman’s thing at um ... what do you call it ... Massey
Theatre.
PICKTON: Yeah.
YURKIW: Noum ...
PICKTON: 1IhadaVCRand..
N
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HOUSTON: [I’vegot...
PICKTON: ..Lynn..
HOUSTON: ... the VCR.
PICKTON: Lynn got that and then ...
HOUSTON: Oh, well I've got, I’ve got the one you’ve got now.
PICKTON: Yeah you’ve got the one ... yeah.
YURKIW:  So you basically just work all the time? You don’t uh have any activities you like
N~ doing or ...?
PICKTON: Oh well I mean many years ago I used to go fishing, a long time ago, that’s going
back when | was you know ...
YURKIW: A young kid.
PICKTON: Yeah. I'm going back a long time ago.
YURKIW:  Have you ever married?
PICKTON: No.
YURKIW:  Never been married.
p—
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PICKTON:  Almost, almost once. She was in Michigan ...

YURKIW:  Uh huh.

PICKTON: ... and she didn’t want to come out and I didn’t want to go there.

YURKIW:  Did you go to school around here?

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  You grew up here?

PICKTON: To Viscount.

s

YURKIW:  Pardon me?

PICKTON: Viscount. The old Viscount.

YURKIW:  Yeah

PICKTON: Uh huh. Not the new one. They’ve made a new one. And I went to the high
school. I went to Mary Hill.

YURKIW:  Uhhuh. So you just worked on the family property your whole life. Because
these um rumours and allegations have come out what would you um say if we
asked if we could search your trailer, go through your trailer and have a look?

- PICKTON: Whatever.
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YURKIW:  You wouldn’t have any problem with that? There’s nothing in there that we’d
find?
PICKTON: No.
YURKIW:  If we wanted uh samples out of the soil, what would you think of that?
PICKTON: Feel free.
HOUSTON: Yeah.
PICKTON: P'mnot...
N HOUSTON: (Inaudible) environmental things, they’ve already been doing the sample things
and stuff like that.
PICKTON: I’m not hiding anything.
YURKIW:  Okay. So you say you've never had any other prostitutes out to the trailer. Why
did Lynn leave your place?
PICKTON: Well I don’t know, something about Dave and her didn’t get along and they had a
big fight and that was the end of it. All of a sudden she went bananas.
YURKIW:  Dave your brother? What do you mean she went bananas?
PICKTON: Well Dave says I mean uh ... oh well I'm not too sure what all happened cause |
o was in the bam.
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YURKIW: Uhhuh.
PICKTON: Dave wasin... I didn’t even know Dave was even there. And that was about it,

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

that about all I can really say. Then the next thing the windows are broken, the

window is broken. The window is still broken.
Window to what?

To the trailer.

To the trailer. Who broke that?

Lynn.

Doing what?

Well she’s well known to this. But uh Dave and Linda ... uh no Dave and Lee-,
Lynn ... Dave and Lynn had a fight or whatever. (Inaudible) I don’t know.

Do you know %t was ... what it was over? Dave didn’t tell you?

All I know is ... I’m not too sure.

And what happened after the fight?

She was moving out and she says I'm gonna use revenge against you two and this

and that and blah, blah, blah, blah, blah. I'm well whatever. I mean I got the
paramedics over there, helped her out. I mean she was almost dead there uh from
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over-, from a drug overdose. I mean uh like I said I'm not ... I don’t want to try to
hurt anybody or anything, but I mean why would I phone for the paramedics. I
mean uh myself I mean if I was gonna to (inaudible) somebody I mean why
would I want to phone the paramedics or something I mean. And this vh ... and
they were there, they come there twice.

YURKIW:  Any other women lived with you out there?

PICKTON: Uhyes.

YURKIW:  Um who?

PICKTON: Um Tanya CARR.

N
YURKIW:  And when did she live with you?
PICKTON: CARTER.
YURKIW:  Um like from what year to what year?
PICKTON: OhI think she stayed with me for about eight months, a year.
YURKIW:  Eight months in what year?
PICKTON: Eight months to a year, maybe a year and a half. It might be up to a year and a
half.
— YURKIW:  Was that in 1999 or 1998 or ...?
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PICKTON: Oh...
HOUSTON: ‘94, ‘95.
PICKTON: Yeah '9- ... ’'m, I’'m not too sure. It would be after ‘94. 96, ‘97, something like
that.
YURKIW:  And was she a, a girlfriend or ...?
PICKTON:  Yeabh, just a friend.
YURKIW:  Okay.
N~ PICKTON: Just a friend.
YURKIW:  How did you know her?
PICKTON: Um through Merle ARMSTRONG.
YURKIW:  Merle?
PICKTON: Yeah.
YURKIW: Isshearelativeor...?
PICKTON: Uh step-dad.
Nusze YURKIW:  Okay.
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PICKTON: And after that was uh Lee.

YURKIW:  Lee?

PICKTON: She stayed there for about eight months. No longer than that. I mean ... )
HOUSTON: Yeah, she lived there quite a while.

PICKTON: Oh yeah.

HOUSTON: What’s Lee’s last name?

PICKTON: Idon’t know.

YURKIW: Doyou..

PICKTON: She’s got a cellular ... she’s got a pager, she’s got a pager. Uh ...
HOUSTON: Well she was married to Dave. What’s Dave’s last name?

PICKTON: Dave..

HOUSTON: (Laughs)

PICKTON: (Inaudible) Dave, I call her. Idon’t know. Idon’t know.

HOUSTON: You probably know Lee. She’s a woman, she looks very masculine. Has a

Harley, a big twin, Harley twin engine tattoo here. Her boobs hang to her waist.
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YURKIW:

HOUSTON:

YURKIW:

She’s got sleeves and wears mass amounts of gold. She’s Native.

Okay, Native.

And she does have ... I’m sure she has a record. But she has a big Harley twin
engine tattoo right wonkers right there.

Does she live local here?

HoustoN: R

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

CATER:

HOUSTON:

YURKIW:

PICKTON:

Uh_ now. She was living in Surrey there for a while.

Yeah she was ... well you know what she was working when she lived in Surrey

t0o.

Well I, I don’t even know.

Working in terms of what?

Well working on the street. She said she wasn’t, but when I was out there a few
times I seen her out there. I seen her standing on the side of the road. I can’t say
she was working cause I didn’t pick her up, but (laughs) she was on the side of the
road dolledup so I ...

So she lived on your place for a while?

Yeah.
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N

YURKIW:  Anybody else?

PICKTON: Idon’t mind try- ... I, I don’t mind helping people out (inaudible).

YURKIW: Uhhuh.

PICKTON: Cause a lot of people lived, lived there, but ... I know one person from
Saskatchewan came over. They were only there for two, three days and then they
went back. I don’t know wha- whatever happened. Thank you for me staying
here and do I owe you anything. Oh no you owe nothing to me.

YURKIW:  Who was that?

Nt PICKTON: Some girl who came from Saskatchewan.

YURKIW:  Where did you meet her?

PICKTON: Right on the property. They stroll right in. But I’'m going back a while. This is
going I guess it’s twenty years ago, fifteen.

YURKIW:  Oh okay, too long ago.

PICKTON: [Idon’t even know her name you know just ...

YURKIW: Is your brother Dave married?

PICKTON: UmIdon’t... no. No I guess he ... no he never was married, he was living

~ common-law.
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YURKIW:  Okay. And his common-law is not with him anymore?
PICKTON: No.
YURKIW:  Okay. So he lives alone in that house at the front of the property?
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  Tammy (inaudible).
PICKTON: Yeah. Tam- ...
YURKIW:  His daughter.
PICKTON: Tammy is his daughter.
YURKIW: Tammy...
PICKTON: Tammy.
YURKIW: ... PICKTON?
PICKTON: Yeah
YURKIW:  Does she go by any other name?
PICKTON: Uh Tammy HUMENKph).
Hurte N
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YURKIW:  Ohis that the mom’s last name?
PICKTON: No...yes.

YURKIW: Oh.

PICKTON: No.

HOUSTON: That’s the ...

PICKTON: Yes.

HOUSTON: ... step-dad’s last name (laughs).
PICKTON: But it is Dave’s daughter.
HOUSTON: Okay, Tammy HUMEN{, okay.
PICKTON: And then there’s D.J.
YURKIW: Who’sD.-...

PICKTON: David. David Junior.
YURKIW:  And how old is he?

PICKTON: Uh Tammy was born in - D.J. was bom in -
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YURKIW:  Does uh D.J. work on the property too?
PICKTON: Uh yes, but he doesn’t stay there.
YURKIW:  Oh where does he stay?
PICKTON: He stays at Burns Road.
YURKIW:  Oh he lives on Burns Road.
HOUSTON: On their other property.
YURKIW:  Okay, on the new property, okay. Does he have a family?
N
PICKTON: No.
YURKIW:  Hey you're a bunch of single guys with a lot of money.
HOUSTON: (Laughs)
YURKIW: That’s why you’ve got a lot of money eh.
HOUSTON: D.J. goes for the girlfriends.
PICKTON: Idon’t... like I said I don’t mind trying to help people out or whatever. 1 mean
unless you’re not (inaudible).
e CATER: Tan- ... this Tanya, what did she do? Did she do anything for a living or ...?
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PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

PICKTON:

HOUSTON:

CATER:

PICKTON:

HOUSTON:

Yeah. She uh ... right now she works at Minnekhada Ranch. Or no, she doesn’t
work at Minnekhada Ranch. She...

No, she just started at the new - as a manager, an assistant manager.
Oh really.

B . ncw one I think in 2 She got trained in North Van and she

works n [N

I did not know that.

She ... yeah ... she was working at theJJJjfifor a while for-nd
then she was at Minnekhada for a bit under well d

Minnekhada. Minnekhada shut down and uh yeah she’s working for-
Oh really.
Yeah.

When she was with you do you remember was she working at the time? Do you

recall?
She was working? No, uh she wasn’t really working, she was just ... she uh ... her
mom was selling the, selling the house, she had no place to stay so I said no

problem.

She did a little bit of horse teaching when she was staying with him.
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CATER: Mm.

HOUSTON: Or riding lessons, whatever you call it.

YURKIW:  Oh yeah you had a horse because one of our investigators came to your place ...
PICKTON: [I've got lots of horses.

YURKIW:  You still have some?

PICKTON: Yeah.

HOUSTON: He’s got some at his place, some at my place (laughs).

YURKIW:  Because the investigator said you had mounted the horse’s head.

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  Yeah.

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  That really stood out in her mind.

PICKTON: Yeah. 1977 it was bomn, the first day of Spring and my mother’s birthday.
YURKIW:  The horse was. Oh wow.
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PICKTON: Yeah. And then I was helping two other girls out and they brought their horses
over. Their horses, their horses kicked my horse, broke his back leg.
YURKIW:  Oh.
PICKTON: Right through the knuckle. If it was on the bone I could repair it, but it was right
through the knuckle, I couldn’t repair it. I put it down the first day of Winter,
December 21st, 1981. Four years and nine months exactly.
YURKIW: Wow you’ve got quite a memory for those things eh.
CATER: I just ... I need 2 memory like that.
N~ YURKIW:  Yeah. And Lee ...
PICKTON: The biggest thing of course it’s my mother’s birthday, 1977.
YURKIW:  When ... You said your mom died in 1979?
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  What did she die of?
PICKTON: Cancer.
YURKIW:  And your dad?
~— PICKTON: And she was 68. My dad was 77 and he died in 1977. And he died of old age.
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YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

HOUSTON:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

And my brother died really between heart broken and uh cancer.

Your brother or mother?

No, my mother.

Yeah. And you don’t have ... you just have uh Dave and Linda as family still?

Yeah, my brother Dave and my sister Linda.

Yeah.

And there’s nobody else in the phone book besides us, that’s it.

Small clan.

Uh huh.

Yeah I don’t know what you want to call it, but I mean there’s just me, my sister
and my brother, Uh my sister’s not even in there now. Just me and my brother
now.

Does your sister have kids?

Yeah, two. I have never seen them. I heard they’re big kids.

You don’t get along?
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PICKTON: Me and my sister never really, we never really did get along ...
YURKIW: No.
PICKTON: ... because the problem is the farm is supposed to be mine and my sister shouldn’t

be involved cause I worked my buns off all my life and she just moved in ...

HOUSTON: She’s very prim and proper. She doesn’t like the mud on the farm (laughs).
YURKIW:  Linda never married?
PICKTON: Yeah.

N~ YURKIW:  But she still uses PICKTON?

PICKTON: No. Idon’t think she does, I think she uses WRIGHT now.
YURKIW:  Okay, Linda WRIGHT, okay.

PICKTON:  But I think she’s [N

YURKIW:  [s she younger than you?

PICKTON:

YURKIW: Oh how old would she be?

«  PICKTON: Uh!I think there’s|illlditrerence. M k. |
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can’t be before that. We had, we had another girl but she was, uh she died on
(inaudible).
YURKIW:  Okay.
CATER: This is going to run out.
YURKIW:  Yeah. Do you want to grab another one?
CATER: Excuse me. (End of Side ‘B’)
(SIDE C:)
N
YURKIW:  Previous tape ended at 8:33. We’re having a bit of a pause here for a minute,
gathering my thoughts. Um, you can’t recall why Lynn ELLINGSEN left.
PICKTON: Well, the biggest thing is too much drugs and dope and I wanted, I wanted, I mean
the (inaudible) anymore.
YURKIW:  Did she have any influence on Tammy HUMEN]J, your niece?
PICKTON: No.
YURKIW:  They had no interaction together? Uh, what’s Tammy’s involvement there at the
farm? Does she....
L
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PICKTON: Just stays there.
YURKIW:  She just stays there. Does she have a job otherwise?
PICKTON: No.
YURKIW: No?
PICKTON: She’s, uh, still going to school.
YURKIW:  Oh, where does she go to school?
PICKTON: University I guess.
| —
YURKIW:  Okay. Good for her. Um, and who is her mother?
PICKTON: Her mother is Sandy.
Y
YURKIW:  Sandy HUMENI?
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  Okay.
PICKTON: Prior to that it used to be Sandy PICKTON 1 guess.
YURKIW:  (Laughs) yeah.
N
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PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

CA,}(TBR:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

FeHHLAUERL
And before that it used to be Sandy EEYEAR (ph).

e Hon UL
. That was her...

cerHlerull
FEYLAR.
That was her maiden name?
Yeah.
That’s different isn’t it?

FEH L ALCEL

(inaudible) FEYLAR?
F-E...F-E.. Flower I guess. That’s (inaudible).
Okay. Now we were talking about going out to your, your trailer and having a
look through it. We would of course need your consent before we did anything
like that.
Mmm hmm.
And it could take a while. Uh, if we were to....

I don’t have nothing to hide.

...set that up for next week we could do that?
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PICKTON: No problem.
YURKIW:  I’d have to get approval through our end first and...
PICKTON: No problem.
YURKIW:  Okay.
PICKTON: Bring boots.
YURKIW:  Yeah. I’ve been out there, yeah.
PICKTON: Yeah.
N
YURKIW:  And, ub, we’d have to make arrangements too so you didn’t have the dog....
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  ...ready to chew our amm off.
PICKTON: No, the dogs are in, in the kennel.
YURKIW:  Are they?
PICKTON: And, uh, mostly in....
HOUSTON: His dogs actually are at my place right now.
—
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PICKTON: Yeah (inaudible).

HOUSTON: Yeah.

PICKTON: (inaudible)

HOUSTON: And the dogs that are there belong in the house.

PICKTON: [ ain’t got nothing to hide.

YURKIW:  Now, getting back to the things Lynn said, um, because we haven’t been privy to
a Jot of these things we need your clarification on it. She’s telling us, okay, that
she saw you in the barn with a woman hanging there and that you were skinning
this woman. Now you’ve described to me how you process a pig, that you don’t
skin it.

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  Why would she say these things?

PICKTON: Idon’tknow. She says the, all I know is she said something about that she says
she’s gonna use revenge for she says she wants money ‘cause, uh, she, she smells
money in that place.

YURKIW:  But how could she get revenge by saying things like this? I mean the only thing
she’s...

PICKTON: 1don’t know.
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op '{M.C—‘-

YURKIW:  ..gonna be party to an event--

PICKTON: [Idon’t know.

YURKIW:  What would be her motive in doing this?

PICKTON: Idon’t know. I don’t know.

YURKIW:  Like ho-, you guys must’ve ha-, there must be some more, as they say, issues here
than what you’re telling us. Like what was your everyday interaction with Lynn?

PICKTON:  Well, she’d always be in the one room and with her friends. Her, she brings Tom,
Dick and Harry in which I’'m not happy about. She brings a van in there and she

N says she was gonna load all this here stuff out. I said ‘I don’t think so.” She says
she needs money. I says, so I gave her some more money and this and that. That’s
(inaudible).

YURKIW:  What do you mean, uh, Tom, Dick and Harry?

PICKTON: She’d bring the big van in there and she was sorta, she wants to take all this, you
know, she wants me to empty, empty her van, empty the big van out and they says
they’re gonna come back and pick it up. I says ‘I don’t think so. You just take the
van outta here.’

YURKIW:  What was in the van?

PICKTON: Idon’tknow. Don’t have a clue. I says ‘I’m not even interested’ just out the door.

N
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YURKIW:  But who are these guys?
PICKTON: Idon’tknow. Don’t know.
YURKIW:  Were they...
PICKTON: She just met ‘em on the street. I don’t know.
CATER: Did she invite them in? Like did they stay in your trailer with her?
PICKTON: Imean I kicked them all out. Ikicked them all out and then all of a sudden she
went off the deep end and I says ‘hey, the arrangements are that you're stayi-,
you’re supposed to stay here, not everybody else.’ I mean at the end I mean, I
N mean, uh, she tried to bun my place down a couple times there. She had the heat
up to a hundred some odd degrees and [, I just went ‘enough’s enough.’” I mean,
just like I says, I don’t mind trying to help her out or everything else. But I don’t
know.
CATER: But if you were helping her out, there would be no cause for her to try and get any
revenge on you for anything then.
PICKTON: Well...
HOUSTON: (inaudible) won’t give her money.
CATER: Or was there something else going on?
N PICKTON: Well, I was giving her money.
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HOUSTON: He was trusting her. He wasn’t believing me when I said she spent the money on
dope. Me and him used to fight about it. I said ‘don’t give her any money. She’s
spending it on dope’ and me and him would argue about it and sure enough she
was spending it on dope. It took a long time for him to believe that. And once he
started believing it and not giving her money, that’s when problems really started
PICKTON: Big time, big time.
CATER: Why were you giving her money then?
PICKTON: She says she needed money for this, she needed money for that and she had to do
this. And sh-, but she lies so much. Every second word’s a lie.
ot HOUSTON: Her dog (inaudible)
CATER: Yeah, but you were helping her out, you gave her a place to stay and you also
gave her money, right?
PICKTON: That’s very true. Very, very true.
CATER: That’s quite kind. What motivated you to do that?
PICKTON: Very, very true.
CATER: What motivated you to do that?
PICKTON: Ialways do that. Well, what’s wrong with giving somebody money?
Ner

Page 150 of 186 D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9407.pdf



RCMP-090-000928
RCMP-090-001078

< Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 93
CATER: Nothing, I guess but it’s unusual these days.
PICKTON: Well, I don’t have no problem with that.
CATER: Mmm hmm.
PICKTON: ImeanlI give Gina money.
HOUSTON: He's always helping me out.
YURKIW:  Did her welfare cheques come to you?
PICKTON: Uh, yes it came to me as, uh, rent.
v
YURKIW:  Mmm hmm.
PICKTON: Yes.
YURKIW:  And did you give her a portion of that at all?
PICKTON: Yes, and plus I gave her extra when she was working there a little bit, here and
there.
YURKIW:  So she left thinking you owed her money because she was working there.
PICKTON: I, she got more than that I mean (inaudible) you know what I mean? I mean
there’s, there’s no end to it. Like $100.00 went to $200.00 and...
o
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YURKIW:  She never asked for more like thousands?

PICKTON: It never got to a thousand.

YURKIW: No?

PICKTON: I wouldn’t give her. I wouldn’t give her that much.

HOUSTON: No, she was asking in December. Eviction notice? She asked for her rent money
which was, was (inaudible).......... the 7eleven with that guy, not Ron, the other guy
she was with.

PICKTON: Ican’t remember.

HOUSTON: Yeah, she was wanting rent money or something.

YURKIW:  Was this recent?

PICKTON: Ican’t remember.

HOUSTON: Yeah, in December. Beginning of December she got evicted.

YURKIW:  December of ‘997

HOUSTON: Well, she says....yeah.....well, she says she was evicted and she, I can’t remember
what the amount was. She was trying to hit everybody up for it.

YURKIW:  So she’s kept in touch with you back and forth?

D:ARCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9407.pdf



RCMP-090-000928
RCMP-090-001080

D Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 95
PICKTON: Yes, which I don’t like.
HOUSTON: (Laughs) It’s always for money.
PICKTON: Idon’tlikeit.
CATER: If you were to guess, how much money do you figure you’ve given to her over
time?
HOUSTON: Too much.
PICKTON: Too much.

At CATER: Well, I’'m just asking you to guess, you know. A hundred bucks, two hundred
bucks here, you say. Not, not as much as a thousand but it all adds up. What
would you say?

PICKTON: Too much. Too much.
CATER: More than what she could make in the sex trade in that period of time?
PICKTON: Idon’t know. [ honestly don’t know.
CATER: You don’t keep track of that sort of stuff? Ten thousand?
PICKTON: No.
— CATER: Five thousand?
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PICKTON:

HOUSTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

CATER:

Well, (inaudible) that much, not that much. But I missed a lot, ] lost a lot of tools.

I lost a lot of tools.

When she couldn’t get money she pawned his stuff off. We’d go out to the
auction or take the kids out and he’d come back and stuff was gone. And she tried
to blame it on whoever walked in when he was away.

Anyone else ever have access to your bamn to use it for slaughtering animals?
Yeah,

Who?

Hmmm, but mostly I was there. I’'m mostly there.

Okay. Who else would use it?

Uh, people from the auction.

Do you know their names?

Paul...(inaudible)...well, there’s so many I mean. I mean every time you go to a
sale there’s always people coming asking you to do this for ‘em, do this and do
that, you know? (Inaudible).... ‘Okay, how about, how about I tell you what, you
take it to your place there. (Inaudible) he knows. Yeah, I deal with (inaudible)

all the time.

And those are the types of people who would be coming to use your facility there?
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PICKTON: Mostly Filipinos.

YURKIW:  They do it themselves or?

PICKTON: A lot of them do it themselves, yeah, they don’t have the time to, to teach
(inaudible) do it. Like I say, I said, you know, (inaudible)

CATER: See it’s the specifics that’ll help sort it out. So like Paul somebody. There must
be somebody, like some names that you know, people that have used your
facilities there whether you’re there or not. The specifics will only help you, so,
help us sort this all out.

PICKTON: [ don’tknow. I really don’t know. There’s so many people. There’s so many. I

s mean I don’t where to even start from. I mean like I said I have the place open
and come in come and go as you please or whatever, you know. I don’t got
nothing, nothing to hide.

YURKIW:  And yet some days the gate’s locked.

PICKTON: Yes, because, uh, sometimes when I leave there I leave there and that was just in
the past three, four months.

YURKIW:  Uh huh.

PICKTON: Ibeen, uh, locking the gates all the time.

YURKIW:  And why is that?

p_—
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PICKTON: Because I got a whole bunch of copper in there and everything else. There must
be about, uh, ten thousand pounds of copper in there and I, I mean there’s some
other stuff there around there. But it has, [ mean I do-, I don’t have no night
watchman right now. Springtime I’ll be getting a night watchman again.

YURKIW:  So this copper is from a demolition site?

PICKTON: De-, demolitions.

YURKIW:  Okay, from demolitions. And it’s, uh, in what form is the copper?

PICKTON: It’s all prepared.

N YURKIW:  Like is it copper pipe or?

PICKTON: Yeah.

YURKIW:  Okay.

PICKTON: But the problem is I mean nobody’s there, nobody’s in the house or anything else
and the problem is we, we can go in and close the gates and you can go all the
way down the back and nobody, no-, nobody’s the wiser you know what I mean?
You can’t drive around the back at this time of year you know what I mean?

YURKIW:  Yeah.

PICKTON: And so the problem is I gotta, we gotta go down because (inaudible) back in.

N
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YURKIW:  Can you get out through the back?

PICKTON: Yeah, you can.

YURKIW:  Youcan.

PICKTON: You’d have trouble trying.

YURKIW:  Okay. And where would that take you to?

PICKTON: Uh..

HOUSTON: Riverside.

N

PICKTON: Riverside.

YURKIW:  Okay.

PICKTON: But we removing all the dirt from the back to the front because the next section of
the material like you were talking about the pile of dirt and everything else, the
next material, or, the next site is gonna be right from behind the bamn all the way
back is the next, next phase coming in.

YURKIW:  Okay.

PICKTON: So now we gotta move all that dirt from the back all the way up to the front. That
pile out there. The preload. It’s there for a purpose and the problem is going in.

~— (Inaudible) we just take the top soil off of there. It’s all topsoil.
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YURKIW:  So that portion at the back is already sold basically to development?

PICKTON: No.

YURKIW:  Okay.

PICKTON: We haven’t sold it yet.

YURKIW:  But that’s the idea.

PICKTON: We're just, we're selling the next, next phase right.

YURKIW:  Yeah. Okay.

PICKTON: The next phase will be going right to the back of the bam.

YURKIW:  Okay.

PICKTON: Like probably sometime this year the barn will be down. You know in (inaudible)

CATER: (inaudible) a lot of property.

PICKTON: ‘Cause that’s where our dirt’s gonna (inaudible)....that’s where our dirt’s on the
one side there ‘cause you bring all the dirt from the big pile at the back and bring
it around to the front.

YURKIW:  So if we were to come in there with your permission.
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PICKTON: That’s no problem.

YURKIW:  And take samples from the area and that...

PICKTON: Help yourself.

YURKIW: ...and we were to test it, would we find any human DNA in there?

PICKTON: * Hmm, if you do I mean I, I gotta give you credit because the problem is not that

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

I’'m aware of.

Okay. Um, would we find the personal items of any females?

Um, except Lynn’s. [ still got some of her stuff in my place (inaudible)....

Okay. So all Lynn’s personal stuff is there, um, would there be identification of

any other person?

No.

Do you have a, a safe or do you keep your, um, business cash in a certain area?

You make a deposit so many times a week or anything? How do you safeguard it?

I just put it in the trailer.

Yeah.

Hide it, hide it here and hide it there.
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N

YURKIW: Mmm hmm.

PICKTON: That’sit.

YURKIW:  Would it be easy for someone like Lynn to find?

PICKTON: Possibly.

YURKIW: Mmm him. But she never did?

PICKTON: Well, she did I know a couple times it was very, very close to it. But when it wa-,
it was still there and, and she never said anything, you know what I mean? But it
was still there, I mean mo-, most of it was still there.

S

YURKIW:  But you do keep most of your money in the bank accounts. Like you don’t have
huge sums?

PICKTON: [Idon’t use banking that much.

YURKIW:  No? Business have a bank account though?

PICKTON: Oh, the business is separate.

YURKIW:  Yeah.

PICKTON: That’s all separate.

- YURKIW:  Okay.

Page 160 of 186 D:\RCMP RE-VETTED Williams Appendix H - Exhibits\Appendix H\Redacted\r_9407.pdf



RCMP-090-000928

Page 161 of 186

RCMP-090-001088

Statement of Robert PICKTON - File No: 98CQ-33017 103

PICKTON:

PICKTON:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

That just means that whatever I do with the pigs or whatever, that’s all cash on my
behalf.

Cash. Okay.

But I don’t (inaudible)....nothing. I don’t have no records, no nothing in there.
That’s just my own little thing whatever, what I play with or whatever, you know
what I mean?

Mmm hmm. So getting back to this incident though or these prostitutes, this one
in particular she i.d’d you because she’s standing there and you called out to her
and asked her if she was a whore and she says ‘you got the wrong person.’ and
then you made { off-hand threat to her, get around the comer and squealed away. |
mean she’s got you and your vehicle.

Well, I don’t know where this is coming from but, uh, that’s not true.

Well, it came because New West...

Mmm hmmm.

Has a bunch of undercover police officers that....

That’s okay. I mean, I don’t know where this is coming from. Really, 1 don’t.

Well, it came right from the prostitute.

Okay but ] mean 1 don’t know who this party is or anything else and I don’t know
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nothing about this.
HOUSTON: Is it possible the prostitute knew (inaudible)....
PICKTON: No, I, I don’t know.
YURKIW: Idon’t think so.
PICKTON: 1don’t know.
YURKIW:  How did you get involved with all the prostitutes Gina?
HOUSTON: How did I?
N
YURKIW:  Yeah.
HOUSTON: [I’ve had friends over the year and I've been partying with different chicks that
been hookers. My best friend -and you kno_ She’s a prostitute.
YURKIW: Mmm hmm. Did, uh,-ever make any, uh, threats or accusations to you
about the welfare cheques? Welfare ever come after you?
PICKTON: Welfare (inaudible)....
YURKIW:  Yet they're aﬁer-
PICKTON: I don’t know nothing about the (inaudible})...
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YURKIW:  She never made any comments to you?
PICKTON: I (inaudible).......
YURKIW:  Okay, so you would get her welfare cheques.
PICKTON: Not anymore.
YURKIW:  No, but you would, you did.
PICKTON: I got her rent receipt, er, rent that she was staying there for rent that’s it.
YURKIW:  Okay, but did it come to you in the form of a cheque?
N
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  So they would pay you...
PICKTON: 325.
YURKIW:  They would pay you, Bob PICKTON, and it would be re: rent for Lynn
ELLINGSEN?
PICKTON: Yeah.
YURKIW:  Okay, so 325 a month is basically what she got? Do you know anything else
about Lynn? A family situation?
N
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PICKTON: Not aclue.
YURKIW:  Has she got any kids?
PICKTON: Onekid, a boy.
YURKIW:  Does he live with her?
PICKTON: Well, she’s [sic] supposed to live with her.
HOUSTON: She’s collected welfare for him when she hasn’t had him. I understand he’s, she’s
not allowed to see him right now or something.
o PICKTON: She’s supposed to move, the kid’s supposed to move in with her when she moved
in.
YURKIW:  When she moved in to your place? And that never happened? Do you know why?
PICKTON: Because (inaudible) 1 don’t know.
HOUSTON: When she went to (inaudible) she was supposed to stay there to get off the drugs.
PICKTON: That’s wha-, that’s what....
HOUSTON: That’s how it first started off. And she actually did good for a while.
PICKTON: I didn’t even know she was, even bad, bad, bad as she was.
N
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HOUSTON:

PICKTON:

YURKIW:

PICKTON:

HOUSTON:

CATER:

PICKTON:

I told you. Yeah, but she, she did well, good for a while but some of the people
that come around sometimes I guess she hooked up with a few of them and the
next thing you know it was just a big disaster.

You get a hold of Adrian, Adrian will probably tell you mo-, te-, tell you all about
her too.

So they had a thing going?

Yeah. Yeah, they, they...

She had a thing going with every guy that came in there that did dope or had a
wad of money on him. It didn’